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  عارف: نامزد  ریاست 
مجلس هستم

CS 35 اواخر خرداد 
به بازار مى آید

وقتى کار کار خودى هاست 

مهدى جمالى نژاد در آیین نکوداشت اصفهان که در حاشیه 
بیست و نهمین نمایشــگاه بین المللى کتاب تهران برگزار 
شــد، اظهار کرد: یکى از انتظارات و سرخط هاى مهم براى 
شهرهاى تاریخى و مذهبى، ایجاد یک شهر اسلامى و ارتقا 
تمدن نوین اسلامى است. وى ادامه داد: در حال حاضر براى 
تحقق و ایجاد یک شهر اسلامى، گفتمان جدیدى در دستور 
کار تیم مدیریت شهرى اصفهان قرار گرفته است که به دنبال 
تسرى آن به همه شهرهاى کشور هستیم. شهردار اصفهان 

خلاقیت و دانش محورى را از مهم ترین ارکان گفتمان جدید 
اصفهان عنوان کرد و بیان داشت: در مکتب جدید اصفهان 
قرار است شهردارى به یک دستگاه دانش محور تبدیل شود 
و همه چیز بر اســاس دانش، خلاقیت و فناورى هاى نوین 
صورت گیرد. وى افزود: اصفهان به عنوان یک شهر جهانى 
و خلاق آغازگر این گفتمان بوده و به دنبال تســرى آن به 
نقاط مختلف کشور است. جمالى نژاد تاکید کرد: در اصفهان 
جدید به دنبال قالب کردن یک اتمسفر فرهنگى و هنرى بر 

فضاى شهرى هستیم و از همین رو نشست ها و برنامه هاى 
مختلف فرهنگى و هنرى در شــهر برگزار مى شود. شهردار 
اصفهان ادامه داد: همچنین هنرمندان و بزرگان شــهر به 
عنوان اسطوره سازان نصف جهان مورد تقدیر قرار مى گیرند 
و از آنها به پاس زحماتى که براى نصف جهان کشــیده اند، 
تجلیل مى شود. وى اضافه کرد: شهردارى اصفهان به دنبال 
خوانش جدید مفاهیم مدیریت شهرى بوده و از همین رو در 
به کارگیرى شیوه هاى جدید، نوین و دانش مبنا، پیشرو است.

خلاقیت و دانش مبناى اصلى حرکت شهردارى اصفهان

اصفهان صاحب 
یک هتل بین المللى

 مى شود

تبعات دیداراستقلال - تراکتورسازى؛

سه شنبه ها 
بدون خودرو در 

نصف جهان تردد کنید

مشکل مسکن مهر 
خدمات روبنایى است

CS35 اواخر خرد
ببههبازار مى آید

دریافت مالیات از سود بانکى  جدى شد
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روزِ بدِ امیر  

«مهرداد» 
خودکشى 
نکرده است 

جلوگیرى از ورود معمارى وارداتى به شهر

اختلاف زنانه، عکس هاى خصوصى را علنى کرد

عاملان سلامت جان، در انتظار مسیر
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تبعات دیداراستقلال -

روزِ بدِ ا

نک
با مطرح شدن برخى شایعات و 
گمانه زنى ها در فضاى مجازى 
نسبت به علت مرگ مهرداد اولادى، 
خبرگزارى میزان در تماس با 
سرپرست دادسراى امور جنایى در 
این مورد از وى سئوال کرد که قاضى 
شهریارى فرضیه خودکشى مهاجم 
ملوان را کاملاً منتفى دانست. 
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پیشنهاد سردبیر:2
دلیل تعویق سفر ظریف به آمریکاى جنوبى
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جهان نما
ترکیه روزنامه «زمان» را تعطیل کرد

دولت ترکیه روزنامــه «زمان» یکــى از مهمترین و 
پرتیراژترین روزنامه هاى مخالفان و منتقدان را تعطیل 
کرد.  به گزارش عصرایران، دولت ترکیه در ماه مارچ 
گذشــته، روزنامه زمان را مصادره کرده بود. مصادره 
روزنامه با حمله پلیس به دفتر روزنامه و درگیرى و کتک 
کارى با خبرنگاران و روزنامه نگاران آن همراه شــد. 
مصادره «زمان» منجر به اعتراضات خیابانى گسترده اى
شــد. علاوه بر زمان، دولت ترکیه قصــد دارد دیگر 
رسانه هاى وابسته به مؤسسه رســانه اى زمان یعنى 

روزنامه ویزا و  خبرگزارى جیهان را نیز تعطیل کند.

بلیت  اتوبوس  هم سیاسی شد؟
ایســنا معتقد اســت: افزایش 2 تا 40 درصدي نرخ 
جابه جایی با ناوگان اتوبوسرانی شهر اصفهان و اعمال 
آن در حالــی اتفاق افتاده که به نظر می رســد مصوبه 
شوراي شهر اصفهان هنوز به تأیید فرمانداري نرسیده 
و سئوال اینجاست نرخ هایی که پشت پرده شهرداري 
و شــوراي شــهر اصفهان بریده و دوخته می شود و 
شهروندان ناچار به پرداخت آن هستند آیا وجهه قانونی 
دارد، یا تنها با اهداف سیاســی تعیین و اجرا می شود؟ 
این خبرگزارى در تحلیل خود در ایــن زمینه که در 
ابتداى گفتگو با یکى از اعضاى شوراى شهر اصفهان 
نوشته شده آورده اســت: با وجود اینکه فرمانداري 
اصفهان حاضر به پاسخگویی در این زمینه نیست اما 
رئیس شوراي اسلامی شهر اصفهان در جلسه علنی از 
قول فرماندار عنوان کرد که: «فرماندار اصفهان معتقد 
اســت مصوبه جدید شوراي شــهر اصفهان مغایر با 

سیاست هاى عمومى دولت است.»

رجوع به هیئت عالى حل اختلاف قوا
نماینده مــردم تهران در مجلس گفته اســت: راه حل 
اختلاف پیش آمده بر ســر مینو خالقى منتخب مردم 
اصفهان، رجوع به هیئــت عالى حل اختلاف و تنظیم 
روابط قواى سه گانه است. احمد توکلى پیشنهاد کرده 
که این موضوع به هیئت عالــى حل اختلاف و تنظیم 

روابط قوا واگذار شود.

دولت در مجلس دخالت نمى کند
معاون پارلمانى رئیس جمهورى در پاسخ به این سئوال 
که موضع گیرى دولت در خصــوص تعیین رئیس و 
هیئت رئیسه مجلس دهم چیست، گفته است: دولت در 
تعامل با سایر قوا صرفاً طبق اصول قانون اساسى و اصل 
تفکیک قوا عمل مى کند و اساساً دخالتى در این موضوع 
نداشته و نخواهد داشت. انصارى با تأکید بر اینکه تعیین 
رئیس و هیئت رئیسه مجلس دهم صرفاً جزو وظایف 
نمایندگان منتخب مردم است، تأکید کرده: دولت هیچ 
دخالتى در امور مربوط به وظایــف نمایندگان و قوه 
مقننه ندارد. رئیس جمهور در این خصوص مصرانه از 
اعضاى هیئت دولت خواسته اند تا ورود نکرده و صرفاً 
مشى خود را تعامل و هم اندیشــى با قواى دیگر و از 

جمله مجلس جدید قرار دهند.

ممانعت از 
ورود دختران ناهنجار به دانشگاه

آیت ا... سید احمد علم الهدى در خطبه هاى نماز جمعه 
این هفته مشهد گفته است: هر چه ناهنجارى در دانشگاه 
افزایش مى یابد به همان میزان فرآورده هاى علمى ما نیز 
دچار تنزل مى شود. امروز در رتبه 20 و 30 علمى هستیم 
و این بخاطر ناهنجارى فضاى دانشگاه است. به رئیس 
دانشگاهى عرض کردم شما مدیر یک معبد هستید، 
شما مدیر یک عبادتگاه هستید و اینجا باید انسان ساخته 
شــود و چرا اجازه مى دهید اینجا مرکز فسق و فجور 
باشد، امروز دانشگاه هاى تهران این کار را کرده اند که 
یک دختر دانشجوى ناهنجار به دانشگاه راه داده نشود.

سقوط اتوبوس گردشگران خارجى
جمعه گذشته یک دستگاه اتوبوس که حامل گردشگران 
خارجى بود هنگام عبور از بلوار جمهوري شهر کرج 
براثر ریزش ســقف کانال آب و نشســت خیابان به 
عمق2/5متري زمین سقوط کرد. این اتوبوس از نوع 
بنز 302 با 40 سرنشین خارجی از کشور فیلیپین بود که 

همه سرنشینان آن هم اکنون سالم هستند.

دى کاپریو، متشکریم!
توجه هنرپیشــه مطرح هالیوودى به دریاچه ارومیه 
آنقدر عجیب و غیرمنتظره بود که مجازى هاى همیشه 
در صحنه ایران را براى تشــکر و اظهارنظر به صفحه 
اینستاگرام دى کاپریو کشاند.   به گزارش عصر ایران، 
«لئوناردو دى کاپریو» برنده اسکار بهترین بازیگر نقش 
اول مرد در صفحه اینستاگرامش عکسى از کشتى به گل 
نشسته در بخش خشک شده دریاچه ارومیه منتشر کرد 
و زیر آن به نقل از پایگاه جهانى هواشناسى نوشت: «یک 
اسکله مخروبه در دریاچه خشک شده ارومیه در شمال 
غربى ایران. این بزرگ ترین دریاچه نمک در خاورمیانه 
است، اما در حال حاضر فقط 5 درصد از آب آن باقى 
مانده. از دو دهه پیش به دلیل تغییر آب و هوا، ساخت و 
ساز سد و کاهش بارندگى، دریاچه رو به خشکى رفته 
است.» همین توجه کافى بود تا ایرانى ها براى اظهارنظر 
و تشکر به صفحه این بازیگر هجوم بیاورند و تا لحظه 
نگارش این گزارش بیش از 50 هزار کامنت زیر این 
پست به ثبت رسیده که بسیارى از آنها توسط ایرانى ها 

و حتى به زبان فارسى ثبت شده است!

بازداشت یکى از 
مدیران سابق صداو سیما

  رئیس کل دادگســترى استان خراســان شمالى از 
دستگیرى یکى از مدیران سابق صدا و سیماى استان 
خراســان شــمالى به اتهام تضییع حقوق بیت المال 
خبرداد. به گزارش میزان، این فرد به اتهام تضییع حقوق 
بیت المال به مبلغ 173 میلیون تومان به همراهى یکى از 
کارکنان صدا و سیماى استان نیز به همین اتهام به مبلغ 
50 میلیون تومان دستگیر شدند. پرونده این افراد در 
شعبه اول بازپرسى دادسراى مرکز استان تشکیل و در 

حال رسیدگى است.

حمایت تلویحی کاخ سفید از 
هیلاري کلینتون

فرارو: درحالی که هیلاري کلینتون نامزد دموکرات ها 
در انتخابات ریاســت جمهوري آمریکا بارها خود را 
پیرو سیاســت هاي اوباما معرفی کرده وگفته است که 
با ورودبه کاخ ســفید همان سیاست ها را ادامه خواهد 
داد سخنگوي کاخ سفید بدون نام بردن از او گفت که 
اوباما از نامزدي حمایت خواهد کرد که سیاست هاي 
او را دنبال کند. جاش ارنســت سخنگوي کاخ سفید 
در کنفرانس خبري روزپنج شــنبه در پاسخ به سئوال 
خبرنگاران در مورد اینکه آیا به نظر او هیلاري کلینتون 
در رقابت هاي انتخاباتــی بر رقیب خود پیروز خواهد 
شد و نامزدي حزب را به دست خواهد آورد یا نه گفت 
تحلیل ها و ارزیابی هایی که در محافل سیاسی وخبري 
صورت گرفته دال بر پیروزي کلینتون اســت ونشان 
می دهد که او در نهایت به حــد نصاب دلیگیت هاي 
لازم براي کسب نامزدي حزب دست پیدا خواهد کرد. 
خبرنگاري از سخنگوي اوباما پرســید که آیا با توجه 
به کنار رفتن رقباي دونالد ترامــپ و قطعیت نامزدي 
نهایی او در حــزب جمهوریخواه ادامــه رقابت میان 
کلینتون و برنی سندرز براي حزب دموکرات و توانایی 
مقابله با نامزد جمهوریخواهــان زیان آور نخواهد بود 
گفت:رئیس جمهوري آمریکا در هــر حال از حزب 
دموکرات و رویکردهاي نامزدهاي این حزب در مقابل 
سیاست هاي حزب جمهوریخواه حمایت خواهد کرد 
اما حاضر نیست در خصوص نحوه رقابت نامزدهاي 
دموکرات نظري بدهد و یا در آن دخالتی بکند. ارنست 
بدون اشــاره به نام هیلاري کلینتون ادامه داد که اوباما 
طبعاً در نهایــت از نامزدي حمایــت خواهد کرد که 
سیاســت هاي خود را بر پایه آنچه او در طول ریاست 
جمهوري اش پی ریزي کرده بنا کند.وي افزود: زمانی که 
دور نهایی انتخابات این کشور آغاز شود او به طور علنی 
و به صراحت حمایت خود را از این نامزد اعلام خواهد 
کرد و دلائل آن را نیز تشریح خواهد نمود. این در حالی 
است که هیلاري کلینتون در سخنرانی هاي انتخاباتی 
خود در یکسال گذشته بارها تصریح کرده است که حامی 
سیاست هاي اوباماست و در صورت ورود به کاخ سفید 

به همین سیاست ها ادامه خواهد داد.

فیسبوك، صفحه بشار اسد را بست
مهر: مدیریت سایت فیسبوك صفحه ریاست جمهورى 
سوریه و صفحات متعلق به دولت این کشور مثل صفحه 
شبکه «سما» و «الدنیا» و نیز شــبکه «المیادین» لبنان را 
بست. برخى گزارش ها حاکى از آن است که فیسبوك 
روز چهارشنبه صفحات رســمى دولت سوریه را به 
علت آنچه همبستگى با شهر حلب خوانده، بسته است. 
مدیریت فیسبوك هنوز هیچ توضیحى در مورد علت و 
انگیزه بستن و یا حذف این صفحات ذکر نکرده است. 
شــبکه المیادین با اعلام خارج شدن صفحه فیسبوك 
خود از دسترس، از کاربرانش خواست براى دستیابى به 
خبرهاى این شبکه به توئیتر و همچنین تلگرام مراجعه 
کنند. فیسبوك در حالى اقدام به حذف صفحات متعلق 
به دولت سوریه و شــبکه المیادین لبنان کرده است که 
صفحات گروه هاى تروریستى خطرناکى مانند داعش، 
جبهه النصره و جیش الاســلام در فیســبوك و سایر 
شبکه هاى اجتماعى مشغول فعالیت هستند و با آزادى 
کامل به تبلیغات در اینترنت و انتشــار فیلم و عکس از 
صحنه هاى کشتارمردم و ســربریدن افراد بیگناه ادامه 

مى دهند.

دلیل تعویق سفر ظریف به 
آمریکاى جنوبى

ایسنا: سفر وزیر امور خارجه به آمریکاى جنوبى به تعویق 
افتاد. یک منبع آگاه در وزارت امور خارجه، با تأیید خبر 
تعویق ســفر محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه به 
آمریکاى جنوبى اعلام کرد: با توجه به تحولات داخلى 
یکى از کشورهاى مورد بازدید، پس از رایزنى با مقامات 
این کشــور و دیگر کشــورهاى موجود در برنامه این 
دیدار منطقه اى، مقرر شد این سفر به تعویق افتاده و در 
تاریخ دیگرى در آینده نزدیک انجام تا زمینه هاى لازم 
براى تحقق هر چه بهتر اهداف سفر فراهم شود. پیش 
از این اعلام شــده بود سفر ظریف به آمریکاى جنوبى 
از یک شنبه 19 اردیبهشت(امروز) آغاز و وى در طول 
شش روز به کشورهاى برزیل، بولیوى، ونزوئلا،  کوبا و 
نیکاراگوئه سفر مى کند. طبق برنامه پیش بینى شده قرار 
بود این سفر منطقه اى با هدف گسترش هرچه بیشتر 
مناسبات سیاسى و اقتصادى با این کشورها انجام شود و 
یک هیئت اقتصادى نیز وزیر امور خارجه را همراهى کند. 
در هفته هاى جارى تعدادى از مقامات کشورهاى مورد 
اشاره از جمله برزیل و ونزوئلا به تهران سفر کرده اند. 
سال گذشته نیز رئیس جمهور بولیوى به منظور شرکت 

در اجلاس سران گازى به تهران آمد.

اردوغان 
داماد خود را نخست وزیر مى کند

فارس: یک روزنامه آلمانى مدعى شد که رئیس جمهور 
ترکیه قصد دارد داماد خود را جانشــین نخست وزیر 
مســتعفى این کشــور کند. «رجب طیــب اردوغان» 
رئیس جمهور ترکیه قصــد دارد در روزهــاى آینده 
تغییــرات اساســى در ســاختار قدرت این کشــور 
ایجاد کند. بنابر اعــلام روزنامه آلمانــى «دویچه ویر
تشافت ناخریشتن»، پسر وى مدت زمان زیادى است که 
در بخش انرژى فعالیت دارد و «برات البیراك» داماد وى 
هم جانشین «احمد داوود اوغلو» نخست وزیر مستعفى 
این کشور و رئیس حزب عدالت و توسعه خواهد شد. 
«البیراك» به دلیل رابطه خانوادگى به رئیس جمهور مورد 
اعتماد وى است. مقامات ترکیه پیش از این اعلام کرده 
بودند که حزب حاکم بر این کشور قصد دارد داوود اوغلو 
را با نزدیک شدن به پایان دوره سمتش، طى یک مجمع 
فوق العاده با فرد دیگرى جایگزین کند. مقامات حزب 
حاکم ترکیه هم اعلام کرده اند کــه به زودى کنگره اى 
فوق العاده براى انتخاب رئیس جدید حزب (که همزمان 
نخست وزیر هم هست) برگزار مى شود اما احمد داوود 
اوغلو قصد نامزدى دوباره نــدارد و این به معناى پایان 

کار اوست.

تابناك: ریاست مجلس دهم، یکى از داغ ترین موضوعاتى 
است که در روزهاى اخیر در محافل سیاسى کشور مطرح 
مى شــود و مى توان طبیعى حدس زد که عمده رقابت 
براى تصاحب پست ریاســت مجلس دهم بین عارف 
و لاریجانى به نمایندگى از اصلاح طلبان و اصولگرایان 

است.
از آنجایى  که شمار اصلاح طلبان و اصولگرایان راه  یافته به 
مجلس دهم تقریباً برابرند، اظهارنظر ها در این خصوص 
متنوع است و هر طیف تلاش مى کند تا کاندیداى خود 
را بر کرسى ریاست مجلس بنشــاند. در این میان حتى 
صحبت از تقســیم این صندلى بین دو جناح نیز مطرح  
شده است، به گونه اى که اشرفى اصفهانى ـ که در ارائه 
پیشنهادهاى عجیب وغریب شهره است ـ پیشنهاد داده، 
ریاســت مجلس یک  در میان بیــن لاریجانى و عارف 
گردشى باشد، به  گونه اى که یکسال عارف سکان ریاست 

را بر دست گیرد و سال دیگر لاریجانى. 
اما نمایندگانى نیز هستند که بر این باورند، بهتر است براى 
بهتر اداره کردن مجلس، ریاست مجلس بر عهده هیچیک 
از گروه هاى سیاسى نباشد، یعنى مدل جدید از ریاست که 
نیاز است، شخص بى طرفى بر این صندلى تکیه زند. البته 
کاظم جلالى، که پیشنهاد دهنده این طرح است، مدلى ارائه 
نداده، ولى گفته که بهتر اســت، ریاست مجلس تعاملى 

باشد تا کارآمدى زیادى در اقتصاد کشور داشته باشد. 
در این میان، افرادى هســتند که چشمشان به لابى هاى 
پشت پرده است و بر این باورند، تکلیف این صندلى با 
لابى مشخص خواهد شد و با توجه به اینکه هیچ جناحى 
اکثریت قاطع در مجلس را ندارد، لابى ها مى توانند افراد 
مستقل را به سمت جریانات سیاسى هل داده و تکلیف 

رئیس را مشخص کند. 
با این  حال با نزدیک شــدن به  روز آغــاز مجلس دهم، 
سخنان بیرون آمده از پشت پرده ها بیشتر مى شود و گاهى 
خبرهایى از تعامل بین لاریجانى و عارف به میان مى آید؛ 
اما گویا نگاه به تعامل بین این دو فــرد مطرح، کمى در 
شرایط موجود خوش بینانه باشد، چون برخى جناح ها 

هرگز حاضر به تعامل نخواهند بود. 
در تازه ترین خبر منتشره در این باره، مصطفى کواکبیان 

گفته است: چنانچه عارف تمایلى براى ریاست نداشته 
باشد، حاضر اســت رئیس مجلس شود، زیرا باید به  هر 

حال یک اصلاح طلب رئیس مجلس باشد! 
با همه اینها، به نظر مى رسد، نمایندگان بیشترى به ریاست 
لاریجانى بر مجلس دهم تمایل داشته باشند؛ براى نمونه، 
محسن رفیق دوســت در تازه ترین اظهارنظر خود گفته 
اســت: بى گمان، لاریجانى رئیس مجلس آینده خواهد 
بود و یا کوهکن نماینده مردم لنجان به  صراحت گفته که 

ریاست مجلس به صلاح عارف نیست. 
وى همچنین افزوده است: ریاســت مجلس به اقتدار و 
تعامل زیادى نیاز دارد و اگر این اقتدار خدشه دار شود، بر 
تک تک نمایندگان تأثیرگذار خواهد بود؛ بنابراین، به نظر 
مى رسد، لاریجانى با توجه به تجاربى که دارد، از اقتدار 
بالاترى نسبت به عارف برخوردار بوده و بهتر است، این 

دوره نیز وى رئیس باشد. 
از سوى دیگر، کسانى هم با ریاست عارف موافق هستند 
و بر این باورند که لاریجانى سال ها این کار را انجام داده 
و اکنون زمان آن رسیده که جاى خود را به دیگرى بدهد. 
آنان بر این باور هستند که عارف پیشینه لازم براى این کار 

را دارد و تجربه اداره هیئت دولت در کارنامه وى موجود 
است؛ بنابراین، کســى که بتواند اداره هیئت دولت را بر 
عهده گیرد، قطعاً از عهده اداره مجلس نیز برخواهد آمد. 

جالب آنکه دو کاندیداى مطرح براى ریاســت مجلس 
تاکنون اظهارنظر شــفافى در این مورد نداشته اند و همه 
 چیز را به  روز تشکیل مجلس موکول کرده اند؛ البته به  جز 
اظهارنظر اخیر عارف که گفته است، نامزد ریاست مجلس 
دهم خواهد بود و این  یک وظیفه است که بر عهده اوست. 
این اعلام آمادگى زودهنگام عارف پیام روشــنى براى 
على لاریجانى دارد؛ رئیس کنونى مجلس یا باید با عارف 
رقابت کند یا خود را نامزد ریاست نکند و یا عارف را به 
کناره گیرى از کاندیداتورى ریاست مجلس دعوت کند؛ 
اتفاقى که رخ دادن گزینه آخرش بســیار محتمل است 
و احتمالاً عارف کنار خواهــد گرفت، زیرا کفه ترازو به 
سمت لاریجانى سنگین تر اســت و حداقل بسیارى از 
نمایندگان حاضر در مجلس که موفق به راهیابى به دور 
دهم نیز شده اند ـ حتى کسانى که از لیست امید نیز رأى 
آورده اند ـ اغلب تمایل خود براى ریاســت لاریجانى 

ابراز داشته اند.

  عارف: نامزد ریاست مجلس هستم

توئیتر خبر

   پیامى که در مورد ریاست مجلس به لاریجانى رسید

رئیس مرکز تحقیقات اســتراتژیک 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
اعلام کرد: ایران و روســیه عزمى 
راسخ براى حفظ «بشار اسد» در 
پسُت ریاست جمهورى سوریه 
دارند.  به گزارش انتخاب، 
«على اکبــر ولایتى» در 

گفتگو با «الاخبار» لبنان بر عزم راسخ ایران و سوریه براى حفظ «بشار اسد» در 
منصب ریاست جمهورى سوریه تأکید کرد. ولایتى گفت: ما و روس ها کارى 
عملى، میدانى و سیاست راهبردى مشترکى را در سطح منطقه آغاز کرده ایم، 
همچنان در آغاز این تعامل هســتیم و بر کیفیت چگونگى این کار مشترك 
تمرین مى کنیم؛ طبیعتاً در ابتداى کار برخى اختلاف نظرها در دیدگاه ها درباره 
برخى مسائل وجود دارد اما به صورت کلى معتقدم همکارى ایرانى-روسى 
ادامه دار باشد و اراده دو طرفه براى ادامه این همکارى وجود دارد.  وى افزود : 

با آنکه ما هنوز در ابتداى کار هستیم اما این همکارى استراتژیک، دستاورهاى 
ملموسى داشــته که از جمله آنها تغییر معادله نظامى در سوریه به نفع طرف 
ایرانى-سورى- و حزب ا... است؛ وضعیت میدانى در سوریه هیچ زمانى مانند 
امروز به نفع دولت مشروع سوریه و متحدان آن نبوده است.   ولایتى تأکید 
کرد: طرف روسى بر باقى ماندن «بشار اسد» رئیس جمهور سوریه در پستش 
مُصر است، جمهورى اسلامى ایران نیز اراده و عزمى راسخ براى ماندن اسد 

دارد و این موضوع براى ما خط قرمز است. 

باقى ماندن «بشار اسد» خط قرمز ایران است

هفته گذشــته جمعــى از جانبازان 
سرافراز هشت ســال دفاع مقدس، 
حداد عادل نماینده مجلس شوراى 
اســلامى، پیمان جبلــى معاون خبر 
صداوسیما و اوحدى رئیس سازمان 
حج و زیارت مهمانان ویژه مراســم 
عقد حســینى باى مجــرى معروف 
صدا و ســیما بودند. خطبه عقد این 
زوج را با مهریه 14 سکه، حدادعادل 

خوانده است.

خطبه خوانى 
حداد عادل

شیه
حا

ایسنا: رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شوراى 
اسلامى با اشاره به بى انگیزگى برخى از نمایندگان در 
 آخرین روزهاى کارى مجلس نهم ابراز امیدوارى کرد 
که برنامه ششــم توســعه در مجلس فعلى به تصویب

 نرسد.
غلامرضا تاج گردون در متنى که در کانال تلگرامى خود 

منتشر کرده نوشت:
این روزها مجلس دوره نهم آخریــن روزهاى کارى 
خودش را طى مى کند. خیلى از نمایندگان انگیزه ندارند 
و در اکثر مباحث مشارکت ندارند. بودجه 95 در همین 
بى انگیزگى تمام شد و قانون احکام دایمى برنامه هاى 
توسعه هم که من رئیس کمیسیون ویژه آن بودم تقریباً در 
صحن تمام شد. مى ماند برنامه ششم که امیدوارم در این 
مجلس تصویب نشود. البته در همین شرایط نیز برخى از 
نمایندگانى که رأى هم نیاورده اند خیلى با انگیزه حضور 
دارند مثل دکتر توکلى. امثال من هــم که رأى آوردیم 
چون مى دانیم خیلى از این مباحث و مصوبات را در دور 

بعد مشغولش هستیم باید توجهمان به آن بیشتر باشد.
در قانون احکام دایمى به مباحث مهمى توجه شد. برخى 
ملى و برخى کاربرد محلى و اســتانى اش زیاده است. 
مباحث جانبازان و ایثارگران که خیلى اهمیت داشــت 
تقریباً کامل بررسى کردیم و مباحثى مثل توجه به تولید 

و زیرساخت ها هم توجه کافى شد. اما آنهایى که براى 
مردم استان و حوزه و مناطق محروم خیلى اهمیت داشت 
و توانستیم مصوبه اش را از مجلس بگیریم و مى توانم در 

چند بند خلاصه بگویم:
اول اینکه بالاخره در آخرین روزهاى مجلس توانستیم 
ســهم 2 درصدى نفت و گاز براى مناطق نفت خیز و 
توســعه نیافته را به 3 درصد افزایش بدهیم؛ یعنى 50 
درصد افزایش . به عبارتى از سال 95این سهم 50 درصد 
افزایش مى یابد. امیدوارم شوراى نگهبان ایرادى به این 
موضوع نگیرد. البته اصلاح دیگرى هم شد که تا حدود 
قابل توجهى ســهم مناطق نفت خیز که سال ها تضییع 

مى شد اصلاح گردید.
مصوبه دیگرمان در خصوص افزایش سهم اعتبارى و 
تسهیلاتى و همچنین تخفیفات خوب براى مناطقى که 
نرخ بیکاریشان بالاتر از میانگین کشور باشد. این یک 
کار بسیارخوبى است که خیلى به نفع استان هایى است 

که نرخ بیکاریشان بالاست.
مصوبات لازم در خصوص زمین هاى عرفى عشــایر، 
اسنادشان و از این قبیل مصوبات که مى تواند خیلى از 
گیرهاى موجود را حل کند. ان شاءا... فرصت شود این 
نوع قوانین را متناســب با نیاز جامعه و بالأخص مردم 

مستضعف اصلاح کنیم.

تسنیم: حکومت ســعودى که ماجراجویى هاى نظامى 
ویرانگرش در کشــورهاى اســلامى منطقه چیزى جز 
شکست و سرخوردگى برایش نداشته است، تحرکات 
ضد ایرانى خود را با هدف منحرف کردن افکار عمومى 
تشدید کرده و در این زمینه نشست ضد ایرانى را در کویت 

برگزار کرد.
رژیم ســعودى در ادامه تحرکات خصمانــه خود علیه 
جمهورى اســلامى ایــران و تلاش بــراى جلوگیرى 
از بازگشــت امنیــت و ثبات بــه منطقه در راســتاى 
سیاســت هاى خطرناك آمریکا و رژیم صهیونیســتى، 
نشست فتنه افکنانه اى را در کویت با حضور 300 نفر از 
شخصیت هاى مزدور وابسته به خود در برخى کشورهاى 
عربى برگزار کرد. هدف از برگزارى این نشست به زعم 
سعودى ها و مزدورانشان مقابله با ایران اعلام شده است، 
نشستى که 300 شخصیت سیاسى، حقوقى و رسانه اى از 
کشورهاى عربى حاشیه خلیج فارس، تونس، موریتانى و 

لبنان در آن شرکت کردند.
این خبــر که الوطن آن را منتشــر کرده اســت، از عمق 
کینه توزى وهابیون نســبت به مردم جمهورى اسلامى 
ایران و خشم آنها از انســجام و اتحاد ملى در جمهورى 
اسلامى ایران و همچنین ثبات و امنیت پایدار در کشورمان 

را نشان مى دهد.

نگاهى به آنچه در این خبر رسانه ســعودى آمده، نشان 
مى دهد که رژیم ســعودى همچنان در توهم شــعله ور 
کردن آتش فتنه در ایران به ســر مى برد که مردم آن نشان 
داده اند همچنان متحد، منسجم و یکپارچه گوش به فرمان 
رهبر فرزانــه انقلاب در صحنه حاضر هســتند و اجازه 
تحقق رؤیاهاى دشمنان ملت از جمله رژیم آل سعود را 
نخواهند داد. نکته جالب اینکه در این نشست ضد ایرانى، 
شرکت کنندگان که با دلارهاى آل سعود از برخى کشورها 
دعوت شده اند تا به جوسازى و اتهامزنى علیه جمهورى 
اسلامى ایران دســت بزنند، از جنگ ویرانگر سعودى ها 
و متحدانشــان با عنوان ادعایى طوفان قاطعیت حمایت 
کردند. شخصیت هاى ضد ایرانى همچون «بدر الداهوم» 
از نمایندگان ســابق پارلمان کویت، «جمال بوحســن» 
رئیس کمیسیون امور خارجى و دفاعى مجلس بحرین، 
«احمد طالبین» از موریتانى از جمله سخنرانان این نشست 
ضد ایرانى بودند که ادعاهاى بى پایه و اساســى را علیه 

جمهورى اسلامى ایران مطرح کردند.
سخنرانان در این نشســت ضد ایرانى، اشغالگرى رژیم 
صهیونیســتى از جمله اشغال فلســطین را کم اهمیت 
خواندند و خواســتار مقابله با ایرانى شدند که مهمترین 
حامى ملــت و مقاومت ملت فلســطین و آزادیخواهان 

جهان است.

تازه ترین تحرك خصمانه آل سعود علیه ایرانبى انگیزگى نمایندگان در آخرین روزهاى کارى

علت واکنش مراجع تقلید 
به مخالفت ها با دولت

ایلنا: یک عضو مجمع مدرسین و محقین حوزه علمیه 
قم گفت:  برجام تمام مراحل قانونــى را طى کرده و 
مجلس اصولگرا آن را تصویب و رهبرى هم آن را تأیید 
کرده اند، مخالفت هاى عده اى با برجام توجیه منطقى 

و کارشناسى ندارد.
حجت الاسلام و المسلمین مسعود ادیب در خصوص 
تأیید برجام از سوى رهبرى اظهار داشت:  به هر حال 
برجام یک تصمیم ملى بوده و حتى قبل از اینکه آقاى 
روحانى به قدرت برسد، خود رهبرى در نظر داشتند که 
به سمت یک نوع تفاهم در مسئله هسته اى پیش بروند 
و این مسئله کاملاً روشــن است. وى ادامه داد: برجام 
تمام مراحل قانونى را طى کرده و مجلس اصولگرا آن را 
تصویب و رهبرى هم آن را تأیید کرده اند،   اینها مطالب 
روشنى است و از این رو مخالفت هاى عده اى با برجام 

توجیه منطقى و کارشناسى ندارد.
ادیب گفت: گمان مى کنم هدف افــرادى که به بهانه 
توافق هســته اى و برجام با دولت مخالفت مى کنند، 
برجام نیست، بلکه تضعیف دولت آقاى روحانى است 

و جلوگیرى از رأى آوردن ایشان در سال 96 است.
این عضو مجمع مدرسین و محققین حوزه علمیه قم 
تأکید کرد: گرچه مخالفان برجام فقــط به دنبال این 
هستند که به اهداف سیاسى خود در مخالفت با آقاى 
روحانى و دولت او دست یابند اما نتیجه کارشان این 
است که مردم نمى توانند از ثمرات برجام استفاده کنند 
و شاید به همین دلیل بود که مى دیدیم آقایان مراجع 
تقلید، علما و دیگر بزرگان نسبت به کارشکنى ها در 
مقابل توافق هسته اى و برجام واکنش نشان داده و از 

دولت تشکر کردند. 
حجت الاسلام والمسلمین ادیب گفت: پیداست که 
چون عده اى، نسبت به دولت آقاى روحانى و منزلت 
سیاسى و جایگاه مردمى او حساســیت بیش از حد 
دارند، برجام را بهانه اى کردند براى آشفته کردن اوضاع 
و محروم کردن آقاى روحانى از دستاوردهاى سیاسى 
برجام و در   نهایت محروم کردن مردم از ثمرات حقیقى 
برجام، در حالى که برجام مى تواند براى کشور کارگشا 

و گره گشا باشد.

خبر

رئیس مرکز تحقی
مجمع تشــخیص
اعلام کرد: ایران
راسخ براى ح

پسُت ریاست
دارند.  به
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اجتماع

  دى کاپریو، مچکریم!

 هنـرپیشه هالـــیوودى
 هجوم ایرانى ها به اینستاگرام

جراحى اسیدپاشى رایگان شد
رئیس انجمــن جراحان پلاســتیک و ترمیم از فوق 
تخصصى جراحان پلاستیک ایران از نگرفتن هزینه 
جراحى عمل اسیدپاشى خبر داد. سیدابوالحسن امامى 
در نشســت خبرى برگزارى کنگره ســالیانه انجمن 
جراحان پلاستیک و ترمیمى (20 تا 24 اردیبهشت) 
درباره یک تصمیــم مهم این انجمن اظهار داشــت: 
در جلســه اى که با همکاران فوق تخصص جراحى 
پلاستیک داشتیم به این توافق رسیدیم تا هزینه جراحى 
قربانیان اسیدپاشى گرفته نشود و آنها به صورت رایگان 
جراحى شوند. وى با اشاره به اینکه بنگلادش بیشترین 
آمار اسیدپاشى را به خود اختصاص داده است گفت: 
در قبل از انقلاب اسیدپاشى داشتیم که برخورد شدیدى 
با آن شد و این معضل به فراموشى سپرده شد تا اینکه 
حادثه اسیدپاشى براى فائزه و فتانه پیش آمد که رسانه ها 
به آن پرداخته و آمار اسیدپاشى به قدرى زیاد شد. امامى 
با بیان اینکه متأسفانه غالب قربانیان اسیدپاشى دختران 
دم بخت نیز هستند  افزود: در انجمن جراحان پلاستیک 
که حدود 300 جراح فوق تخصص پلاستیک هستند 
بر آن شدیم که هزینه جراحى این قربانیان گرفته نشود 
و فقط هزینه بیمارستان از آنها گرفته شود. وى با تشریح 
روند ارتقاى جراحى پلاستیک در ایران در انتقادى به 
روند کتاب کالیفرنیا (کتاب تعرفه گذارى) خاطرنشان 
کرد: در یک دوره اى در زمینه تعرفه هاى این کتاب اعمال 
نفوذ شد و نظم و تعرفه ها به هم خورد و امروز نیز شاهد 
آن هستیم که ســوختگى به عنوان یک معضل بزرگ 
سلامت شناخته مى شود و با وجود آنکه تعرفه هاى آن 
ارتقا یافته است ولى هنوز به نقطه ایده آل نرسیده است. 

اختلاف زنانه
عکس هاى خصوصى را علنى کرد

یک خانم بــه دنبال اختلافــات زنانه بــا یکى از 
دوســتانش، عکس هاى خصوصى وى را در یکى 
از شــبکه هاى اجتماعى منتشر کرد.سرهنگ کامبیز 
اســماعیلى گفت: در پى مراجعه  خانمى به پلیس 
فتا و طرح شکایتى مبنى بر انتشــار شماره تلفن و 
عکس هاى خصوصى وى در شبکه  اجتماعى لاین، 
موضوع در دســتور کار کارآگاهــان پلیس فتا قرار 

گرفت. 

آتش، 7 عضو یک خانواده را بلعید 
7 عضو یک خانواده درحادثه آتش سوزى یک خانه 
مسکونى در «ســیراکیوز» آمریکا جان باختند.آتش 
یک خانه دو طبقه را در «سیراکیوز» آمریکا فرا گرفت 
و یک زن و شــوهر و پسرشــان به همراه چهارنوه 
این زوج در این حادثه جان باختند.بر اســاس این 
گزارش، تمام افراد داخل خانه به جز یک نفر که در 
حال حاضر در بیمارستان بسترى شده، جان باختند.

خبر

حوادث

با «ستایش قریشى» هم زبانم 
محسن پیرهادى *

چند روزى اســت که خبر غم انگیز قتل دختر شش 
ساله افغان فشار روحى ســنگینى را موجب شده که 
ما در روز این اتفاق، کجا بودیــم و چه مى کردیم که 
اخلاق در آتش غارت و هوس چون هیزمى خشــک 
مى سوخت. «ســتایش» تنها شش ســال داشت و به 
اقتضاى ســن، هنوز دنیا را زیبا و قشنگ و خالى از هر 
تلخى و ناپسندى مى دید و شــاید انتظار هر اتفاقى را 
مى کشید جز این عمل وحشیانه و مرگ را. حالا باید 
از زمینه هایى ترسید که موجب این اتفاق شد؛ ترسید 
که یک پسر 16 ساله سه جرم عجیب را یکجا در مورد 
یک دختربچه مرتکب مى شود (براساس ادعاى رسانه 
ها؛ تجاوز، قتل و امحاى جســد با اســید!) کارى که 
آدمکش هاى خیلى حرفه اى با پولى هنگفت مرتکب 
مى شوند. به راستى او چه فیلم ها و تصاویرى دیده بود 
که اینگونه بى رحمانه دل هر ایرانى و افغانى را به درد 
آورد؟ بغض و گریه کار کمى براى همدردى با خانواده 
«ستایش» است. فاجعه اى که در مورد دخترك مظلوم 
و معصوم افغان رخ داده دردناك است و مسئولیت آن 
به گردن تک تک مایى است که ادعاى حضور و حل 
مشــکلات و معضلات اجتماعى را داریم. ما با مردم 
افغان، زبان مشترك داریم. سال ها زندگى در همسایگى 
هم و در کوچه پس کوچه هاى ایران اسلامى، موجب 
شده تا علاوه بر زبان مشترك فرهنگ و رفتارمان نیز شبیه 
هم شود. در همه سال هاى ظلم شرق و غرب به ملت 
غریب و مظلوم افغان، جمهورى اسلامى آغوش خود 
را براى میهمان نوازى از این مردم عزیز گشوده است و 
دختران و پســران افغانى، عروس و داماد مردم ایرانى 
شده اند و امروز شرمسارانه از اتفاقى که براى «ستایش 
قریشى» افتاده، قلب همه ایرانیان، آزرده و پریشان است. 
قلب خانواده قاتل که از قضا ارتباط خوب و صمیمى 
با خانواده مقتول داشــتند بیش از همه داغدار است. 
خانواده اى با آبرو و بدون سوءسابقه و خونگرم. خانواده 
اى که خودشــان فرزند خطاکار را به پلیس سپردند و 
منتظر اجراى عدالت هستند. مردم افغان، ما ایرانى ها را 
خوب مى شناسند و مى دانند که براى حادثه اى چنین 
تراژیک و غیرانسانى، هیچگاه مرزهاى جغرافیایى مانع 
پیگیرى دادخواهى و ســپردن آن به محاق فراموشى 
نخواهد شد. هر چند برنامه ریزى خوبى براى «ستایش» 
در جلوى سفارت افغانستان انجام نشد اما کاش برخى 
برغم روحیه نژادپرستانه شــان، مانند کشته شدگان 
پاریس، براى «ســتایش»ِ ما نیز در مکانى دیگر شمع 
روشن مى کردند تا تسلى باشد بر داغ خانواده او و خیل 
عظیم ایرانیانى که خود را همدرد آنان مى دانند. ملت 
افغانستان مانند ملت ایران، از زجرکشیده ترین ملت ها

هســتند که همچنان مقاوم ایســتاده اند. امروز باید 
فاجعه اى که منجر به قتل جانسوز«ستایش» شد را ریشه 
یابى کنیم تا تسکینى بر آلام مردم ایران و افغانستان باشد.
*عضو هیئت رئیسه شوراى شهر تهران

انعکاس

40 روز نخست امسال در حالى سپرى شــده است که دستکم 30 خبر با 
موضوع وقوع قتل در کشور منتشر شده که نشان مى دهد 35 نفر در این 

مدت به قتل رسیده اند.
ایــن در حالــى اســت کــه بررســى خبــرى همیــن تعــداد از 
قتل ها نشــان مى دهــد ده فقــره از قتل هــا خانوادگى بوده اســت، 
و این آمار بدون محاســبه کشــف اجســاد خانــواده اى ســه نفره در 
اندیمشــک اســت زیرا مشخص نیســت این ســه نفر توسط شخص 
چهارمى بــه قتل رســیده اند یا براســاس یــک فرضیه توســط مرد 
خانــواده به قتل رســیده و ســپس مــرد خانــواده خودکشــى کرده 
اســت. نگاهــى بــه قتــل هــاى 40 روز نخســت امســال همچنین 
نشــان مــى دهــد کــه ســهم «نــزاع» در ایــن جنایــات پررنــگ 

است.
30 عنوان خبرى که اســاس گزارش ماســت حاصل بررسى خبرهاى 
خبرگزارى خبرآنلاین و خبرگزارى جمهورى اسلامى، ایرناست. علاوه 
بر بررسى اخبار حوادث با جستجوى واژه «قتل» اخبار متعددى مرور و 
از میان آنها اخبار تکرارى حذف و در نهایت 30 عنوان خبرى که نشــان 
دهنده وقوع قتل در فاصله اول فروردین تا 10 اردیبهشت ماه 1395 بودند 

مورد بررسى قرار گرفتند.
همچنین این بررسى ها نشان مى دهد در این مدت و در میان 35 نفرى که 

به قتل رسده اند، سه کودك نیز بوده و براثر قتل یک زن باردار جنین او نیز 
به قتل رسیده است.

بررسى جنسیت مقتولان این جنایت ها نشان مى دهد از میان 35 قربانى 
این جنایت ها 11 قربانى زن بوده اند که درمیان دو دختربچه حدود شش 

ساله دیده وجود دارد.
همچنین پرونده یکى از قربانیان در قالب مرگ مشکوك در حال بررسى 
است و نه قتل زیرا به نظر مى رسد که او در پى مصرف بیش از حد شیشه 
جان باخته اســت. 24 قربانى دیگر این قتل ها نیز مرد هستند که یکى از 

آنها خردسال بوده است.

  تکرار نام اندیمشک و یک زنگ خطر
بررســى اخبار قتل در 40 روز نخســت سال جارى نشــان مى دهد نام 
اندیمشک ســه بار در اخبار جنایى و قتل مطرح شــده است. تکرار نام 
اندیمشــک مى تواند زنگ خطرى در حوزه آســیب هــاى اجتماعى 
براى این شــهر باشــد. در یکى از خبرها اقــوام و بســتگان زنى که به 
دلیل همراه داشــتن مواد مخدر بازداشت و زندانى شــده بود با خانواده 
شوهر این زن درگیر شــدند و در پى آن یک تن کشته و 11 تن مجروح 

شدند. 
گرچه قتل یک دانشــجوى 18 ســاله نیــز در این میان نام اندیمشــک 

را یــک بــار دیگر مطــرح کــرد امــا آنچــه نگــران کننده اســت 
خبر کشــف اجســاد یــک خانواده ســه نفــره اســت که دادســتان 
اندیمشــک روز نهــم اردیبهشــت مــاه از آن خبــر داد و گفــت: 
بررســى هاى پزشــکى قانونــى نشــان مى دهد دســتکم ســه روز 
از مــرگ آنها ســپرى شــده اســت. با ایــن حــال هنوز ســرنخى 
از اینکــه ایــن جنایــت چگونــه و بــا چــه انگیــزه و چــه کیفیتى 
رخ داده مطــرح نشــده و دربــاره آن اطــلاع رســانى نیــز نشــده 

است. 

  خانواده کشى هایى که باید بررسى شوند
آنچه جدول زیر نشــان مى دهد این نکته را در خود جاى داده است که 
خانواده هایى قربانى تصمیم هاى آنى یا انتقامجویى هاى فردى شده است. 
آنچه در این جدول بر این موضوع تأکید دارد قتل عام خانواده همسر سابق 

توسط داماد است.
او در روســتایى به نام «سوخور رشــید» از توابع حیدریه در گیلانغرب 
همسر سابق، پدر و مادر همسر سابق خود را کشــت و دو برادر همسر 
ســابق خود را نیز مجروح کرد. عــلاوه بر این ماجــرا موضوع قتل زن 
و مرد جوانى در عنبرآباد کرمان اســت که توســط پــدر دختر قربانى 

شدند.

وقتى کار کار خودى هاست

یک جامعه شناس درباره وقوع خودکشى هاى متعدد در چند روز اخیر 

اعتقادات مذهبى در جلوگیرى از خودکشى مؤثرند

40 روز، 35 کشته

وز
غ نی

دا

توجه هنرپیشــه مطرح هالیوودى بــه دریاچه ارومیه آنقــدر عجیب و 
غیرمنتظره بود که مردم همیشــه در صحنه را براى تشــکر و اظهارنظر به 
صفحه اینستاگرام دى کاپریو کشاند. ماجرا از این قرار بود که چندى پیش 
«لئوناردو دى کاپریو» برنده اسکار بهترین بازیگر نقش اول مرد در صفحه 
اینستاگرامش عکسى از کشتى به گل نشسته در بخش خشک شده دریاچه 
منتشر کرد و زیر آن به نقل از پایگاه جهانى هواشناسى چنین نوشت «یک 
اسکله مخروبه در دریاچه خشک شــده ارومیه در شمال غربى ایران. این 
بزرگ ترین دریاچه نمک در خاورمیانه اســت، اما در حال حاضر فقط 5 
درصد از آب آن باقى مانده. از دو دهه پیش به دلیل تغییر آب و هوا، ساخت 

و ساز سد و کاهش بارندگى، دریاچه رو به خشکى رفته است.» 
همین توجه کافى بود تا ایرانى ها براى اظهارنظر و تشــکر به صفحه این 
بازیگر هجوم بیاورنــد و تا لحظه نگارش این گــزارش بیش از 50 هزار 
کامنت زیراین پست به ثبت رسیده که بســیارى از آنها توسط ایرانى ها و 

حتى به زبان فارسى ثبت شده است!
این ماجرا خبرآنلاین را برآن داشــت تا مطلــب را پیگیرى کند. در اولین 
نظرى که براى این مطلب ثبت شــد، یکى از مخاطبان خبرآنلاین به طور 
کنایه آمیز به اتفاقاتى که قبلاً درصفحه برخى ورزشکاران افتاده بود و ایرانى 
ها با حمله به صفحات مجازى آنها نشان داده بودند که همیشه در صحنه اند 
اشاره کرد و گفت: بشتابید بشتابید صفحه لئو محل قرار ما ایرانیان. کارى 

کنیم که لئو هم مثل اسلافش ازاین کار پشیمان شود.
همین کنایه طنزآمیز باعث واکنش کاربران دیگرشد. آنها که متوجه طنزنهفته 
درکلام کامنت اول نشدند به تأیید شدن آن اعتراض کردند و بعضى ها هم 
این قبیل کامنت ها و حرکات را سر زده از نسل جدید یعنى دهه هفتادى ها 
دانستند. بودند کسانى هم که تذکر داده بودند کامنت اول کنایه آمیز بوده و 
به این بحث که بین دهه هفتادى ها و بزرگ ترهایشان در گرفته بود خاتمه 
دادند.یکى از کاربران به تشــکر ایرانى ها ازدى کاپریو اشاره کرده بود و 
گفته بود: اتفاقاً من رفتم تو صفحه اش...همه ایرانیا تشکرکرده بودن ازش.

فرد دیگرى در همین رابطه نوشــت: ایرانیا دارن تو صفحه اش خودکشى 
مى کنن از بس قربون صدقش رفتن. منفجر شد اینستاش. دى کاپریو وقتى 

ببینه اشک شوق مى ریزه.
تنها چند ساعت بعد از انتشار این خبر، تعداد کامنت هاى پست دى کاپریو 
که توسط ایرانى ها گذاشته شده بود به شکل قابل توجهى افزایش یافت. 
یکى از کاربران در این باره نوشت: پست قبلى دى کاپریو دوهزار کامنت 
داره و زیر این پســت جدید تا این لحظه 20 هزار کامنت گذاشــتند من 
عاجزانه درخواست مى کنم این جورخبرها رو منتشر نکنید. خیلى از مردم 
ایران جنبه ندارند و به نظر من اختلال بیــش فعالى دارند . تصویرى که از 
خودشون در ذهن مردم جهان باقى مى گذارند در بهترین حالت مردم ندید 

بدیدى که تشنه توجه اند.

عده اى هم از این وضعیت دل خوشى نداشتند. 
یکى از این جماعت نوشــته: یعنى هیشکى مثل 

ایرانى جماعت نمى تونه آبروریزى کنه. دیگرى 
در همین رابطه اینطور نظر داده: توروخدا نرید 

اونجا حرف بد بزنید، آبرومون رفت...
یکى دیگــر از مخاطبان هــم که واقعیــت ها را 
قبول کرده نوشــته: به جاى مقاومت کردن بهتره 

بفهمیم ایرانى همینــه. چند بار باید ایــن کار رو تکار کنــن تا قبول 
کنیم؟

که البته این کامنت هم واکنش هایى را در پى داشت. فردى در جواب این 
کامنت نوشت: نبود آموزش را به ذات آدم ها ربط ندهید خواهش مى کنم 
شما به فرزندت،خواهر و برادر کوچک ترت بیاموز که این کار نادرست 

است و به دیگران هم برچسب نچسبان.
یکى از کاربران هم درباره این هجوم به صفحه اینستاگرام، اینطور نظر داده 
است: فقط حرف بد نیســت که. هزاران نفر به صفحه دى کاپریو رفتند و 
از بذل توجه دى کاپریو تشکرکردند. یعنى فکر نکنم مردمِ کوچک ترین 
و فقیرترین کشورهاى دنیا هم اینقدر عقده جلب توجه و حقارت داشته 

باشند.
فردى نظرى متفاوت داده و اینطور از دى کاپریو تشکر کرده است: من اول 
از اون خانمى که ایشون رو مطلع کرده تشــکر مى کنم باریکلا...کارتون 

حرف نداشت...بعدش از استاد دیکاپریو...مچکرم .
یکى از مخاطبان درباره اینکه چرا دى کاپریو این پست را گذاشته نوشت: 
لئو فعال محیط زیست بوده و هســت. حتى سخنرانى اسکارش رو هم به 

گرمایش زمین اختصاص داد.
در تأیید این کامنــت فرد دیگرى گفته: محیط زیســت که دیگه ربطى به 
سیاســت نداره وحداقلش اینه که ارومیه رو خودمــون خراب کردیم نه 

آمریکا.
همینطور دیگرى نوشــته: یادتون نره که دى کاپریو سفیر محیط زیست 
سازمان ملل است و من خوشحالم که مســائل محیط زیستى در ایران را 

فارغ از سیاست دنبال مى کند.
تعدادى از کامنت ها هم به تعداد فالوورهاى این بازیگر هالیوودى و اینکه 

این رقم بعد از این پست افزایش داشته ربط پیدا مى کرد.
در یکى از کامنت ها به تعداد بالاى تشکرها از دى کاپریو اشاره شده است. 
کاربرى که این کامنت را گذاشته نوشــته: دلیل تشکر فقط اینه که چند تا 
نظر اولى تشکر بوده. اگر چندتا نظر اول توهین بود 20 هزار نفر بعدى هم 

همینکار رو مى کردند. ما ادعامون گوش فلک رو کر کرده و لاغیر.
فردى هم از مردم خواهش کرده که زیر این پست نه تشکر کنند و نه فحش 

بدهند؛ فقط اگر نظرى دارند بنویسند و بس.

چشم مى خورد. در یکى از کامنت در این بین حضور دلواپس ها هم به 
ها آمده: ما احتیاجى به نگرانى هنر مندانى که فاقد اخلاق هستند نداریم... 

که این کامنت هم بازخوردهاى زیادى داشت.
بودند نظراتى هم که روى مشــکل دریاچه ارومیه تمرکز داشتند و صرفاً 
درباره این عمل دى کاپریو ثبت نشــده بودند. در یکــى از این کامنت ها 
آمده: الان دارن کار مى کنن، البته خیلى دیره و نتیجه زمانبر، ویرون کردن 
سریعه اما آباد کردن... هشت سال اینقدر کارهاى بدون فکر تو هر حوزه 
اى گرفته شــد و اثر آنىِ کار مورد توجه بود که این شــد نتیجه اش البته 
خشکســالى خودش دردیه که به هیچ دولتى مربوط نبوده و نیست. ولى 
کارى که با زاینده رود شد توى هر دولتى، زیباییه اصفهانو نابود کرد و اون 
به خشکسالى نامربوطه. این کشاورزیه ایرانه که بیشتر از سدسازى به ایران 
لطمه زده. اینکه تو کم آبى باید هندوانه بکاریــم. اینکه با فاینانس آبیاریه 
قطره اى براى زمین هاى کشاورزى ایجاد نمى کنن تا چاه هاى عمیق حفر 
نشه...امیدوارم واقعاً به این حوزه توجه شــه و توش سرمایه گذارى شه. 

آب از نفت و گاز مهمتره.
دیگرى در پاسخ به همین کامنت نوشــته است: سدسازى یعنى مدیریت 
زمان و میزان مصرف آب موجود در کشور به جهت بهره بردارى با هدف 
تولید آب آشامیدنى ، تولید محصولات کشــاورزى و شیلات و انرژى و 

ایجاد اشتغال و همچنین کنترل سیلاب و...
این اظهارنظرهاى تخصصى درباره دریاچه ارومیه با این کامنت ادامه پیدا 
مى کند: خشک شدن دریاچه یک پدیده طبیعى اســت و ناراحتى ندارد 
پیشنهاد مى کنم زمین هایش بین ارومیه هاى تقسیم شود تا ویلا و آپارتمان 

ساخته شود.
و البته عده اى هم به طور کنایه آمیز از اقدامات هشت سال دولت احمدى 

نژاد که منجر به خشک شدن دریاچه ارومیه شد انتقاد کردند.
با اینکه تا به لحظه نگارش این نوشــتار دى کاپریو بعد از پست دریاچه 
ارومیه باز هم پست گذاشته اما همچنان آن پســت لایک مى خورد و به 

تعداد کامنت هایش افزوده مى شود!

از نگاه جامعه شناسان خودکشى هایى که درملأ عام 
ودرمکان هاى عمومى رخ مى دهد یک امراجتماعى 
است که ناشى از کاهش کارآیى هنجارهاى اجتماعى 
ویاکاهــش توان فــرد در برابرمشــکلات اجتماعى 

است.
موســى خدمتگزارخوشدل جامعه شــناس دربیان 
علت هاى وقوع خودکشــى آن هــم در مکان هاى 
عمومى به نظریه «امیل دورکیم» نظریه پرداز و جامعه 
شــناس اشــاره مى کند و مى گوید: دور کیم پدیده 
خودکشــى را به چهار دسته تقســیم کرده است .در 
دسته اول ،خودکشى کاملاً فردى است و فرد بخاطر 

مشکلات فردى دست به این کار زده است. لذا قابل 
تعمیم به سایر اجتماع نیست. در دسته دوم خودکشى 
امر دیگر خواهانه محسوب مى شود یعنى فرد بخاطر 
دیگران دست به این کار مى زند. در دسته سوم نیز جبر 
و هنجارهاى اجتماعى به قدرى زیاد است که فرد به 
هنگام مواجه توان خود را از دست مى دهد و مجبور 
به خودکشى مى شود واما در دسته چهارم که ارزش 
مطالعه اجتماعى دارد خودکشى به علت ناکارآمدى 
هنجارها و قوانین اجتماعــى رخ مى دهد و از حالت 
نادر خارج و به شکل یک پدیده اجتماعى در مى آید.

وى خودکشــى هاى اخیر را همان خودکشى دسته 

چهــارم که ناشــى از کاهــش کارآیــى هنجارهاى 
اجتماعى و یــا کاهش توان فرد در برابر مشــکلات 
اجتماعى اســت مى دانــد و مى گوید:مشــکلات 
اجتماعى نظیر بیکارى اغلب یکى از دلایل خودکشى 
عنوان مى شــود زیرا فرد بــه دلیل از دســت دادن 
کار،تمام امکانات شــهروندى خود را نیز از دســت 

مى دهد .
 در نتیجه به دلیل خلأ و مشــکلاتى که در این زمینه 
برایش به وجود مى آید چاره را در خودکشــى خود 
مى یابد. خدمتگزار در پاســخ به این پرســش که آیا 
مشــکلات روحى وروانى را نمى توان عامل اغلب 

خودکشى ها دانســت مى گوید: این یک اشتباه است 
که براى این خودکشى ها دلیل فردى ذکر کرد درواقع 

اینها توجیهى بیش نیست. 
این جامعه شــناس نقــش اعتقادات مذهبــى را در 
کاهش خودکشــى نیز بى تأثیر نمى داند و مى گوید: 
اعتقادات مذهبى مى تواند نقش تکیه گاه را داشــته 
باشــد و با تکیه بر آن بتوانند مشکل خودرا حل کنند 
به همین خاطر اغلب افرادى که دســت به خودکشى 
مى زننــد از اعتقادات مذهبى کمتــرى برخوردارند 
ولى فرامــوش نکنیم که نمــى تواند تنهــا راهکار 

باشد.

باد و باران در راه است
سازمان هواشناسى کشــور پیش بینى کرد که با توجه به 
ورود سامانه بارشى به کشور رگبار، رعد و برق و باران 
مناطقى از غرب، شمال ، شــمال غرب و مرکز کشور را 
فراگیرد. سازمان هواشناسى کشور روز شنبه اعلام کرد که 
با توجه به ورود سامانه بارشى به کشور طى ساعت هاى 
آینده مناطقى از غرب، شمال غرب، دامنه هاى مرکزى 
و جنوبى البرز و ســواحل دریاى خزر دچار بارش هاى 
باران، رعد و برق و رگبار به همراه وزش باد خواهند شد.

خارجى ها درایران چطور طبابت کنند؟ 
مدیرکل نظارت و اعتباربخشــى امــور درمان وزارت 
بهداشــت با تأکید بر اینکه پزشکان و متخصصان سایر 
کشــورها، بدون تأیید مدرك تحصیلى یا اخذ مجوز از 
ســوى وزارت بهداشــت حق دخالت در امور درمانى 
بیماران در ایران را ندارند، گفت: توجه به این موضوع، 
در واقع رعایت حقوق بیماران اســت. دکتر سیدمحمد 
حسین میردهقان با اشــاره به کنگره ها و همایش هاى 
متعددى که با حضور جراحان و متخصصان کشورهاى 
مختلف، در ایران برگزار مى شود، گفت: در این برنامه ها 
تبادل دانش و مهارت پزشکى همچون سایر همایش ها 
صورت مى گیرد، اما هرگونه دخالــت در بحث درمان 
توسط اساتید و متخصصان ســایر کشورها نیاز به 
مجوز وزارت بهداشت دارد و هیچ پزشکى بدون 
تأیید مدرك تحصیلى و پروانه مطب حق دخالت در 

امور تشخیصى و درمانى داخل ایران را ندارد.

نشستن سرِ«گذرعطارد» 
از بالاى برج میلاد

دوشنبه 20 اردیبهشــت(فردا) همزمان با برگزارى 
اولین کنفرانس ملى اوقات فراغت، یکى از پدیده هاى 
جالب نجومى به وقوع مى پیونــدد که در علم نجوم به 
پدیده «گذر عطارد» شهرت دارد.این پدیده از سال 2006 
دیده نشده و پس از ده سال دوشنبه به وقوع مى پیوندد 
و تا سال 2019 هم تکرار نخواهد شد.از آنجا که صفحه  
مدارى گردش عطارد به دور خورشــید دقیقاً بر صفحه 
مدارى زمین منطبق نیست، معمولاً از دید ما، عطارد از بالا 
و پایین خورشید رد مى شود.نکته جالب اما فراهم شدن 
امکان تماشاى این پدیده از فراز برج میلاد تهران است که 
این اتفاق با همکارى مشترك «انجمن اوقات فراغت» و 

«انجمن نجوم» است.

وکلا منتظر باشند 
رئیس اتحادیه سراســرى کانون هاى وکلا از احتمال 
افزوده شدن ماده «زبان و ادبیات فارسى» به مواد امتحانى 
کانون وکلا خبر داد.بهمن کشاورز در نشست خبرى با 
خبرنگاران، با اشاره به برگزارى همایش کانون هاى وکلا 
در هفته اخیر، گفت: در این همایش نحوه برخورد توهین 
به کانون ها و وکلا، روش اخذ مالیات وکلا، تجویز تهیه 
متن منقحى از لایحه جامع وکالت، تجویز تهیه و تنظیم 
اساسنامه مؤسسات حقوقى مورد بحث و بررسى قرار 
خواهد گرفت. وى از تغییر احتمالى مواد امتحانى آزمون 
وکلا خبر داد و افزود: در بین برخى از دانشجوهاى حقوق 
اغلب غلط هاى املایى فاحش دیده مى شــود که این 
مسئله شرم آور است به همین منظور افزوده شدن ماده 
امتحانى «زبان و ادبیات فارسى» به مواد امتحانى آزمون 
وکلا پیشنهاد شده است و در صورت تصویب، 20 سئوال 

ادبیات فارسى در آزمون لحاظ خواهد شد.

سرطان سالانه 
15 هزار زن ایرانى را مى کشد 

رئیس مرکز تحقیقات سلامت علوم پزشکى گفت: از 
میان مرگ ســالانه 120 هزار زن، حدود 15 هزار نفر به 
دلیل سرطان جان خود را از دست مى دهند.کامران باقرى 
لنکرانى در نشســت خبرى برگزارى پنجمین سمینار 
بین المللى زنان تأکید کرد: سالانه 120 هزار زن در کشور 
فوت مى کنند که از این تعداد 15 هزار نفر به دلیل سرطان 
جان خود را از دســت مى دهند.وى ادامه داد: ســرطان 
گوارش، سرطان معده، سرطان مرى و سرطان پستان با 
سالانه حدود دو هزار نفر از جمله بیشترین تعداد قربانى 
را در میان زنان دارند.رئیس مرکز تحقیقات سلامت علوم 
پزشکى با اشاره به اینکه متأسفانه افزایش مصرف قلیان 
در بین بانوان روبه افزایش است، گفت: طى تحقیقات به 
عمل آمده مصرف سیگار در بین بانوان زیر 5 درصد است 
اما مصرف قلیان روبه افزایش است که به طور حتم در آینده 

با مشکلاتى مواجه خواهیم شد.

برنامه هاى آموزش و پرورش براى 
کنترل خشونت

معاون تربیــت بدنــى و ســلامت وزارت آموزش و 
پرورش،درباره برنامه هــاى وزارت آموزش و پرورش 
براى پیشــگیرى از آســیب هاى اجتماعــى، گفت: 
باید دانش آمــوزان را افزایش دهیم. اگــر اطلاعات و 
دانســتنى هاى آنهــا را ارتقادهیم، مى توانیم شــاهد 
تغییــر نگــرش آنــان شــویم. مهــرزاد حمیــدى، 
افــزود: افزایــش دانش به نگــرش تبدیل مى شــود 
و افزایش نگرش بــه تغییر رفتار منجر خواهد شــد یا 
حداقل بــا خودمراقبتــى، دچار لغزش نمى شــوند.
حمیدى در خصوص خشــونت نیز افــزود: یکى از 
فصل هاى درس نامه سفیران سلامت، کنترل خشونت 

است. 

اسامى متنوع مواد محرك
ترفندى براى فروش بیشتر 

معاون پیشــگیرى و اعتیاد ســازمان بهزیستى گفت: 
سوءاستفاده کنندگان براى فروش بیشتر مواد محرك، اسم 
هاى مختلفى به آن مى دهند درحالى که ماده مؤثره همه 
این مواد یکى است.محسن روشن پژوه افزود: به طور مثال 
ماده اصلى تأثیرگذار در «علف» و «حشیش» یکى است و 
از گیاه شاهدانه به دست مى آید اما براساس اینکه چگونه 
آن را ساخته و از چه قسمت گیاه استفاده مى کنند، اسم 
هاى مختلفى به محصولات محرك حاصل از شاهدانه 
هندى مى دهند.وى تصریح کرد: از قسمت هاى مختلف 
گیاه شاهدانه، اعم از ساقه، گلبرگ و رزین، مى توان مواد 
اعتیاد آور تولید کرد که سوءاستفاده کنندگان آنها را با نام 
هاى حشیش، گرس، علف یا مارى جوانا به بازار عرضه 

مى کنند درحالى که ماده مؤثره همه اینها یکى است.

خبر

قضات خاص، پرونده هاى خشونت هاي خانگی را داورى کنند 
معاون اجتماعی ســازمان بهزیســتی 
کشورگفت: بهتراست قضات خاص 
براي موارد خشونت هاي خانگی 
درنظرگرفته شــود. 
حبیب ا... مسعودي 
فریــد توســعه 
هایی  سیســتم 

مانند اورژانس اجتماعی براي شناسایی سریع خشونت هاي خانگی و تقویت 
نظام هاي حمایتی ازبهزیستی مانند نظام قضائی را به منظورکنترل خشونت خانگی 
بسیارحائزاهمیت دانست و تأکید کرد: درنظر گرفتن قضات خاص براي کنترل 
خشونت خانگی ضروري است.وي تصریح کرد: به طور مثال اگر تشخیص اولیه 
مددکاراجتماعی بهزیستی دریک مورد خشونت خانگی این است که به دلیل این 
موضوع، کودك آزاردیده باید از خانواده جدا شود، قاضی در وهله نخست باید 
روي حرف مددکاراجتماعی اعتماد کرده وبا مستندات ارائه شده ازسوي مددکار، 

کودك را ازخانواده جدا کند. مســعودي فرید گفت: ســپس مسئله خشونت 
خانگی بررسی شــود و اگرحرف مددکاردرســت بود که مسیرحمایتی ادامه 
می یابد و اگرقاضی مشاهده کرد که خانواده می تواند به شرایط معمولی بازگردد، 
خیلی چیز زیادي ازدست نخواهیم داد اما تأخیردراین مداخلات، می تواند نتایج 
جبران ناپذیرى داشته باشد. معاون اجتماعی ســازمان بهزیستی گفت: مردم 
می توانند هرگونه خشونت خانگی مانند کودك آزاري و همسرآزاري را به سامانه 

اورژانس اجتماعی با شماره تماس 123 اطلاع دهند.

معاون اجتماعی ســ
کشورگفت: بهتراس
براي موارد خش
در
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اقتصاد

ایســنا: گرچه بعد از اعلام اخیر برنامــه دولت براى 
دریافت مالیات از ســودهاى بانکــى، موضوع ظاهراً 
تا حدى فراموش شــد، اما اولین موضع سازمان امور 
مالیاتى حاکى از جدى بودن مسئله، چیدمان سازوکار 

و به مرحله اجرا رساندن آن است.
کمتر از یک ماه پیش بود که اظهارات تازه وزیر اقتصاد 
در جمعى در کرمان، خبرســاز شد. وى از اعتقاد خود 
براى الزام دریافت مالیات از سودهاى بانکى با توجه به 

بالا بودن نرخ سود نسبت به تورم سخن گفت.
طیب نیا منتقدانــه گفت که برخى بانک ها نرخ ســود 
سپرده را آن هم بدون ریســک تا 22 درصد پرداخت 
مى کنند، پس در این شرایط چرا نباید مالیات بدهند؟

تصمیم وزیر براى یک اتفــاق تازه و به عبارتى حذف 
یک معافیت مالیاتى 90 ساله در سیستم بانکى کشور با 
موافقت چندانى همراه نشد. به طورى که طرح موضوع 
با مدیران بانکى حاکى از آن بود که چنین تصمیمى در 
فضاى فعلى حاکم بر سیستم بانکى امکان اجرایى شدن 
ندارد و تا زمانى که نظام بانکى از یک سو و نظام مالیاتى 
از سویى دیگر با مشکل ساختارى مواجه است، ورود 
به دریافت مالیات از سود بانکى ریسک بالایى داشته و 

بازتاب مثبتى در جامعه ندارد.
در عین حال که کارشناســان نیز با بیــان اینکه در کل 
ورود مالیات به سیســتم بانکى را رد نمــى کنند، اما 
بر این باورند که فضاى فعلى سیســتم بانکى ایران با 
بسیارى از کشورهاى دنیا متفاوت بوده و اگر مسئولان 
اقتصادى ما از عدم تناسب ســود بانکى با تورم اعلام 
نارضایتى کرده و بر اســاس آن تأکید دارند که باید از 
سود بانکى مالیات دریافت شود، باید به این نکته بیشتر 
توجه کنند که این معضل ناشــى ازبیمارى نظام بانکى 

و معضلات ساختارى آن است که مدیران سال هاست 
وعده اصلاح آن را داده ولى تاکنون اقدامى در این رابطه 

انجام نداده اند.
با این حال اولین موضعگیرى سازمان امور مالیاتى در 
برابر پیشنهاد دریافت مالیات از ســود بانکى، به طور 
طبیعى با نظر وزیر همسو بود و از این حکایت داشت که 
تصمیم براى این موضوع جدى است؛ به طورى که طبق 
اعلام تقوى نژاد رئیس سازمان امور مالیاتى، مطالعاتى 
در این رابطه انجام شده و گرچه هنوز تصمیم نهایى در 
این رابطه وجود ندارد و به قانون تبدیل نشده اما جزو 
برنامه هاى مطالعاتى مهم سازمان امور مالیاتى قرار دارد.
اما در سوى دیگر ماجراى دریافت مالیات از سودهاى 
بانکى در کنار احتمــال خروج ســرمایه از بانک ها، 

موضــوع غربالگــرى در ایــن رابطه مطرح اســت؛ 
به گونه اى که دریافت ســود بانکى در موارد بسیارى 
منبــع رزق ســپرده گذاران اســت و در ایــن حالت 
درآمــد و محل هزینــه برخى خانوارهــا تحت تأثیر 
قرار خواهد گرفــت. این در حالى اســت که رئیس 
ســازمان امور مالیاتى در این رابطه نیز عنوان کرده که 
در دریافت مالیات از ســودهاى ســپرده به طور حتم 
تمامــى جوانب مورد بررســى قــرار خواهد گرفت 
و حتمــاً این موضوع مورد توجه اســت کــه افرادى 
که ســپرده هاى کوچک داشــته یا محل ارتــزاق آنها 
ســودهاى همین سپرده هاســت، برایشــان تفاوت 
قائــل خواهیم شــد و در ایــن رابطه ســقف تعیین

 مى شود.

دریافت مالیات از سود بانکى جدى شد

خدمات بانک شهر پیش پاى 
شهروندان

مدیرعامل شرکت توسعه و نوآورى شهر از شرکت 
هاى بانک شهر، با بیان اینکه ورود پیشخوان هاى 
شــهرنت ، زمینه ارائه خدمات نویــن بانکى را به 
شــکلى متفاوت فراهم کرده اســت، از افزایش 
درخواست مدیران شهرى براى ایجاد شهرنت ها 
در سطح کشــور خبر داد. مســیح قائمیان گفت: 
انتظار نسل امروز و به دنبال آن توسعه تکنولوژى 
در آینده، نیاز به بانکــدارى الکترونیک را بیش از 
پیش روشــن مى ســازد. وى با بیان اینکه توسعه 
خدمات بانکدارى الکترونیــک با هدف کاهش 
هزینــه روزمره زندگى شــهروندان در دســتور 
کار بانک شــهر قرار دارد، گفــت: در این زمینه، 
پیشخوان هاى شــهرنت به عنوان فضایى که انواع 
خدمات بانکى را به صورت 24ســاعته و بدون 
نیاز به مراجعه به شــعب ارائه مى کننــد، با اتکا 
به تکنولوژى هــاى نوین نرم افــزارى راه اندازى 
شد. وى افزود: بر اســاس اهداف طرح و ماهیت 
این خدمت، پــس از انجام هماهنگى و کســب 
مجوزهاى لازم، با استقرار پیشخوان هاى شهرنت 
در اماکن عمومى پر جمعیــت مانند مراکز خرید، 
بازار میوه و تره بار و...، ضمن ارائه تمامى خدمات 
بانکى، زمینه افزایش دسترســى و میزان رضایت 
مشتریان و شــهروندان فراهم شده است. قائمیان 
اظهار داشت: شــهرنت ها با قابلیت پذیرش انواع 
کارت هاى بانکى عضو شــبکه شــتاب و قابلیت 
اتصال به ســامانه پرداخــت الکترونیکى، انجام 
امورى چون دریافت وجه، اعلام مانده حســاب، 
پرداخت قبوض، خرید کارت شارژ، صدور آنى 
کارت هدیه با متن دلخواه، واریز وجه به حساب 
ســپرده، صدور ضمانتنامه نقدى و گواهى تمکن 
مالى، اســتفاده از خدمات اینترنت بانک و اطلاع 
رسانى و تبلیغات را دارند. وى افزود: پاسخگویى 
به مشــتریان بانک شهر و شــهردارى ها از طریق 
دستگاه خودبانک(VTM)، استفاده از دستگاه هاى 
خودپرداز ATM))، وب کیوســک هاى اینترنتى 
جهت بررسى حساب هاى شخصى و... از جمله 
خدماتى اســت که توسط این پیشــخوان ها ارائه 
مى شود و در هر پیشــخوان، یک نفر راهبر براى 

راهنمایى مراجعه کنندگان پیش بینى شده است.

ابهام در سرنوشت «مروارید سیاه»
مدیر عامل اتحادیه تکثیر و پرورش آبزیان گفت: 
با اینکه خاویار ایران، حرف اول در دنیا را مى زند 
و به مروارید ســیاه معروف شــده، اما چند سالى 
است که بى رونق روزگار سپرى مى کند. ارسلان 
قاسمى اظهار داشت: تولید خاویار پرورشى، سال 
گذشــته یک تن بوده که در مقایسه با سال 93  که 
تولید آن750 کیلوگــرم بوده، افزایــش چندانى 
نداشته است. وى بیان داشــت: امسال پیش بینى 
مى شود که میزان تولید خاویار پرورشى به هزار و 
500 کیلو گرم برسد و مى توان گفت که پرورش 
ماهیان خاویارى، ضمن  ایجاد ارزش افزوده بالاى 
صادرات، مى تواند یک فرصت اساسى در ایجاد 
اشتغال و توسعه پایدار باشد. مدیر عامل اتحادیه 
تکثیر و پرورش صادرات آبزیان با اشاره به قیمت 
صادرات خاویار گفت: قیمت هــر کیلو خاویار 
پرورشــى در بازارهاى هدف دو تا سه هزار یورو 
است. وى ادامه داد: افزایش تولید ماهیان خاویارى 
نیازمند برنامه منســجم و دقیق است که متأسفانه 
برنامه راهبردى بــراى افزایش تولید وجود ندارد. 
وى افزود: در حال حاضر بــا توجه به محدودیت 
هاى فراوان در منابع آبى کشور، پرورش ماهى در 
قفس مى تواند یکى از راهکارهاى جایگزین براى 
رفع این مشکلات باشد، این درحالى است که  در 
کشور ما با توجه به پتانســیل هاى بالاى پرورش 
ماهى در قفس، توجه چندانى به این صنعت نشده 
است. قاسمى ادامه داد: پرورش ماهى در قفس از 
جمله برنامه هاى اساسى وزارتخانه جهادکشاورزى 
در راستاى اقتصاد مقاومتى است، اما مى توان گفت 
که اکنون این روش در کشور ما معنا ندارد. وى بیان 
داشــت: با توجه به ظرفیت پرورش ماهى به این 
روش و تأمین سرمایه مورد نیاز، تولید ده تا 15 هزار 
تنى پرورش ماهى در قفس پیش بینى مى شود. مدیر 
عامل اتحادیه و تکثیر و پرورش آبزیان تصریح کرد: 
پیش بینى مى شود که تولید ماهى در قفس تا پایان 

برنامه ششم به بیش از یک و نیم میلیون تن برسد.

خبر

cs 35 اواخر خرداد به بازار مى آید
مدیر عامل شرکت سایپا کاشان 
درباره محصــول جدید این 
مجموعــه صنعتــى، با نام 
cs ۳۵ گفت:  این محصول، 
خودرویى با ظاهرى زیبا و 
چشم نواز اســت که در نگاه 
نخســت، توجه هــر مخاطب 

نکته بین را به خود جلب مى کند.  
فریبرز شــهباز افزود: شــرکت چانگان بین ده برند موفق در چین است و 
جالب است بدانیم که این برند، داراى رتبه دوم در میان برندهاى خودروساز 
چینى و رتبه چهارم در میان برندهــاى جهانى در بازار چین از لحاظ تعداد 

فروش است. 
وى در ارتباط با ویژگى برتــر خودروى  cs35 در مقایســه با نمونه هاى 
مشــابه در بازار ایران، گفــت: این خودرو مشــابه خودروهاى شاســى 

بلند اســت، با این تفاوت کــه ارتفاع شاســى آن از زمین، در مقایســه با 
خودروهاى شاســى بلند معمولى کمتر بوده و شاســى خودروى سوارى

 است. 
وى در پاسخ به اینکه تولید این محصول در چه مرحله اى است، اظهار داشت: 
در حال حاضر تمامى تجهیزات خط بدنه در سالن بدنه شرکت سایپا کاشان 
نصب شده و تمامى اصلاحات و تجهیزات در سالن هاى رنگ و مونتاژ به 

اتمام رسیده است. 

مدیر عام
درباره
مجمو
cs۳۵
خودر
چشم ن
نخســت

درجایى که بتوان یک فضاى وســیع و مســطح جهت 
جست و خیز و فعالیت این پرنده در نظر گرفت، امکان 

پرورش نیز وجود دارد؛ پرورش شترمرغ.
به گزارش ایلنا شــاید یکى از دلایل مطالعه شغل هاى 
جدید و البته کمیاب در کشور، اشباع بسیارى از مشاغل 
و درآمد پایین آن است. به همین خاطر است که افرادى 
که ریسک پذیرتر هستند به ســراغ تولید محصولاتى 
سوق پیدا مى کنند که کم است؛ اما سوددهى دارد مثل 

پرورش شترمرغ.
شــترمرغ در میان طیور، بیشــترین مقاومت را دربرابر 
بیمارى و شــرایط محیطى دارد و هزینه نگهدارى آن 
نسبت به ســایر طیور پایین تر اســت. این پرنده رشد 
سریعى دارد، پس از یک ماهگى، روزى یک سانتیمتر 
رشد کرده و در سن ده ماهگى، قابل کشتار است. شاید 
به همین خاطر اســت که تولیدکنندگان این محصول 
سود حاصل از تولید شترمرغ را چهار برابر پرورش گاو 

عنوان مى کنند. 
یکى از تولیدکنندگان شترمرغ در رابطه با چگونگى تولید 
و بلوغ این پرنده مى گوید: جوجه این پرنده ظرف 40 
روز سر از تخم بیرون مى آورد و در مدت سه تا چهار سال 
یک پرنده بالغ مى شود، نکته حائز اهمیت در این پرنده، 
گوشت آن است که کم چرب و کم کلسترول با طبیعتى 
گرم و داراى آهن است که این ویژگى ها، گوشت این 

پرنده  را از سایر گوشت هاى قرمز متمایز مى  کند.

براساس اطلاعاتى که دربازارهاى جهانى در خصوص 
امتیازات شترمرغ وجود دارد، یکى از بهترین محصولات 

حاصــل از تولید این پرنده، پوســت آن اســت که در 
بازارهاى جهانى معادل 400دلار قیمت دارد؛ البته مغز 
این پرنده نیز قیمت بالاترى نســبت به سایر اجزاى آن 
دارد، چرا که در درمان بیمارى آلزایمر مؤثر است و نکته 
جالب تر و البته حیرت انگیز دیگر این پرنده، قرنیه آن 
است چون مى توان قرنیه چشــم این پرنده را به قرنیه 

چشم انسان پیوند زد!
شترمرغ ماده در فصل بهار به صورت یک روز در میان 
تخمگذارى کرده و در هر مرحله 14 تا 21 تخم مى گذارد 

که وزن تقریبى هر تخم یک کیلو و نیم است.
یکى از تولیدکنندگان این پرنده که نزدیک به ســه سال 
است که در تولید شترمرغ نقش پررنگى دارد، در رابطه 
با مزیت هــاى تولید در این حوزه مــى گوید: «به طور 
تقریبى، قیمت هر شــترمرغ یک میلیــون و 500هزار 
تومان است که نیمى از این مبلغ، سود خالص محسوب 
مى شود.» شترمرغ به دلیل سازگارى با محیط زیست و 
آب و هواى متفاوت (از 30 درجه سانتیگراد زیر صفر تا 
50 درجه بالاى صفر) از نظر نگهدارى، کم هزینه ترین 
جایگاه را به خود اختصاص داده اســت،با حصارکشى 
روى زمین هاى خاکــى و ایجاد ســایه بان، مى توان از 

شترمرغ نگهدارى کرد. 
غذاى این پرنده، یونجه، علــف، تخم علف ها، دانه ها، 
غلات، شکوفه ها وجوانه هاى سبز، میوه و گیاهان دانه دار 
اســت و از آنجایى که غذا به مدت 42 ساعت در معده 
این پرنده گردش مى کند، تمام مــواد مغذى در بدنش 

جذب مى شود.
بر اساس گفته هاى یکى از موفق ترین پرورش دهندگان 

طیور، پرورش شتر مرغ از مزیت هاى اقتصادى مناسبى 
برخوردار اســت، شــاید به همین خاطر است که این 
تولیدکننده سالیانه 400 شــترمرغ پرورش داده و روانه 
بازار مى کند و پرورش شترمرغ رایکى از سودآورترین و 
زود بازده ترین تولید در حوزه کشاورزى عنوان مى کند.

این تولیدکننده در خصوص رســیدگى به این پرنده و 
زمانى که براى این کار لازم اســت، مى گوید: پرندگان 
بالغ باید دو بــار در روز تغذیه شــوند، جوجه ها  باید 
حداقل پنج بار در روز سرکشى شوند،عمل دیگرى که 
نیاز شدیدى به نیروى کار دارد، تمیز کردن لانه جوجه 
هاست تا جوجه ها از خوردن  مدفوع باز داشته شوند، به 
طور مشابه، چیدن تخم ها در  انکوباتور به زمان زیادى 
نیاز دارد. پس از اعمال مربوط به کارگران مزرعه، قسمت 
اعظم  کار پرورش، نظارت است؛ چراکه پیشگیرى بهتر 
از درمان اســت و بر طرف کردن نواقص پیش از بروز 
مشکل،  موجب صرفه جویى در وقت و هزینه مى شود.

براى شروع کار،مهمترازفضا و نقدینگى کافى، دریافت 
مجوز حائز اهمیت است که خوشبختانه قوانین سخت 
و دست و پاگیرى ندارد و البته این مسئله را هم فراموش 
نکنید همان ابتداى کار باید به فکر بازاریابى خوبى در این 
حوزه باشید، چون گوشت شترمرغ باید هر  چه سریع تر 
به فروش برسد و در صورتى که در خلأ بسته بندى شود، 
دوره نگهدارى آن 21 روز است اما  در صورت انجماد، 

گوشت را مى توان تا یکسال نگهدارى کرد.
گفتنى است که در حال حاضر هر کیلوگرم «لاشه شتر 
مرغ» در میادین میوه و تره بــار از 11 تا 14 هزار تومان 

خرید و فروش مى شود.

مدیر جهاد کشاورزى شهرستان شهرضا گفت: سطح 
زیر کشــت منداب، به عنوان کود سبز در منطقه مهیار، 

امسال در حدود 350 هکتار است.
عبدالرضا تاکى اظهار داشــت: بر اساس هماهنگى به 
عمل آمده، از ابتداى سال زراعى 95-94 تاکنون، میزان 
دو هزار و 765  تن انواع کودهاى شیمیایى شامل اوره، 
سولفات پتاسیم، فسفات آمونیم، سوپر فسفات تریبل، 
سوپر فسفات ساده به این شهرســتان اختصاص یافته 

است.
وى افزود: این مقدار کود در ســطح پنج هزار هکتار از 
مزارع گندم و جو و ســه هزار و 600 هکتار از باغ هاى 

این شهرستان مورد استفاده قرارگرفته است.
وى بیان داشت: در راستاى ترویج کود سبز و افزایش 
بقایاى آلى خاك هاى زراعى، مقدار هزار و 400کیلوگرم 
بذر منداب، به صورت رایگان توسط جهاد کشاورزى 

مهیار بین کشاورزان این منطقه توزیع شد.
تاکى افزود: این مقدار بذر، توزیع تا پس از کاشت و در 
زمان مناسب به خاك به عنوان کود سبز برگردانده شود.

وى گفت: با توجه به اینکه گیاه منداب نسبت به کم آبى  
مقاوم است و ســازگارى بالایى با شرایط آب و هوایى 
منطقه مهیار دارد، پیش بینى مى شود سطح زیر کشت این 

گیاه در سال هاى آتى افزایش یابد.
مدیر جهاد کشاورزى شهرضا بیان کرد: گیاه منداب را 
مى توان پس از پایان دوره کاشت، به عنوان دانه روغنى 
برداشــت کرد و با توجه به نیاز آبى پایین و بازار خرید 

مناسب آن، از نظر اقتصادى نیز مقرون به صرفه است.

پرورش مرغى که سودى پروازى دارد
سودآورى 4 برابرى پرورش شترمرغ نسبت به گاو

350 هکتار از مزارع شهرضا 
زیرکشت کود سبز رفت

آزاد راه ها 
در مرکز توجه قرار مى گیرند؟

توســعه آزاد راه ها که یکــى از اصلى ترین اهداف 
زیرساختى کشور را شامل مى شود، محور تغییرى 
است که در وزارت راه و شهرســازى ایجاد شده 
و باید نتایــج آن را در ماه هاى آینــده رصد کرد. 
هرچند در حــال حاضر و با توجه بــه افتتاح چند 
طرح آزاد راهــى در طول ماه هاى قبل، مســاحت 
تحت پوشش آزاد راه هاى کشور به دو هزار و 500 
کیلومتر رسیده است، اما برنامه ریزى براى رساندن 
این سطح به ده هزار کیلومتر، طرح کلانى است که 
احتمالاً جز با تمرکز جــدى و به وجود آمدن منابع 
لازم، امکانپذیر نخواهد بود. لزوم به نتیجه رساندن 
طرح هاى بزرگــى مانند آزادراه تهران – شــمال 
که از عمر آن نزدیک 20 ســال مى گذرد و وزارت 
راه و شهرســازى توانســته با پیگیرى هاى مداوم، 
بخشــى از مشــکلات آن را حل کند، تنها یکى از 
طرح هاى بزرگى اســت که شــاید بــراى اجراى 
آن به تمرکزى جــدى احتیاج باشــد. در کنار آن، 
آزادراه هاى بزرگى مانند تبریز به بازرگان و اصفهان 
به شــیراز نیز، تنها بخشــى از پروژه هاى چند ده 
کیلومترى هستند که باید با پیگیرى منابع مالى لازم، 
شرایط را براى افتتاح آنها در سال هاى آینده فراهم 
کرد. هرچند هنوز شرکت ساخت و توسعه آزادراه 
هاى کشور، جزئیات برنامه ریزى جدید خود براى 
حوزه آزاد راه ها را مشخص نکرده، اما برنامه ریزى 
براى ایجاد تحولــى قطعى در این حــوزه مدنظر 

است.

زردآلو؛ نوبرانه اى که ارزان شد
رئیس اتحادیه میوه و سبزى فروشان کشور با بیان 
اینکه زردآلوى نوبرانه امســال، برخلاف سال هاى 
گذشته بسیار ارزان است، گفت: زردآلو در سال هاى 
گذشــته بســیار گران بود، ولى در حــال حاضر 
هر کیلوگرم زردآلوى کاشــان و شــیراز، 12 هزار 
تا 15 هزار تومان فروخته مى شــود و گوجه ســبز 
درختى هشــت هزار تا ده هزار تومــان و گوجه 
ســبز ریز درختى ســه هزار تا پنج هــزار تومان 
عرضه مى شود. حســین مهاجران افزود: در حال 
حاضر هر کیلــو گرم تــوت فرنگى 12هــزار تا 
15هزار تومان و توت بهنمیرســه هزار تا هشــت 
تومان فروخته مى شــود و گیــلاس نوبرانه تحت 
عنوان «تلخــک» نیز به بازار وارد شــده اســت. 
رئیــس اتحادیه میوه و ســبزى فروشــان در عین 
حال بیان داشــت: روزهاى آینده، هلوى 60روزه 
ســارى وارد بازار مى شــود و تا دو هفته دیگر نیز 
ســیب گلاب منطقه یــزد و گیــلاس وارد بازار 
مى شــود. وى درباره آخرین قیمت میــوه ها نیز 
اظهار داشــت: قیمت همــه میوه ها بــه جز موز 
کاهش یافته اســت و در حال حاضر، هر کیلوگرم 
خیار 700 تــا هــزار و 500 تومان،هندوانه 200 تا 
800تومان، ملون هزار تا دو هــزار تومان و گوجه 
فرنگى نیز 500 تــا هزار و 500 عرضه مى شــود 
کــه قیمتــش در روزهــاى اخیر بســیار کاهش 
یافته اســت. مهاجران ادامــه داد: هــر کیلوگرم 
ســیب زمینى تازه نیز 600 تا هزارتومان،ســیب 
زمینى کهنــه 250 تــا 600 تومان و پیــاز 600 تا 
800 تومــان در میادین میــوه و تره بــار فروخته 

مى شود.

نمایشگاه قطعات خودرو 
در اصفهان برگزار می شود

دوازدهمیــن نمایشــگاه بیــن المللــی قطعات، 
مجموعه ها و صنایع وابســته خودرو در اصفهان 
برگزار می شــود. به گزارش واحد رســانه هاى 
شــرکت نمایشــگاه هاي بین المللى اصفهان، این 
نمایشــگاه با حضور شــرکت هــا و واحدهاي 
تولیدي و تجاري از اســتان هاي تهران، اصفهان، 
آذربایجــان غربــی، آذربایجان شــرقی، گیلان، 
مازندران، فارس و همدان و نیــز نمایندگی هاي 
فروش کشورهاي آلمان، هلند، چین، کره جنوبی، 
فرانســه، ترکیه، ژاپن، سوئیس و ســوئد برگزار
می شــود. دوازدهمین نمایشــگاه بیــن المللی 
قطعات، مجموعه ها و صنایع وابســته خودرو، از 
21 تا 24 اردیبهشت امسال در محل نمایشگاه هاي 
برگــز ار  اصفهــان  اســتان  لمللــی  ا بیــن 

می شود.

اصرار صنایع خوراکى بر 
واردات گندم

با وجود صدور بخشــنامه دولتى براى کاهش 250 
تومانى نرخ گنــدم آزاد بــراى نانوایى ها و صنایع 
مرتبط، برخى صنایع معتقدنــد که قیمت  براى آنها 
تغییرى پیدا نکرده و مانند گذشته است. اما یکى از 
مسئولان شرکت بازرگانى دولتى مى گوید: صنایع 
مرتبطى مانند شیرینى و شکلات و نان هاى صنعتى، 
برغم بى  نیازى کشور به دلیل کاهش نسبى قیمت هاى 
جهانى، اصرار بر واردات گندم داشــته و ضمن بالا 
بردن حجم واردات، به تولید و تولیدکنندگان لطمه 
مى زنند. گویا صنایعى که تا سال گذشته همچنان بر 
واردات گندم خودکفا شــده اصرار داشتند، تمایلى 
براى اســتفاده از گندم داخلى به دلیل کاهش نسبى 

قیمت جهانى گندم ندارند.
همچنین محســن لزومیان رئیس اتحادیه نان هاى 
صنعتى کشــور با بیان اینکه تغییرى در قیمت گندم 
نانوایى هاى صنعتى ایجاد نشده است، از تأمین نیاز 
این نانوایى ها توسط دولت در پى ممنوعیت واردات 
خبر داده و مى گوید: مقرر شده گندمى را که پیش از 
این 850 تومان مى خریدیم، اکنون با نرخ 900 تومان 
از خود دولت خریدارى کنیم، اما تغییرى در قیمت 
نان هاى صنعتى ایجاد نخواهد شــد، چراکه شرایط 
مانند گذشته اســت و قیمت ها بین تولید کنندگان 
نان هاى صنعتى نیز به صورت رقابتى تعیین مى شود. 
این در حالى است که مســئولان شرکت بازرگانى 
دولتى مى گویند: قیمت جهانى گندم کاهش یافته 
و صنایع نیز به همین دلیل، حاضــر به خرید گندم 
داخلى نیستند و همچنان بر استفاده از گندم وارداتى 

اصرار دارند.

ویترین

خبر

نوبت دوم

شــهردارى نطنز در نظر دارد با توجه به مصوبه شوراى محترم 
اسلامى شهر نطنز نســبت به مزایده فروش یک واحد تجارى به 
شــماره 10 در طبقه زیرزمین از مجموعه تجارى پاساژ متعلق به 

شهردارى واقع در خیابان امام خمینى (ره) اقدام نماید.
متقاضیــان مى توانند جهت کســب اطلاعات بیشــتر و ارائه 
پیشــنهادات خود حداکثر تا تاریخ چهارشــنبه 95/02/29 به 

شهردارى مراجعه نمایند.
تلفن تماس: 031-54222119

آگهى مزایده عمومىآگهى مزایده عمومى

سید محسن تجویدى  -    شهردار نطنزسید محسن تجویدى  -    شهردار نطنز

شهردارى چمگردان به استناد مجوزهاى شماره 95/89 و 94/954 شوراى محترم اسلامى شهر چمگردان 
در نظر دارد نسبت به: 

1- اجاره واحد داخلى شماره 5 مجتمع تجارى شهردارى به قیمت پایه ماهیانه 1/050/000 ریال (تجدید مزایده) 
2- اجاره واحد داخلى شــماره 6 مجتمع تجارى شــهردارى به قیمــت پایه ماهیانــه 1/050/000 ریال 

(تجدید مزایده).
3- اجاره کیوسک جنب فیل سفید جهت سفره خانه سنتى به قیمت پایه ماهیانه 2/500/000 ریال. 

4- اجاره کیوسک 125 دستگاه واقع در بلوار پاسداران به قیمت پایه ماهیانه 800/000  ریال اقدام نماید.
متقاضیان مى توانند تا پایان وقت ادارى روز چهار شنبه مورخ 95/2/29 جهت دریافت اسناد و آگاهى از شرایط 
مزایده به واحد امور مالى مراجعه و تا پایان وقت ادارى روز پنج شنبه مورخ 95/2/30 پاکت هاى مزایده را تحویل 

دبیرخانه حراست شهردارى نمایند. 
هزینه چاپ آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد. 

شماره تماس شهردارى: 52240471 
www.sh- chamgordan.ir :سایت شهردارى چمگردان

 آگهى مزایده عمومى آگهى مزایده عمومى

حسین ناظم الرعایا   حسین ناظم الرعایا   ––     شهردار چمگردان     شهردار چمگردان

نوبت دوم
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استان
دانشگاه خمینى شهر 

در آستانه تجارى سازى 
رئیس دانشگاه آزاد اســلامى خمینى شهر با اشاره 
به ارتقاى مرتبــه علمى ایران در جهان با توســعه 
فعالیت هاى علمى و آموزشى دانشگاه آزاد اسلامى، 
گفت: دانشگاه خمینى شهر تاکنون با راه اندازى مرکز 
رشــد فناورى و فعالیت ده هسته فناور به تولیدات 
خوبى دست یافته است که در آستانه تجارى سازى 
قرار دارد. مهران مجلسى در جمع مدیران و مسئولان 
دانشــگاه خمینى شــهر با بیان اینکه ارتقاى مرتبه 
علمى ایران در جهان با توســعه فعالیت هاى علمى 
و آموزشــى دانشگاه آزاد اســلامى صورت گرفته 
اســت، ابراز کرد: ایــن امر در پرتــو فعالیت هاى 
گسترده دانشــگاه آزاد و به عنوان دستاورد علمى 
نظام جمهورى اسلامى ایران اســت. وى با اعلام 
اینکه جایگاه دانشگاه آزاد اســلامى در رتبه بندى 
SCOPUS و WOS در سال 94، رتبه اول کشور 
اســت، تصریح کرد: 672 شــرکت دانش بنیان به 
طور رسمى در دانشگاه فعالیت علمى و تحقیقاتى 
مى کنند که تاکنون  دســتاوردهاى علمى بزرگى را 
به ارمغان آورده اند و همه واحدها و مراکز آموزشى 
همسو و متحد در تولید علم و تبدیل آن به ثروت در 
کشور تلاش مى کنند.  رئیس دانشگاه آزاد اسلامى 
خمینى شهر خاطرنشان کرد: این دانشگاه تاکنون با 
راه اندازى مرکز رشــد فناورى و فعالیت ده هسته 
فناور به تولیدات خوبى دســت یافته است که در 
آستانه تجارى سازى قرار دارد. مجلسى با بیان اینکه 
درآمدهاى غیرشــهریه اى در دانشگاه آزاد اسلامى 
اجتناب ناپذیر است، اظهار داشت: بیش از دوهزار 
متر از فضاى دانشگاه به کشت گلخانه اى اختصاص 
یافته و با تولید محصولات کشاورزى و عرضه آن به 
بازار، دانشگاه به درآمد خوبى دست یافته است و در 
آینده اى نزدیک مکان هاى اختصاص یافته به گلخانه 
توسعه چشمگیرى مى یابد. وى ابراز کرد: نزدیک به 
دو میلیون دانشجو در دانشگاه آزاد اسلامى مشغول 
به تحصیل هستند که از این میان سهم دانشگاه از کل 
کشور 35 درصد است و این امر نشان از توان علمى 
دانشگاه آزاد اسلامى در عرصه هاى مختلف علمى ،
پژوهشــى و اجتماعى دارد و بایــد از این فرصت 
کم نظیر در توســعه و آبادانى کشور بیش از گذشته 

استفاده شود.

اصفهان، پایتخت گردشگرى 
کشور مى شود

مدیر کل فرهنگ وارشاد اسلامى استان اصفهان گفت: 
سال2017، اصفهان پایتخت گردشگرى کشور مى شود. 
حجت الاسلام  والمســلمین حبیب رضا ارزانى بیان 
داشت: گردشگرى براى اصفهان، ظرفیت بسیار خوبى 
است و همه ما باید مُبلّغان دینى، ملى، فرهنگى، هنرى، 
مذهبى باشــیم تا بتوانیم از این ظرفیت استفاده کافى 
ببریم. وى از هنرمندان و مؤسسات هنرى درخواست 
کرد تا براى گردشــگرى، برنامه ریزى مناسب داشته 
باشند. مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامى استان اصفهان 
اذعان داشت: تاکنون به کشورهاى زیادى سفر کرده ام 
و با هنر و آداب و رسوم آنان آشنا هستم، هنرمندان ما 
نیز باید بتوانند در زمینه گردشگرى کارهاى مناسب این 
حوزه را برنامه ریزى کنند و این موضوع نیاز به کسب 

شناخت دارد.

جزیره بازى میزبان برنامه خانوادگى 
«سنگ، کاغذ، قیچى» 

برنامه خانوادگى «سنگ، کاغذ، قیچى» ویژه گروه سنى 
سه تا 12 سال از سوى جزیره بازى در حال برگزارى 
اســت. به گزارش روابط عمومى ســازمان فرهنگى 
-تفریحى شــهردارى اصفهان، رئیس جزیره بازى با 
بیان این مطلب گفت: برنامه «ســنگ، کاغذ، قیچى» 
به صورت خانوادگى به مدت چهــار هفته روزهاى 
پنج شــنبه و جمعه برگزار خواهد شــد. حمیدرضا 
عکاف زاده اظهار داشت: سرزمین دکمه هاى رنگى، 
پام پام هاى رنگارنگ، خُرده ریزه ها و جعبه جادویى 
از جمله عناوین این برنامه خانوادگى است. وى افزود: 
اولین هفته از این برنامه با عنوان «سرزمین دکمه هاى 
رنگى» در قالب ساخت کارت پســتال، کتاب و انواع 
کاردستى ها با دکمه پنج شنبه و جمعه هفته پیش برگزار  
شــد. وى تصریح کرد: برنامه «سنگ، کاغذ، قیچى» با 
هدف بیشتر شــدن تمرکز کودکان و هماهنگى بدن، 
چشــم و دســت آنها در انجام امور مختلف در قالب 
برپایى غرفه هاى متنوع شامل غرفه ماسه بازى، بادکنک، 
پرتاب بولینگ، آشــنایى با اشــکال هندسى در غرفه 
پرتاب توپ و... از سوى جزیره بازى وابسته به سازمان 
فرهنگى- تفریحى شهردارى برنامه ریزى شده است. 
رئیس جزیره بازى ادامه داد: این برنامه ویژه دو گروه 
سنى سه تا شش سال و هفت تا 12 سال برگزار مى شود 
که در حاشیه این ویژه برنامه نیز در قالب بیان مباحث 
روانشناسى برنامه اى ویژه والدین به صورت میدانى و 
کارگاهى به منظور درگیر کردن خانواده ها با مباحث 

کودکان برگزار خواهد شد.

 چهارمین دوره تخصصى تربیت مربى 
«ره یار » برگزار مى شود

چهارمیــن دوره تخصصى تربیت مربــى «ره یار» که 
از روز شــنبه 18 اردیبهشــت ماه آغاز شده، به مدت 
پنج هفته متوالى برگزار مى شــود. دبیر طرح فرهنگى 
تفریحى رو به دریا با بیان این مطلب گفت: این طرح 
با هدف آموزش و تربیت نیروهاى مربى متخصص در 
امر آموزش نوجوانان دختر  براى چهارمین  بار متوالى 
از ســوى ســتاد طرح فرهنگى- تفریحى رو به دریا 
برنامه ریزى شده اســت.  مزروعى اظهار داشت: پس 
از انجام ثبت نام متقاضیان شرکت در دوره، تعداد 300 
نفر در قالب هشت گروه 37 نفره در این دوره حضور 
مى یابنــد. وى افــزود: بــازى و خلاقیــت، تفکر 
نقادانه(مهارت اندیشیدن)، آشنایى با روانشناسى دوران 
نوجوانى و آموزش معرفــت النفس از جمله مباحث 
آموزشــى این دوره بوده که به ترتیب از سوى اساتید 
موســویان، دکتر حامد صفایى پور، دکتر محمدرضا 
عابدى و حجت الاسلام والمسلمین موسویان تدریس 
مى شود. وى خاطرنشــان کرد: علاقه مندان به منظور 
کسب اطلاعات بیشتر مى توانند با شماره 32239937 

تماس حاصل کنند.

توزیع هدایاى رهبر انقلاب 
بین دانش آموزان مهردشتى

هدایاى رهبرمعظم انقلاب اسلامى در بین دانش آموزان 
بخش مهردشت شهرستان نجف آباد توزیع شد. مدیر 
آموزش و پرورش بخش مهردشت گفت: این هدایا در 
مدت دو روز، بین دانش آموزان نیازمند توزیع شد. سید 
عباس میرغضنفرى افزود: مسئولان بنیاد علوى، دو هزار 
هدیه شامل کفش، شلوار، مانتو و پیراهن را در دست 

نیازمند این دانش آموزان قرار دادند. 

نمایشگاه نگارگري و تذهیب 
در اصفهان برپاست

چهارمین نمایشــگاه گروهی تخصصی نگارگري و 
تذهیب با عنوان «جلوه هاي نقش» به همت حوزه هنري 
اصفهان در این شهر برپا می شود. مسئول این نمایشگاه 
به ایرنا گفت: 70 اثر از 50 هنرمند تا 29 اردیبهشت ماه در 
این نمایشگاه در معرض نمایش قرار دارد. علی غلامی با 
اشاره به استقبال خوب هنرمندان از این نمایشگاه گفت: 
245 اثر از 85 هنرمند براي حضور در این نمایشــگاه 
دریافت شده که پس از ارزیابی 70 اثر انتخاب خواهد 
شــد. وي همچنین از برگزاري جلســات تخصصی 
نگارگري و تذهیب در ایام برگزاري نمایشــگاه خبر 
داد.  این نمایشگاه در گالري نقش خانه اصفهان (ابتداي 
خیابان آمادگاه) و زیر نظر دکتر مجیــد صادق زاده ( 

مدرس هنر) برگزار می  شود.

اولین فیلم سلفى سینما به سوره آمد
فیلم ســینمایى «گاهى» به کارگردانــى «محمدرضا 
رحمانى» در سینما ســوره اصفهان اکران شد. داستان 
این فیلم درباره سه زوج ایرانى است که در پایان حضور 
خود در یک میهمانى، با تراژدى روبه رو مى شوند.  این 
فیلم سلفى سینمایى، در شمال کشور مقابل دوربین رفته 
و براى اولین بار در تاریخ سینماى جهان و در یک رکورد 
شکنى، دوربین روى دست بازیگران این فیلم مى چرخد 
و پاى فیلمبردار در میان نیست. فریبرز عرب نیا، اندیشه 
فولادوند، مهدى پاکدل، آزاده صمدى، ایمان افشاریان و 
عاطفه نورى، از بازیگران «گاهى» هستند و امیر پورکیان 

تهیه کنندگى آن را بر عهده داشته است.

شــهردار اصفهان گفت: براى ترویج استفاده همگانى 
از دوچرخه، نیازمند زیرســاخت هاى لازم هســتیم 
و امیدواریم درجلســه بعدى شــوراى سیاستگذارى 
شــهردارى، طرح مســیرهاى دوچرخه بــه تصویب

 برسد.
مهدى جمالى نژاد با اشــاره به اینکه اصفهان شهرى با 
ظرفیت  جهانى است، اظهار داشت: ما قول داده  بودیم 
تا با همت شــهروندان در تمامى عرصه هاى شــهرى 
مانند حوزه هاى ترافیکى، خدماتى، فرهنگى، عمرانى،  
زیباســازى و... حضورى فعال داشــته باشیم و بر این 
اســاس، هر کدام از این برنامه ها را در زمان مقتضى و 

خاص خود آغاز خواهیم کرد.
وى افزود: مباحــث ترافیکى همــواره از دغدغه هاى 

شهردارى بوده است .
شــهردار اصفهــان بــا بیــان اینکــه فراگیر شــدن 
دوچرخه سوارى، بر کاهش آلودگى هواى اصفهان به 
یقین تأثیر بى ا ندازه اى خواهد داشت، ابراز دشت: آرزو 
دارم به اندازه اى این اعتماد میان مردم و مسئولان زیاد 
شــود که اگر یک روز را به عنوان روز «بدون خودرو» 
اعلام کردیم، همه با دوچرخه از منزل بیرون آیند و این 
اوج آرزوى من، در ارتباط با بهبود مباحث ترافیکى شهر 

اصفهان است.
وى اضافه کرد: اگر فرهنگســازى صحیحى در ارتباط 
با مباحث ترافیکى انجام شــود و مردم به چشم ببینند 
که اســتفاده از وســایل حمل و نقل غیرموتورى یک 
شعار نیست، بلکه خود مسئولان نیز از دوچرخه براى 
رفت وآمدهاى خود استفاده مى کنند، به یقین شاهد رفع 

بسیارى مشکلات ترافیکى خواهیم بود.

 استفاده معاونان و مسئولان شهرى از
دوچرخه هاى برقى

جمالى نژاد در پاســخ به این ســئوال که تــا چه میزان 
مسئولان شهرى از دوچرخه در ترددهاى درون شهرى 
خود اســتفاده مى کنند، گفت: صادقانه باید بگویم که 
بسیارى از مسئولان شهرى مسیرهاى طولانى را براى 
رســیدن به محل کار خود مى پیمایند و امکان استفاده 
از دوچرخه را ندارنــد، اما در شــهردارى به گونه اى 
برنامه ریزى مى کنیم که مدیران و معاونان شــهرى را 

تشویق به استفاده از دوچرخه هاى برقى کنیم.
وى در ارتبــاط بــا ایجــاد مســیرهاى لازم بــراى 
دوچرخه ســوارى در شهر ابراز داشــت: براى ترویج 
استفاده همگانى از دوچرخه در شــهر، نیازمند ایجاد 

زیرساخت هاى لازم هستیم و بر این اساس، در چندین 
جلسه شــوراى سیاستگذارى شــهردارى، مسیرهاى 
دوچرخه را، مطرح کرده اما تصویب نهایى نشده است 
که امیدواریم در نخســتین جلســه بعدى این شورا به 

تصویب برسد.
شهردار اصفهان با بیان اینکه داستان مسیرهاى دوچرخه 
همانند جا افتادن فرهنگ اســتفاده از B.R.T اســت، 
تصریح کرد: در ابتدا ممکن است برخى با طرح دلایل 
مختلف مانند کــم پهنا بودن برخــى خیابان ها، زاویه 
و انتقادهایى به ایجاد این مســیرها داشــته باشند، اما 
زمانى که همت جمعى در این راســتا وجود داشــته 
باشد،مطمئن باشید منتقدان نیز طالب ایجاد مسیرهاى 

دوچرخه سوارى خواهند بود.

دوچرخه هاى نصف جهان راه خود را مى یابند؟!

عاملان سلامت جان، در انتظار مسیر

دانشگاه خبر

بى تأثیرى استفاده از آسپرین با دوز 
پایین براي پیشگیري از سکته مغزي

نتایج یک تحقیق در دانشــکده داروسازي دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان نشان می دهد که استفاده از 
آسپرین جهت پیشگیري اولیه از سکته مغزي نسبت 
به عدم استفاده از دارو، کم اثرتر و پرهزینه تر بوده 
است. دانشگاه علوم پزشکی اصفهان اعلام کرد: بر 
اساس نتایج یک تحقیق در دانشــکده داروسازي 
این دانشگاه، استفاده از آســپرین با دوز پایین (80 
میلی گرم روزانه) براي پیشــگیري اولیه از سکته 
مغزي در مردان میانســال با ریســک متوسط قلبی 
عروقی، هزینه اثربخشــی نــدارد. جمعیت مورد 
مطالعه، یک گروه از مردان 45 سال سالم از نظر قلبی 
عروقی با ریسک متوســط (15 درصد در ده سال)
بیماري هاي قلبی و عروقی بودند. نتایج این تحقیق 
نشان داد که استفاده از آسپرین جهت پیشگیري اولیه 
از سکته مغزي نسبت به عدم استفاده از دارو کم اثرتر 

و پرهزینه تر بوده است.

پیشرفت 93 درصدى خیابان نور
مدیر منطقه 13 شهردارى اصفهان گفت: عملیات 
عمرانى خیابان ضلع شــمالى کوه نور، تاکنون 93 
درصد پیشرفت داشته است. رضا مبلغ اظهار داشت: 
عملیات عمرانى خیابان ضلع شــمالى کوه نور، به 
طول 380 متر واقع در بلوار شفق با هزینه سه میلیارد 
ریال، تاکنون 93 درصد پیشرفت داشته است. وى با 
اشاره به دیگر پروژه هاى عمرانى این منطقه افزود: 
ساماندهى معابر و پارك هاى ســطح منطقه براى 
تردد معلولان، با هزینــه 500 میلیون ریال تکمیل 
شده است. مدیر منطقه 13 شهردارى اصفهان عنوان 
کرد: ساختمان سازمان خدمات شهرى شهردارى 
واقع در بوستان زمزم ، خیابان ملک الشعراى بهار به 
مساحت هزار متر مربع و با هزینه 20 میلیارد ریال 
نیز در دســت اجراســت. مبلغ ادامه داد: عملیات 
عمرانى ســاختمان خدمات شــهرى، تاکنون 78 

درصد پیشرفت داشته است.

به زودى؛تئاترهاى عروسکى 
همراه با تئاتر طنز مى بینیم

اصفهان پایتخت تئاتر طنز اصفهان در ســال جدید، 
با ورود بخش خصوصى به عرصــه هنر، پایتخت 
اجراى تئاتر طنز کشور خواهد شد و اجراى نمایش 
به صورت گســترده در اماکن عمومــى، تاریخى، 
گردشگرى، هتل ها و سفره خانه ها این شهر صورت 
مى گیرد. معاون هنرى سینمایى اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامى استان اصفهان با بیان این مطلب، درباره 
تبدیل این استان به مرکز تئاتر طنز ایران گفت: تئاتر 
طنز در اصفهان، پیشینه اى طولانى دارد و هم در این 
حوزه صاحب سبک هستیم. حسینعلى آقائیان زاده  با 
اشاره به احیاى انجمن نمایش استان اصفهان افزود: 
انجمن نمایش اصفهان با ترکیبى جدید، از یک ماه 
پیش آغاز بــه کار کرد که تعداد اعضــاى آن بالغ بر 
700 نفر است؛ به علاوه، شهرستان هاى استان نیز به 
صورت جداگانه داراى انجمن بوده و زیر نظر انجمن 
نمایش استان فعالیت مى کنند. وى با اشاره به اجراى 
تئاتر عروســکى گفت: در نظر داریم همراه با تئاتر 
طنز، تئاتر عروسکى را نیز در بین مردم رواج دهیم و 
به گونه اى در تمامى شاخه هاى هنر نمایش همچون 
تئاتر عروسکى، تئاتر خیابانى، اجراهاى عمومى و 

غیره شاهد رشد باشیم.

خبر

نماینده ولى فقیه در اســتان اصفهان گفت: 
در عین حال کــه تعلیم دســتورات دینى 
به شــاگردان مهم اســت یــاد دادن علوم 
اخلاقى و سیاســى دین نیز از اهمیت زیادى 
برخوردار است. آیت ا... سیدیوسف 
طباطبائى نــژاد در همایــش 
تجلیل از اساتید حوزه هاى 

علمیه استان اصفهان، اظهار داشــت: نتیجه کار فعالیت هاى حوزه و کسانى که 
دست اندرکار تأمین مسائل حوزه هستند در دست اساتید است.نماینده ولى فقیه 
در استان اصفهان با بیان اینکه اسلام به علم و تعلیم ارزش زیادى داده است، ادامه 
داد: فراگیرى دین در حوزه هاى علمیه اهمیت بسیارى دارد اما در عین حال که 
دستورات دینى را به شاگردان آموزش مى دهیم، علوم اخلاقى و سیاسى دین را نیز 
تعلیم دهیم. آیت ا... طباطبائى نژاد عنوان کرد: دستورات زیادى توسط شهید مطهرى 
براى رابطه معلم با متعلم نوشته شده است که یکى از آنها در رابطه با مطالعه خوب 

و آمادگى براى تدریس بوده و عمده آنها مربوط به اخلاقیات است. وى اضافه کرد: 
در حوزه اخلاق نیاز به معلم نداریم و همان معلمى که درس را تدریس مى کند باید 
اخلاق را نیز یاد شاگردان دهد براى مثال به موقع حاضر شدن در کلاس خود یک 
درس اخلاقى است. امام جمعه اصفهان با اشاره به اینکه اگر طلبه اى به حوزه بیاید 
و بعد از چند وقت برود اشکال از اساتید بوده، تأکید کرد: دلیل این اتفاق این است 
که توقعات طلبه تأمین نشده است، اما اگر واقعاً دلمان براى اسلام و حوزه علمیه 

مى سوزد باید همانطور که رهبرى فرمودند حوزه علمیه انقلابى بماند.

اخلاق را باید در کنار آموزه هاى دینى به شاگردان آموزش دهیم

سه شنبه ها؛ بدون خودرو در 
نصف جهان تردد کنید

معاون حمل و نقل و ترافیک شــهردارى اصفهان 
گفت: سه شــنبه ها، تردد خودرو در خیابان هاى 

شلوغ همچون چهارباغ ممنوع مى شود.
علیرضا صلواتى اظهارداشت: اولین فعالیت پویش 
مردمى ترافیک با پیشــنهاد «سه شــنبه هاى بدون 
خودرو» اســت که در بعضى از خیابان هاى شلوغ 
ماننــد چهارباغ، مســیر تردد خودروها مســدود 
مى شــود و تنها به وســیله دوچرخه و اســکوتر 

مى توان در این مسیر تردد کرد.
وى ادامه داد: این برنامه، در ابتــدا در خیابان هاى 
مرکزى شهر صورت مى گیرد و در طول زمان، آن را 

به خیابان هاى دیگر بسط خواهیم داد.
معاون حمل و نقل و ترافیک شــهردارى اصفهان 
با اشاره به اینکه مدیران شــهرى از آغاز این طرح 
با وســایل غیر موتورى تردد خواهند کرد، افزود: 
اقدام دیگرى که در این پویش انجام خواهد شــد، 
فعالیت «همیار ترافیکى» است که این افراد، با دادن 
کارت هاى زرد رنگ به افراد متخلف، خطاهاى آن 
فرد را گوشــزد خواهند کرد، اما وى جریمه نقدى 

نخواهد شد.
وى با اشــاره بــه اینکه در کشــورهاى توســعه 
یافتــه، کمتر از خودرو و بیشــتر از وســایل نقلیه 
غیر موتورى اســتفاده مى شــود، تصریح کرد: با 
آغاز به کار این پویش مردمى، شاهد احترام بیشتر 
به قوانین رانندگى از ســوى تمام اقشــار جامعه 

خواهیم بود.
صلواتى ادامه داد: موضوع ترافیک، مانند یک مثلث 
است که مهندسى ترافیک، اعمال قانون و فرهنگ 

ترافیک، اضلاع آن را تشکیل مى دهند.

خبر

نماینده ولىفقیه در
ت در عین حال کــه
ا به شــاگردان مهم
اخلاقى و سیاســىد
برخوردار اس
طباطبا
تج

رئیس پلیــس آگاهی اســتان اصفهــان از توقیف دو 
محموله کالاي خارجی قاچاق، به ارزش سه میلیارد و 
200 میلیون ریال و دســتگیري چهار نفر در این رابطه 

خبر داد. 
  سرهنگ ســتار خسروي اظهار داشــت: در راستاي 
اجراي طرح هاي تشــدید مبارزه با قاچاق کالا و ارز، 
کارآگاهان پلیس آگاهی استان، در پی دریافت خبري 
مبنی برتهیه، دپو و توزیع محموله هاي برنج خارجی 
قاچاق در انباري واقع در حاشیه شهر اصفهان، موضوع 

را به صورت ویژه در دستور کار خود قرار دادند.
  وي افزود: کارآگاهان پــس از انجام تحقیقات لازم و 
کسب اطمینان از درســتی موضوع، با هماهنگی مقام 
قضائی به محل اعزام شــدند که در بازرسی صورت 
گرفته، 852 کیســه برنج 40 کیلوگرمی، به ارزش یک 
میلیارد و 700 میلیون ریال کشف شد و دو نفر در این 
رابطه دستگیر شــدند.  این مقام مسئول عنوان داشت: 
همچنیــن مأموران ایــن پلیس، یــک محموله پتوي 
خارجی قاچاق را، در یکی از خیابان هاي سطح شهر 
اصفهان قبل از انتقال به بازار، شناسایی و توقیف کردند. 
وي بیان داشــت: ارزش این محموله که به وزن چهار 
هزار و 500 کیلوگرم بود، یــک میلیارد و 500 میلیون 
ریال برآورد شــده و در این رابطه نیز سه نفر دستگیر 

شدند.

معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان از پیشرفت 32 
درصدى نوســازى و مرمت موزه میدان امام على(ع) 

خبر داد.
ایرج مظفر افزود: بخشى از این موزه به مساحت هزار 
و 500 مترمربع، در دو طبقــه مرمت و بیش از دو هزار 

مترمربع از آن، در سه طبقه در حال نوسازى است.
وى با اشاره به اینکه پروژه میدان امام على (ع) با هدف 
رونق بخشى بافت تاریخى مرکز شهر اصفهان در سه 
فاز طراحى شده است، اظهارداشــت:  فاز اول شامل 
احداث زیرگذر و فاز دوم، شامل احداث میدان اصلى 
امام على(ع) در سال هاى گذشته به بهره بردارى رسیده 
و در حال حاضر، فاز ســوم میدان امام على(ع) شامل 
میدان جلوخان مســجد جامع و پروژه هاى پیرامون 

میدان اصلى در حال اجراست.
معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان اضافه کرد: فاز 
سوم پروژه احیاى میدان امام على(ع) در محدوده 32 
هکتارى میدان جلوخان مسجد جامع و پیرامون میدان 

اصلى واقع شده است.
وى با اشاره به اینکه میدان جلوخان در بخش شمالى 
میدان امام على(ع) در ســه ضلع ســاخته مى شــود، 
افزود: ضلــع جنوبــى میــدان جلوخان بــه میدان

 امام على (ع) چســبیده و ضلع شــمالى آن شامل سه 
قطعه است.

معاون شهرسازى و معمارى شهردارى اصفهان گفت: 
به دلیل حساســیتى که بر روى مبحث ســیما و منظر 
شــهرى و همچنین نماهاى شــهرى وجود دارد، طى 
دو سال گذشــته کمیته اى با همین نام تشکیل شده و 
توانسته از ورود نماهاى بى هویت و معمارى وارداتى 

جلوگیرى کند. 
سید جمال الدین صمصام  شــریعت با اشاره به اینکه 
انســان امروزى نیاز بیشترى به آســایش و آرامش در 
عرصه خصوصى دارد، اظهار داشت: معمارى داخلى 
در عرصه کار و ســکونت مورد توجه قــرار گرفته، 
لــذا اهمیت دادن بــه آن کمتر از طراحــى بنا و نماى 
آن نیست تا تعادل بین فضاى داخلى و خارجى برقرار 

شود.
وى با تأکید بــر اهمیت و جایگاه معمــارى داخلى و 
دکوراسیون در کلانشهرها به ویژه در اصفهان که یک 
شهر تاریخى با درصد زیاد ساخت و ساز است، افزود: 
در این خصوص در سال گذشته با وجود رکود مثبت 
مسکن و ساخت و ساز توانستیم شش میلیون مترمربع 
زیربنا و صــدور پروانه انجام دهیم کــه در مجموعه 
شهردارى نسبت به سال 93 رشد 15 درصدى را شامل 

شده است.
معاون شهرســازى و معمــارى شــهردارى اصفهان

 بــا اشــاره بــه اینکــه پروانه هــاى صــادر شــده 
در ســال گذشــته در قالــب 24 هــزار واحــد 

مســکونى بوده که این تعــداد نشــان دهنده اهمیت 
موضوع اســت، بیان کرد: جایگاه معمارى داخلى در 
شهرى همچون اصفهان باید بیش از پیش مورد توجه 

قرار گیرد.
وى گفت: ایــن معاونت بــه دلیل حساســیتى که بر 
روى سیما و منظر شــهرى و همچنین نماهاى شهرى 
داشته طى دو سال گذشته اقدام به راه اندازى کمیته اى 
با همیــن نام کرده و در این راســتا توانســته اســت 
از ورود نماهــاى بى هویــت و معمــارى وارداتــى 

جلوگیرى کند.
صمصام شــریعت افزود: در حوزه معمارى، عده اى 
معتقد هستند که طراحى معمارى باید از بیرون آغاز و 
به درون برسد این در حالى است که طراحى معمارى 
به یک تعادل و توازن نیاز دارد به این صورت که باید به 

برون و نما و سیما و منظر شهرى رسید.
وى با اشــاره بــه اینکه جایــگاه معمــارى داخلى 
بســیار حائز اهمیت اســت، اضافه کرد: هنرى که در 
یک فضاى 50 یا 60 مترى مســکونى انجام مى شــود 
باید علاوه بر نشــاط آور کردن زندگــى و گرم کردن 
آن به نحوى باشــد که از فضاهاى زائد در ســاختمان 

جلوگیرى کند .
وى بیان کرد: در معمارى داخلى بیشتر از ترکیبات آب 
و نور باید استفاده شود که در گذشته و معمارى بومى 

ما از آن بهره گرفته مى شده است.

توقیف 2 محموله قاچاق جلوگیرى از ورود معمارى وارداتى به شهر
5میلیاردي

انجام 32 درصد از نوسازى 
موزه میدان امام على(ع)

اولین دوره رسمى مسابقات 
بازى هاى رایانه اى برگزار مى شود   

کمیته بازى هــا و ورزش هــاى الکترونیک هیئت 
انجمن هاى ورزشــى اســتان با همکارى اداره کل 
آموزش و پرورش استان اصفهان اولین دوره رسمى 
مســابقات بازى هاى رایانه اى دانش آموزى استان 

اصفهان (انتخابى تیم استان) را برگزار مى کند.
رئیس کمیتــه بازى ها و ورزش هــاى الکترونیک 
اســتان اصفهان با اعلام این خبر گفت: با رایزنى و 
جلســات مختلفى که با آموزش و پرورش استان 
اصفهان داشتیم قرار شد اولین دوره رسمى مسابقات 
بازى هاى رایانه اى دانش آموزى اصفهان را در تیرماه 

امسال برگزار کنیم.
محمد مهدى کاظمى افزود: دوگروه دختران و پسران 

مى توانند در این رقابت ها شرکت کنند. 
ثبت نام در این رقابت ها از 15 اردیبهشــت ماه آغاز 
شده و  علاقه مندان همچنان مى توانندتا 20 خردادماه 
با مراجعه به دفتر مدیریت مدارس  اقدام به ثبت نام  
نمایند و بعد از اتمام امتحانات پایان سال تحصیلى، 

رقابت ها آغاز خواهد شد.
رئیس کمیته بازى ها و ورزش هاى الکترونیک استان 
اصفهان ادامه داد: مسابقات دختران در روزهاى 24 
و 25 تیرماه و مسابقات پسران در روزهاى 30 و 31 
تیرماه در مجموعه تفریحى- ورزشى جهانگردى 
واقع در خیابان هزار جریب بعد از دانشگاه مهاجر 

برگزار مى شود.

شهردارى اردستان در راســتاى مصوبات هیئت محترم وزیران و آیین نامه اجرایى وزارت محترم کشور و به 
استناد مصوبه شوراى محترم اسلامى شهر در نظر دارد موضوعات ذیل را از طریق مزایده و مناقصه عمومى و 
با بیشترین و بهترین پیشنهاد، بدون تعدیل و مابه التفاوت به پیمانکار واجد شرایط و داراى سابقه کار که در 
زمینه هاى مذکور از تجربه لازم برخوردارند واگذار نماید. لذا متقاضیان داراى صلاحیت حداکثر تا پایان وقت 
ادارى سه شنبه مورخ 95/02/21 جهت دریافت اطلاعات و اخذ اسناد مزایده و مناقصه به شهردارى اردستان 
مراجعه نموده و قیمت پیشنهادى خود را به دبیرخانه شهردارى تحویل نمایند. شهردارى در رد یا قبول یک یا 

کلیه پیشنهادها مختار است. 
1) مناقصه عملیات زیرسازى، آسفالت و جدولگذارى معابر سطح شهر اردستان با اعتبار اولیه 2/500/000/000 

ریال مرحله دوم. 
2) مناقصه اجراى زیرسازى، باند کندرو شرق جاده کمربندى از ســمت نائین با اعتبار 1/500/000/000 ریال 

مرحله اول. 
3) مزایده بهره بردارى از جایگاه سوخت CNG شهردارى در شهر اردستان مرحله دوم. 

4) مزایده نصب، بهره بردارى و نگهداشت فضاى تبلیغاتى شناسایى شده در سطح شهر اردستان مرحله دوم. 

آگهى مزایده  و مناقصه مرحله اول و دوم آگهى مزایده  و مناقصه مرحله اول و دوم  نوبت دوم

سید محمدهادى موسوى- شهردار اردستان سید محمدهادى موسوى- شهردار اردستان 
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استان
227 معلم نمونه تجلیل شدند

آیین تجلیــل از 227 معلــم نمونه اســتان اصفهان 
دیروز در مرکــز همایش هاي بیــن المللی امیرکبیر 
دانشگاه آزاد اســلامى اصفهان برگزار شد. مدیرکل 
آموزش و پرورش اســتان اصفهان در آیین تجلیل از 
معلمان نمونه اســتان اصفهان گفت: انتخاب معلمان 
نمونه در سه سطح مدرسه اي، ناحیه اي و شهرستانی و 
استانی انجام شده است. محمدحسن قائدیها افزود: 
بر این اساس، از هر مدرسه حداقل یک معلم نمونه، 
هــزار وصد معلــم نمونــه شهرســتانی، ناحیه اي 
و 227 معلــم نمونــه اســتانی تجلیــل شــدند. 
وى با اشاره به گستردگی اســتان اصفهان یادآوري 
کرد: 850 هزار دانش آموز، 58 هزار فرهنگی شاغل 
و 200 مدرسه زیر ده نفردانش آموزدراستان اصفهان 
وجــود دارد.  قائدیها تصریح کــرد: در ارزیابی هاي 
صورت گرفته در سطح کشــور، جایگاه آموزش و 
پرورش استان به لحاظ مســائل آموزشی، فرهنگی، 
پرورشــی، عمرانی و تجهیزات، خوب و قابل قبول 

است.

مسمومیت تنفسی 12 نفر 
در حمام عمومی

براثر نشت گاز شهري دریک باب حمام عمومی در 
روستاي اسکندري در شهرستان فریدن، 12 نفر دچار 
مسمومیت تنفسی و راهی بیمارستان شدند. مدیر 
حوادث و فوریت هاي پزشکی اصفهان گفت: این 
حادثه ساعت 11 و 30 دقیقه دیروز در حمام عمومی 
روستاي اسکندري فریدن رخ داد که دو واحد امداد 
اورژانس 115 به محل اعزام شــدند. غفور راستین 
افــزود: 12 زن که در این حمــام عمومی بودند، به 
دلیل استنشاق گاز، دچار مسمومیت تنفسی شدند 
که توســط خودروهاي امدادي به بیمارستان داران 

منتقل شدند.

فراخوان مسابقه نقاشى 
عرضه وتقاضاى آب آشامیدنى

فراخوان شرکت در مسابقه نقاشى عرضه وتقاضاى 
آب آشامیدنى وبهداشــتى در اصفهان منتشر شد. 
بنابراعلام دبیرخانه این مسابقه، علاقه مندان براى 
ارسال آثار به این مسابقه، تا 31 خرداد فرصت دارند 
آثار خود را بــه تارنماى water-iut.ir بفرســتند.  
مدیریت عرضه آب شرب وبهداشــتى، مدیریت 
تقاضاى آب شرب وبهداشت وآثار زیست محیطى 
عرضه وتقاضاى آب، ازجملــه موضوع هاى این 
مسابقه اســت. برگزیدگان مســابقه نقاشى عرضه 
وتقاضــاى آب، 27 و 28 مهــر در اصفهان معرفى 

مى شوند.

واکسیناسیون تب برفکى 
در سراسر استان

مدیر کل دامپزشکى استان اصفهان از اجراى طرح 
واکسیناسیون دام علیه بیمارى تب برفکى، در سراسر 
استان در 20 اردیبهشــت خبر داد. شهرام موحدى 
گفت: ورود تب برفکى از اســتان هــاى همجوار 
انجام شده است و باید بر ورود دام به شهرستان ها 
نظارت بیشترى شود. وى بیان داشت: اعتبار مبارزه 
با بیمارى تب برفکى قبل شیوع بیمارى به مسئولان 

اعلام شده بود.

اصفهان در 
جایگاه نخست کتابخانه هاى کشور 

سرپرســت اداره کل کتابخانه هاى عمومى استان 
اصفهان گفت: اصفهان بــا 174 کتابخانه عمومى، 
رتبه اول و برتر را در کشور دارد. امیر هلاکویى در 
خصوص اقدامات اداره کل کتابخانه هاى عمومى 
استان اصفهان اظهار داشت: اداره کل کتابخانه هاى 
استان با همکارى خیرین، 17 کتابخانه افتتاح کرده 
و در حال حاضــر 174 کتابخانه نهــادى، زیر نظر 
این اداره مشــغول به کار هســتند. وى در رابطه با 
ایستگاه هاى مطالعه عنوان کرد: 36 ایستگاه مطالعه 
در 14 شهرستان و 16 شــهر استان مستقر کرده ایم 
که در این طرح، سعى شــد تا ایستگاه هاى مطالعه 
کتاب، بیشتر در مراکز پرجمعیت مانند بیمارستان ها، 
راه آهن، فرودگاه و مراکز تأمین اجتماعى راه اندازى 

شود.

حمایت ماندگار 
در هفته هلال احمر

مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان اصفهان گفت: 
طرح «نیابت» و «حمایت ماندگار»، به مناسبت هفته 
هلال احمر در اســتان اصفهان اجرا مى شود. محسن 
مؤمنى با اشاره به برنامه هاى هفته هلال احمر در استان 
اظهار داشت: 18تا 24 اردیبهشــت ماه با شعار« بنى 
آدم اعضاى یک پیکرند»، به عنوان هفته هلال احمر 
نامگذارى شده و جمعیت هلال احمر استان اصفهان 
نیز به مناسبت گرامیداشت این هفته برنامه هاى متنوعى 
را پیش بینى کرده اســت. وى تصریح کرد: از جمله 
برنامه هایى که به مناسبت هفته هلال احمر در استان 
اصفهان برنامه ریزى شده، گلباران و عطر افشانى گلزار 
شهدا، دیدار با خانواده هاى شهداى امدادگر و ایثارگر 
جمعیت هلال احمر استان و دیدار با نماینده ولى فقیه 
در استان است. وى با اشاره به دیگر برنامه هاى هفته 
هلال احمر در استان اصفهان گفت: دیدار با ائمه جمعه 
و فرمانداران شهرستان ها نیز بخشى دیگر از برنامه هاى 
هفته هلال احمر خواهد بود. مؤمنى در ادامه با اشاره 
به برگزارى چهارمین دوره انتخابات مجامع در روز 
جمعه 24 اردیبهشت  ماه ســال جارى تصریح کرد: 
برنامه هاى دیگر هفته هلال احمر، عبارت اســت از 
برنامه ریزى به منظور ویزیت رایگان و برپایى چادر 
سلامت با محوریت غربالگرى تست قند و فشار خون، 
اجراى طرح نیابت و بازدید از سراى سالمندان است.

5 بیمارستان توسط خیرین 
اصفهان احداث شده است

رئیس مجمع خیران ســلامت امام هادى (ع) اســتان 
اصفهان از احداث پنج بیمارستان در استان توسط خیران 
خبر داد. کمال حیدرى با اشاره به فعالیت هاى هشت 
ساله این مجمع در استان اصفهان افزود: در این مدت 
همچنین 67 بخش بیمارســتانى  و 53 مرکز بهداشتى 
درمانى از ســوى خیران اســتان احداث شده است. 
وى مشارکت خیران در ســاخت 80 واحد بهداشتى 
درمانى، بازسازى 225 واحد بهداشتى درمانى و اهداى 
66 قطعه زمین و 710 مورد اقلام بهداشتى را، از دیگر 
اقدامات خیران این مجمع عنــوان کرد. رئیس مجمع 
خیران سلامت استان اصفهان ارزش ریالى کمک هاى 
خیران استان در بخش سلامت را، بالغ بر صد میلیارد 

تومان برشمرد.

«از هنر تا پول» در دانشگاه هنر اصفهان
رویداد کارآفرینــى با عنــوان «از هنر تا پــول»، در 
اردیبهشت ماه سال 95 در دانشگاه هنر اصفهان برگزار 
خواهد شــد. «از هنر تا پول» یک رویداد کارآفرینى 
است که با موضوع هنر برگزار مى شود تا دانشجویان، 
هنرمندان و علاقه مندان به مقوله هنر بتوانند با ارزیابى 
ایده هاى هنرى خود و آشــنایى با بازارهاى هدف، 
روش راه اندازى صحیح یک کسب و کار نوپاى موفق 
و سودآور هنرى را تجربه کنند. اولین رویداد «از هنر 
تا پول» در آذرماه ســال 92 در دانشگاه هنر اصفهان 
برگزار شد و به دلیل استقبال خوب دانشجویان و نتایج 
و بازخوردهاى مثبت رویــداد اول، مرکز کارآفرینى 
دانشــگاه هنر اصفهان اقدام به برگزارى رویداد دوم 
نموده است. رویداد «از هنر تا پول» روزهاى پنج شنبه 
و جمعه، 30 و 31 اردیبهشت 95 برگزار خواهد شد. 
دانشجویان علاقه مند تا روز 26 اردیبهشت ماه فرصت 
دارند تا براى ثبت نام، به دفتر کارآفرینى دانشگاه هنر 

مراجعه نمایند.
 

آغاز احداث ایستگاه انتقال پساب 
در حبیب آباد

احداث کانال انتقال پســاب، حوضچه و ســاختمان 
موتورخانه در حبیــب آباد آغاز گردیــد. به گزارش 
روابط عمومى شهردارى حبیب آباد، پس از طى شدن 
مراحل خرید زمین که ســال گذشــته  در حبیب آباد 
صورت گرفت، احداث کانال انتقال پساب، حوضچه 
مربوطه وســاختمان موتورخانه، با کسب مجوزهاى 
لازم از ســازمان آب منطقه اى، شرکت گاز واداره کل 
راه وشهرســازى آغاز گردید. بر اساس این گزارش، 
پیش بینى بودجه براى احداث کانال ودریچه هاى آن، 
ساخت اتاق تأسیســات، اتصال به ابتداى خط انتقال، 
خرید ترانس وانشعاب برق،خرید موتورهاى انتقال

و... در حدود دو میلیارد ریال مى باشد.

مدیرمســکن وســاختمان اداره کل راه وشهرسازى 
اســتان اصفهان گفت: شــش هزار واحد مسکن مهر 
دراستان اصفهان بدون متقاضى اســت که با شرایطى 
راحت تر از مسکن مهرهاى قبلى به متقاصیان واگذار 

خواهد شد.
ایمان طاهر افزود: با تصمیم وزارت مسکن و شهرسازى، 
قرار شد به عنوان پروژه هاى خود مالک، اراضى تحویل 
انبوه ساز و با ارائه تســهیلات به متقاضیان، با شرایط 
راحت تر از مســکن هاى مهر قبلى، تحویل و با قیمت 

روز به فروش برسد .
وى ادامه داد: احداث پروژه هاى مسکن مهر در استان 
اصفهان با آمارى بالغ بر 222 هزار واحد مســکونى از 
سال 86 آغاز شد که از این تعداد ،61 هزار واحد مسکن 
روســتایى و بنگاه هاى زودبــازده و 161 هزار واحد 

مسکن مهر شهرى است.
مدیرمسکن وساختمان اداره کل راه وشهرسازى استان 
اصفهان افزود: این تعداد واحد، بــا بودجه اى بالغ بر 
11 هزار میلیارد تومان پیش بینى شــد که چهار هزار و 
500 میلیارد تومان آن،تسهیلات پرداختى و بقیه آورده 

متقاضیان بوده است .
مدیرمسکن وساختمان اداره کل راه وشهرسازى استان 
اصفهان اضافه کرد: از تعداد 161 هزار واحد مسکن مهر 
شهرى، تاکنون 139 هزار واحد افتتاح شده که با کسر 
شش هزار واحد فاقد متقاضى، 16 هزار واحد باقیمانده 
که تا پایان سال 95 در استان، تکمیل وتحویل متقاضیان 

خواهد شد .
وى درخصوص خدمات روبنایى وزیر بنایى واحدهاى 
مسکن مهر تصریح کرد: مشکل خاصى در زمینه خدمات 

زیر بنایى وجود ندارد وتمام واحدها از امکانات آب، 
برق وگاز برخوردارند و در زمینــه خدمات روبنایى، 
مهمترین مشکل در ســایت هاى مسکن مهر، خدمات 
روبنایى است که تلاش مى شــود حداقل هاى ممکن 

براى مردم تأمین شود.
وى با توجه به آمار بسیار بالاى مسکن مهر دراستان و 
نیاز به بودجه و اعتبارات بیشتر در زمینه ارائه خدمات 
روبنایى، افزود: خدمات روبنایى از قبیل ایجاد واحداث 
فضاى سبز، مسجد، آتش نشانى، کلانترى، آموزشى و 
درمانى، در پروژه ها یکى از چالش هاى این طرح بوده 
که طبق قانون ســاماندهى مســکن، خدمات روبنایى 

برعهده دستگاه هاى متولى است.
طاهر با اشاره به شرایط خاص سایت هاى مسکن مهر در 

شهرهاى جدید فولادشهر، بهارستان ومجلسى گفت: با 
توجه به آمار بسیار بالاى تعداد واحدهاى مسکن مهر در 
شهرهاى جدید، همیارى مسئولان استانى وکشورى نیاز 
است تا بتوان مشکلات موجود در سایت هاى مسکن 

مهر در شهرهاى جدید استان را مرتفع نمود.
وى ادامه داد:  در این راستا، شهر جدید مجلسى به یک 
شهر تمام وکمال تبدیل شده وتمام خدمات فرهنگى، 

آموزشى و امنیتى در آن موجود است.
مدیرمسکن وساختمان اداره کل راه وشهرسازى استان 
اصفهان اضافه کرد: در طرح مسکن مهر، سند اعیانى به 
محض تقسیط تسهیلات، به نام خریدار مى شود، ولى 
سند ملک به دلیل مالکیت 99 ساله زمین توسط دولت، 

در اجاره دولت است.

وى اظهار داشــت:  تازمانى که متقاضى هزینه زمین را 
پرداخت ننماید، سند به نام وى زده نمى شود و از 139 
هزار واحد تحویلى، تاکنون بیش از 110هزار واحد، سند 

اعیانى به نام متقاضى شده است.
وى درباره اینکه آیا مصالح مورد اســتفاده در ساخت 
مسکن مهر از کیفیت و استاندارد لازم برخورداراست، 
گفت: با توجه به نظارت سازمان نظام مهندسى ساختمان 
بر ساخت این واحدها و با توجه به گزارش هاى اداره 
کل استاندارد و بازدیدهایى که در طى ساخت واحدها 
انجام گردیده، خوشبختانه سعى شــده مصالح به کار 
رفته در این واحدها، داراى اســتاندارد و تأییدیه نظام 

مهندسى باشد .
طاهر خاطرنشان کرد: ســاخت واحدهاى مسکن مهر 
چنانچه با حجم کمتر و با درایت بیشترى شروع مى شد، 
نتیجه بهترى داشت و نیاز اســت که از احداث شهرها 
در خارج از حریم جلوگیرى شــود وایــن هزینه ها، 
بیشــتر در احیاى بافت هاى فرسوده وناکارآمد شهرى 

استفاده شود.
وى گفت: دولت به ازاى هر واحد مسکن مهر، در حدود 
بیش از 30 میلیون تومان هزینه کــرده که این هزینه ها 
شامل پول زمین، یارانه هاى بانکى، تفاوت سود بانک 

وفضاهاى روبنایى است.
وى بــه طــرح مســکن اجتماعى نیــز اشــاره کرد 
واظهارداشت: این طرح در بافت هاى ناکارآمد شهرى 
شروع شــده، ولى درخصوص مسکن اجتماعى هنوز 
جزئیات طرح به استان ها ابلاغ نشده و در نیمه دوم سال 
95 شروع خواهد شــد که به محض ابلاغ جزئیات، به 

اطلاع عموم خواهد رسید .

مشکل مسکن مهر، خدمات روبنایى است

خبر خبر

معاون شهردار اصفهان گفت: به زودى 
تکلیف حضــور ژاپنى ها براى تأمین 
ناوگان و مباحث فنى و زیرساخت هاى 
الکترونیکى و تخصصى خط 2 

مترو مشخص مى شود.
علیرضا صلواتى با اشــاره به 
روند اجراى خط 2 متروى 

اصفهان اظهار داشــت: عملیات اجرایى خط 2 مترو آغاز شــده و در زینبیه، 
خاکبردارى در حال انجام است تا TBM وارد شود.

وى افزود: پروژه خط 2 متروى اصفهان در دو فاز میدان امام على(ع) و از میدان 
امام على(ع) تا خمینى شهرانجام مى شود که قرارداد عملیات اجرایى این دو 

فاز، با دو  پیمانکار بسته شده است.
معــاون حمل ونقــل و ترافیک شــهردارى اصفهــان بیان داشــت: یکى از 
نگرانى ها دربــاره اجراى فاز نخســت خط 2 مترو در میــدان امام على(ع)، 

تأمین اعتبار و ارزآورى آن بود که با انتخاب پیمانکار مناسب این موضوع نیز 
رفع شد.

وى با بیان اینکه تأمین اعتبار احداث زیرســاخت ها و تونل زیرزمینى خط 2 
مترو اصفهان برعهده شهردارى است، خاطرنشان کرد: در شش ماه گذشته با 
کارشناسان ژاپنى مذاکرده شــده و به زودى، تکلیف حضور آنها براى تأمین 
ناوگان و مباحث فنى و زیرساخت هاى الکترونیکى و تخصصى خط 2 مترو 

مشخص مى شود.

چشم چشم بادامى ها به مترو باز شد
معاون شهردار
تکلیف حضــ
مباحث ناوگان و
الکترونیک
مترو مش
علیرض
روند

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعى استان اصفهان گفت: 
میزان مستمرى بگیران بیمه بیکارى در استان اصفهان نسبت 

به سال گذشته 35 درصد افزایش پیدا کرده است.
غلامعلى قادرى اظهار داشــت: براســاس آخرین آمار و 
اطلاعات، شهردارى اصفهان داراى ده هزار کارگر است 
که پس از شرکت هاى فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان،  
بزرگ ترین واحدى اســت که بالاترین حجم کارگر را به 
خود اختصاص داده که نشان دهنده حجم عظیمى از اشتغال 

در اصفهان است.
وى با اشــاره به وضعیت بازار کار در استان اصفهان ادامه 
داد: در اواخر سال 93 دستورى از طرف وزارت صنعت، 
معدن و تجارت به اســتان اصفهان ابلاغ شد که براساس 
آن، استان اصفهان بعد از استان تهران به عنوان صنعتى ترین 
استان کشور شناخته شــد و به همین دلیل، بعد از تهران، 
کارگرى ترین استان کشور نیز شناخته مى شود که 9 تا 10 
درصد سهم کارگرى کشــور به استان اصفهان اختصاص 
دارد و به همین دلیل، شــرایط رکــود تورمى در اصفهان 

بیشتر است.
قادرى عنوان کرد: بر اســاس آخرین آمــار از مرکز آمار 
کشور، نرخ بیکارى در اســتان اصفهان 8/2 درصد بیشتر 
از میانگین نرخ بیکارى در کشــور بــوده، همچنین نرخ 
بیکارى دانش آموزان و فارغ التحصیلان و دانش آموختگان 

دانشگاهى نیز 5/1 درصد بالاتر از میانگین کشور است.

مدیر کل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى استان 
اصفهان از احداث یک هتل 5 ستاره با برند بین المللى در 
اصفهان خبر داد. فریدون اللهیارى گفت: در دوران جدید 
و همزمان با رشد فزاینده گردشگرى، به ویژه گردشگرى 
خارجى، اصفهان بیش از گذشته نیازمند برندهاى معتبر در 
حوزه سرمایه گذارى گردشگرى اســت. وى ادامه داد: با 
توجه به ساخت سه هتل 5 ستاره در اصفهان، هتلى جدید با 

برند بین المللى در نصف جهان احداث مى شود.
وى بیان داشــت: از ســال 1391 تاکنون، به طور متوسط 
سالیانه درحدود 70 تا 80 درصد با رشد گردشگر خارجى 
مواجه بوده ایم و معتقدیم مى بایست سرمایه گذارى در 
حوزه زیرساخت هاى گردشگرى در اصفهان متناسب با 

رشد ورود گردشگر محقق شود.
مدیرکل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى استان 
اصفهان تصریح کرد: امروز، مدیران در تمامى بخش هاى 
استان به این نتیجه رســیده اند که اولویت اصلى توسعه 

استان، گردشگرى است. 
اللهیارى همچنین تصریح کرد: با تمام توان از حضور سرمایه 
گذاران داخلى و حتى خارجى (در راستاى قوانین) جهت 
توسعه گردشگرى استان حمایت نموده و در قالب اداره کل 
و همچنین کار گروه هاى گردشگرى، ستاد سفر و کمیسیون 
هاى تخصصى، آماده رفع موانع موجود در حوزه توسعه 

زیرساخت هاى گردشگرى استان هستیم.

مدیــر عامل ســابق شــرکت ســهامى آب منطقه اى 
چهارمحال و بختیارى با بیان اینکه انتقال 580 میلیون 
متر مکعــب آب از چهار محال و بختیــارى به فلات 
مرکزى، به اضافه مخزن ســد یک میلیارد مترمکعبى، 
اثرات زیست محیطى و اجتماعى سوئى در استان چهار 
محال به وجود خواهد آورد، گفت: مسئولین استان هاى 
اصفهان و یزد، با فشار براى تخصیص آب جهت صنعت 

غیر از شرب، قانون را زیر پا مى گذارند.
حسین صمدى با اشاره به طرح انتقال 580 میلیون متر 
مکعب آب از سرچشمه هاى چهار محال و بختیارى به 
فلات مرکزى گفت: اگرچه طبق اطلاعات رسیده، انتقال 
آب به وسیله تونل را شورایعالى آب لغو کرده، اما انتقال 
آب با لوله و احداث سد نیز مشکلاتى در پى داشته و نیاز 
به اصلاحات دارد، زیرا ظرفیت بالا و مخزن بزرگ در 

نظر گرفته شده است.
وى تصریح کرد: با مخزنى به حجــم 200 میلیون متر 
مکعب، مى توانیم انتقال آب را انجام دهیم، در صورتى 
که حجم مخزن بالا تر از یک میلیارد متر مکعب در نظر 
گرفته شده یعنى بیش از پنج برابر نیاز است و این مسئله، 

اثرات سوء زیست محیطى را به دنبال دارد.
صمدى با بیان اینکه میزان انتقال آب نیز باید براساس 
منابع و مصارف باشــد، افزود: علاوه بر اینکه بزرگى 

مخزن مشکلاتى را حادث مى کند، حجم آبى که جهت 
انتقال در نظر گرفته شده، هم اثرات منفى را براى محیط 
زیست به دنبال خواهد داشــت؛ به طورى که در حال 
حاضر 580 میلیون متر مکعب آب براى انتقال در نظر 
گرفته شده، این در حالى اســت که کمتر از نصف این 
میزان آب، یعنى حدود 240 میلیون متر مکعب کفاف 

نیاز مقصد را مى دهد.
وى با اشاره به اینکه در صورت انتقال 580 میلیون متر 
مکعب آب از چهار محال و بختیارى، این استان با چالش 
اجتماعى و زیست محیطى مواجه مى شود، اظهار داشت: 
اگر میزان تخصیص آب به فلات مرکزى به 240 میلیون 

متر مکعب برسد، چالش به کمترین حد مى رسد.
وى با اشاره به فشار مسئولین استان هاى اصفهان، یزد و 
کرمان جهت تخصیص 580 میلیون متر مکعب آب به 
این استان ها، گفت: انتقال 580 میلیون متر مکعب آب 
به فلات مرکزى، یعنى دو برابر نیاز شــرب استان هاى 
مقصد؛ بدین معنا که آب انتقالى، غیر از شــرب براى 

صنعت نیز مصرف خواهد شد و این غیر قانونى است.
صمدى تصریح کرد: وقتى منابع آب و نیاز آن کنار هم 
قرار مى گیرند، به عدد 240 میلیون متر مکعب مى رسیم، 
یعنى با یک سد 240 میلیون متر مکعبى، آب شرب هر 

سه استان قابل تأمین است.

فشار اصفهان براى دریافت آب 2 برابر نیاز؟
انتقال آب براى مصارف صنعتى و غیرشرب

افزایش 35 درصدى 
مستمرى بگیران بیمه بیکارى

اصفهان صاحب یک 
هتل بین المللى مى شود

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

برابرآراي شماره هاي ذیل هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان 
باستناد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادي تسلیمی تصرفات مفروزي ومالکانه و بلامعارض 
متقاضیان ذیل محرز گردیده اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد 

مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
برابر راي شماره 139460302018007095 کلاســه پرونده 1391114402035000387 آقاي 
سید على حسینى فرزند سیدتراب به شماره شناسنامه 742 صادره از فریدن نسبت به ششدانگ 
یک باب خانه به مســاحت 134,37 مترمربع احداثى بر روى قسمتى از پلاك 28 اصلى واقع در 
شهرك ولیعصر بخش 16 ثبت اصفهان خریداري بطور مع الواسطه از آقاى قدیر سعیدى خرزوقى. 
تاریخ انتشــار نوبت اول: 1395/2/4 تاریخ انتشــار نوبــت دوم: 1395/2/19 م الف:  37/109 

حبیبی رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان برخوار/1/643
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
برابرآراي شماره هاي ذیل هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان 
باستناد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادي تسلیمی تصرفات مفروزي ومالکانه و بلامعارض 
متقاضیان ذیل محرز گردیده اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور اســناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد 

مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
پرونــده  کلاســه   139460302018007349 شــماره  راي  برابــر   -1
1392114402018001680  آقــاي محمــد فتاحــى دولــت آبــادى فرزنــد اســماعیل 
به شــماره شناســنامه 7342 صــادره از دولــت آباد نســبت به ششــدانگ یک باب ســوله 
و مغازه هاى متصلــه به مســاحت 348,90 مترمربع احداثــى بر روى قســمتى از پلاك 320 
اصلى واقع در دولت آباد بخش 16 ثبت اصفهان خریدارى بطور مع الواسطه از آقاى على فتاحى 

دولت آبادى. 
2- برابر راى شــماره 139460302018007351 کلاســه پرونده 1392114402018001683 
متقاضى خانم معصومه فتاحى دولت آبادى فرزند على بشــماره شناســنامه 76 صادره از دولت 

آباد نسبت به ششدانگ یک باب سوله به مســاحت 372,71 مترمربع احداثى بر روى قسمتى از 
پلاك 435  اصلى واقع در دولت آباد بخش 16 ثبت اصفهان خریدارى به طور مع الواسطه از آقاى 

عباسعلى ثابت راسخ. 
3- برابر راى شماره 139460302018007350 کلاسه پرونده 1392114402018001681 آقاى 
محمد فتاحى دولت آبادى فرزند اسماعیل به شماره شناسنامه 7342 صادره از دولت آباد نسبت به 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 234,57 مترمربع احداثى بر روى قسمتى از پلاك 389 اصلى 
واقع در بخش 16 ثبت اصفهان خریدارى به طور مع الواسطه از آقاى عبدالمحمود رحیمى دولت 
آبادى. تاریخ انتشار نوبت اول: 1395/2/4 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1395/2/19 م الف: 37/129 

حبیبی رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان برخوار/1/798
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
برابرآراي شماره هاي ذیل هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان 
باستناد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادي تسلیمی تصرفات مفروزي ومالکانه و بلامعارض 
متقاضیان ذیل محرز گردیده اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد 

مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
1- برابر راي شماره 139460302018007100 کلاسه پرونده 1391114402018001289 آقاي 
علیرضا نیسانى حبیب آبادى فرزند محمد به شماره شناسنامه 5560 صادره از حبیب آباد نسبت به 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 87 مترمربع به استثناء بهاء ثمنیه اعیانى احداثى بر روى قسمتى 
از پلاك 409 فرعى از 2  اصلی واقع در حبیب آباد بخش 16 ثبت اصفهان خریداري از مالک رسمی 

آ قاي محمد نیسانى حبیب آبادى
2- برابر راي شــماره 139460302018007099 کلاســه پرونده 1391114402018001290 
آقاي عبدالعلى نیســانى حبیب آبادى فرزند محمد به شماره شناسنامه 4977 صادره از حبیب آباد 
نسبت به ششدانگ یک باب خانه به مساحت 134 مترمربع به استثناء بهاء ثمنیه اعیانى احداثى بر 
روى قســمتى از پلاك 409 فرعى از 2  اصلی واقع در حبیب آباد بخش 16 ثبت اصفهان در ازاى 

مالکیت مشاعى اولیه. 
 1395 /2 1395 تاریــخ انتشــار نوبــت دوم: 19/ /2 تاریــخ انتشــار نوبــت اول: 4/

م الف: 37/135 حبیبی رئیس اداره ثبت اسناد و املاك برخوار/1/913
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
برابرآراي شماره هاي ذیل هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان 
باستناد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادي تسلیمی تصرفات مفروزي ومالکانه و بلامعارض 

متقاضیان ذیل محرز گردیده اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد 

مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
برابر راي شماره 139460302018005395 کلاســه پرونده 1391114402018000492 خانم 
اشرف معینى فرزند حسین به شماره شناســنامه 21 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک 
باب خانه به مســاحت 149/74 مترمربع احداثى بر روى قســمتى از پلاك 323  اصلی واقع در 
دولت اباد بخش 16 ثبت اصفهان خریداري بطور مع الواســطه از اقاى حسین معینى کربکندى. 
تاریــخ انتشــار نوبــت اول: 95/2/4 تاریخ انتشــار نوبــت دوم: 95/2/19 م الــف: 37/117 

حبیبی رئیس اداره ثبت اسناد و املاك برخوار/1/994
مزایده

اجراى احکام حقوقى شعبه دوم زرین شــهر در نظر دارد در پرونده اجرایى کلاسه 950018  له 
خانم اعظم قاسمى فرزند مصطفى علیهم 1- على 2- ابراهیم 3- قدرت اله 4- زهرا 5- مریم 6- 
خدیجه 7- فاطمه عباسى 8- خاور و 9- عذرا اسکندرى جلسه مزایده اى به منظور فروش تمامت 
ششدانگ یکباب منزل مسکونى واقع در قلعه قاسم- کوچه على ملک زاده بالاتر از مدرسه شهید 
حیدرى- پلاك 151 به منظور وصول سهم یک دانگ محکوم له بابت محکوم به در حق محکوم له 
و مبلغ یک میلیون ریال بابت نیم عشر اجرایى در حق صندوق دولت در مورخ 1395/3/3 ساعت 
10 الى 11 صبح در محل این اجرا برگزار نماید. ملک مورد مزایده طبق نظر کارشــناس رسمى 
دادگسترى عبارت است از یکباب منزل مسکونى واقع در قلعه قاسم به متراژ عرصه حدود 290 
مترمربع و اعیانى 230 مترمربع در دو قسمت (شمالى و جنوبى) با مصالح دیوارهاى آجرى، سقف 
تیرآهن و قسمتى تیر چوبى، نماى آجر، سطوح داخلى گچ رویه و رنگ، درب هاى خارجى فلزى 
و داراى آب و برق و گاز مى باشد ورودى ساختمان از طرف کوچه ملک زاده و با پارکینگ سقف 
دار است که فعلاً بصورت انبارى است. قدمت ســاختمان حدود 35 سال و کل قیمت ششدانگ 
ملک به میزان 1/200/000/000 ریال و فاقد سند رسمى ثبتى مى باشد. قیمت پایه مزایده نسبت به 
ششدانگ ملک فوق طبق نظر کارشناس رسمى دادگسترى از مبلغ 1/200/000/000 ریال شروع 
و هر کس بالاترین قیمت خرید را پیشنهاد و ده درصد مبلغ آن را فى المجلس پرداخت نماید برنده 
مزایده خواهد بود. طالبین خرید و شرکت در مزایده ظرف 5 روز قبل از جلسه مزایده مى توانند از 
ملک مورد مزایده واقع در قلعه قاسم- کوچه على ملک زاده بالاتر از مدرسه شهید حیدرى- پلاك 
151 بازدید نموده و جهت شرکت در مزایده در شعبه دوم اجراى حقوقى دادگسترى زرین شهر 
حاضر شــوند. م الف: 140  اجراى احکام شــعبه دوم دادگاه عمومى حقوقى شهرستان لنجان 

(زرین شهر)/2/284
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
برابرآراي شماره هاي ذیل هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان 

باستناد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادي تسلیمی تصرفات مفروزي ومالکانه و بلامعارض 
متقاضیان ذیل محرز گردیده اســت لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند 
می توانند ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد 

مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
1- برابر راي شــماره 139460302018007309 کلاســه پرونده 1391114402018003194 
خانم ندا جبل عاملیان فرزند جلال به شماره شناسنامه 501 صادره از اصفهان نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه و مغازه متصله به مســاحت 84 مترمربع احداثى بر روى قسمتى 
از پلاك 28 اصلی واقع در شهرك ولیعصر بخش 16 ثبت اصفهان خریداري بطور مع الواسطه از 

آ قاي حسن کوچکى
2- برابر راي شــماره 139460302018007310 کلاســه پرونده 1391114402018003193 
آقاى قاسم زارعى فرزند رضا به شماره شناسنامه 45 صادره از اصفهان نسبت به سه دانگ مشاع 
از ششدانگ یکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 84 مترمربع احداثى بر روى قسمتى از پلاك 
28 اصلی واقع در شــهرك ولیعصر بخش 16 ثبت اصفهان خریداري بطور مع الواســطه از آ قاي 

حسن کوچکى
تاریخ انتشــار نوبــت اول: 1395/2/19 تاریخ انتشــار نوبــت دوم: 1395/3/3 م الف: 5/196 

حبیبی رئیس اداره ثبت اسناد و املاك برخوار/2/285
مزایده

شماره درخواســت: 9510463647500002 شــماره پرونده: 9309983647200900 شماره 
بایگانى شعبه: 940150 واحد اجراى احکام حقوقى شعبه دوم دادگسترى شهرضا در نظر دارد در 
ارتباط با پرونده کلاســه940150 اجرا ح 2- محکوم له رضا رئیسى به وکالت حسین تیمورى به 
 z 24  LXBطرفیت محکوم علیه محمد توکلى پور فرزند جابر یک دستگاه خودرو وانت نیسان
به شماره انتظامى 374 ن 35 ایران 23 مدل 1389 به مبلغ 155/000/000 ریال را از طریق مزایده 
به فروش رساند. قیمت مزایده از مبلغ کارشناسى شروع و به کسى که بالاترین مبلغ را پیشنهاد و 
قبول نموده است به فروش مى رســد. در صورتى که مامور اجرا؛ پرداخت بهاى اموال را به وعده 
قرار دهد، برنده مزایده باید 10 درصد بها را فى المجلس به عنوان ســپرده به قسمت اجرا تسلیم 
نماید و مابقى وجه مزایده با تشخیص مامور اجرا حداکثر ظرف مدت یک ماه از برنده مزایده اخذ 
خواهد شد. در صورتى که برنده مزایده، در موعد مقرر بقیه بهاى اموال را نپردازد، سپرده او پس 
از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید مى گردد. از کسانى که مایل به شرکت در 
جلسه مزایده مى باشند دعوت مى شود در روز سه شنبه مورخ 1395/03/04 ساعت 10 صبح در 
محل اجراى احکام حقوقى شعبه دوم دادگسترى شهرضا حضور به هم رسانند. ضمناً متقاضیان 
مى توانند قبل از تاریخ فوق در واحد اجراى احکام حضور یافته، از خصوصیات و مشخصات مال 
مذکور در نظریه کارشناس مطلع شوند و در مدت 5 روز قبل از روزى که براى فروش معین شده 
است اموالى که آگهى شــده را ملاحظه نمایند. م الف: 100  اجراى احکام شعبه 2 دادگاه عمومى 

حقوقى شهرستان شهرضا/2/286

6000مسکن مهر بدون متقاضى، علاوه بر 16000 خانه نیمه تمام ارزان قیمت
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ورزش

فرمان فوتبال به دست اصفهان افتاد
مهدى تاج در مجمعى پرحاشیه به ریاست 
فدراسیون فوتبال انتخاب شد. به گزارش 
ایمنا، مجمع انتخاباتى فدراســیون 
فوتبال براى انتخاب ســى و 
چهارمین رئیس فدراسیون 
فوتبال، نایــب رئیس و 
اعضاى هیئت رئیسه این 

فدراسیون، از ساعت 9 و 30 دقیقه صبح دیروز با حضور محمود گودرزى 
وزیــر ورزش و جوانان و نصرا... ســجادى معــاون ورزش قهرمانى این 
وزارتخانه در آکادمى ملى المپیک تهران آغاز شد.مصطفى آجرلو، مهدى تاج 
و عزیزا... محمدى سه کاندیداى این انتخابات بودند که پس از ارائه برنامه ها 
توسط آنها و سخنرانى وزیر ورزش و جوانان، رأى گیرى از 72 عضو حاضر 
در مجمع انجام شد. در نهایت مهدى تاج با کسب 50 رأى به عنوان رئیس 
چهار سال آینده فدراســیون فوتبال انتخاب شد. در این انتخابات مصطفى 

آجرلو 15 رأى به دســت آورد و عزیزا...محمدى نیز تنها شش رأى کسب 
کرد. دو رأى هم باطل بود.ریاســت هیئت مدیره باشگاه سپاهان، عضویت 
در هیئت مدیره باشگاه ذوب آهن، ریاســت اتحادیه مدیران فوتبال ایران، 
نایب رئیسى فدراسیون فوتبال و ریاست سازمان لیگ از جمله سوابق مهدى 
تاج است. برگزارى این انتخابات خالى از حاشیه نبود. در ابتدا و طبق اعلام 
قبلى قرار بود این جلسه به صورت مستقیم از شبکه ورزش سیما پخش شود 

اما این اتفاق نیافتاد و فقط چند دقیقه از ابتداى این جلسه روى آنتن رفت.

حضور آکادمى کیا 
در تورنمنت فرانکفورت

دومین تورنمنت براى آکادمى کیا در اردوى اروپایى 
خود آغاز مى شود. از تیم هاى حاضر در این رقابت ها 
مى توان به هانوفر، هامبورگ، اینتراخت فرانکفورت، 
ماینتس، دارم اشــتات، اشــتوتگارت، وردربرمن، 
لوکوموتیو مسکو، آبردین اسکاتلند، اسپارتاپراگ 
چک، گرافشاپ هلند، استکهلم سوئد و کارلسروهه 
اشاره کرد.در سایت رسمى این بازى ها به حضور 
آکادمى کیا از ایران همراه مهدى مهدوى کیا به عنوان 
اتفاق ویژه بازى هاى امسال اشاره شده و نوشته شده 
است که حضور این تیم ایرانى براى اولین بار هیجان 
زیادى براى تورنمنت خواهد داشت.این تورنمنت 

طى دو روز در فرانکفورت آلمان برگزار مى شود.

بانوى رکابزن ایران در کراس کانترى 
چهارم شد

دومین روز از رقابت هاى دوچرخه سوارى قهرمانى 
کوهستان آســیا در چاینات تایلند با کسب عنوان 
چهارمى براى «پرتو آذر»  بانوى رکابزن کشورمان 
پیگیرى شد. در ادامه مســابقات دوچرخه سوارى 
قهرمانى کوهستان آسیا در چاینات تایلند رکابزنان 
ایران در رده سنى بزرگســالان و جوانان در بخش 
زنان و در ماده کراس کانترى به مصاف رقباى خود 
رفتند. در این روز  فرانک پرتو رکابزن ایران در رده 
سنى بزرگسالان به مقام چهارمى رسید و از کسب 
مدال بازماند. در رده سنى جوانان نیز محبوبه اوحدى 
نتوانست در جایگاهى بهتر از هشتمى قرار بگیرد. 
این رقابت هــا در ماده کراس کانتــرى ادامه دارد. 
بیست و دومین دوره رقابت هاى دوچرخه سوارى 
قهرمانى کوهستان آســیا در رده سنى بزرگسالان 
و هشــتمین دوره مسابقات در رده ســنى جوانان 

امروز19 اردیبهشت ماه در تایلند  پایان مى یابد.

مستطیل سبز 

منهاى فوتبال 

پوشش رنگى تکواندوکاران در ریو
فدراســیون جهانى تکواندو به تکواندوکاران اجازه 
داد بــراى اولین بــار در بازى هاى المپیک شــلوار 
رنگى برتن کننــد. تکوانــدوکاران که امســال در
 بازى هاى المپیک ریو بــه رقابت مى پردازند، اجازه 
دارند شلوارهاى رنگى به رنگ هاى متفاوت بپوشند 
و پرچم کشورشان بر روى آنها نقش ببندد.این براى 
اولین بار است که پوشیدن لباسى به غیر از رنگ سفید 
در مســابقات تکواندو در بازى هاى المپیک مجاز 
مى شود. این تغییر در نشست فوق العاده فدراسیون 
جهانى تکواندو که روز جمعه به ریاست چونگ وون 
چوئه در موجو در کره جنوبى برگزار شد، به تصویب 
رسید. براساس تصمیم این فدراســیون، هر کشور 
مى تواند یک رنگ براى تمام ورزشکاران خود انتخاب 
کند. ورزش تکواندو به منظور تحکیم جایگاه خود در 
برنامه بازى هاى المپیک به این اقدام دست زده است. 
انتظار مى رود با این اقدام، هواداران در ورزشــگاه یا 
از طریق تلویزیون راحت تر ورزشــکاران را از هم 
تشخیص دهند. رئیس فدراســیون جهانى تکواندو 
در این نشست گفت: ما مطمئن هســتیم که رقابت 
هاى تکواندو در ریو بیش از گذشته هیجان و تحرك 

بیشترى را به نمایش خواهد گذاشت.

 المپیک 

عضو شوراي فنی کشتی:
 سوریان خودش را پیدا کرد

عضو شوراي فنی تیم هاي ملی کشتی فرنگی،گفت: 
حمید سوریان پس از دو شکست در رقابت هاي 
گزینشی المپیک در قزاقستان و مغولستان و پیروزي 
غرورآفرین در استانبول خودش را پیدا کرد.حسین 
ملاقاسمی افزود: متأسفانه پس از شکست هایی که 
سوریان در دو رویداد قبلی داشت، صحبت هایی 
در رسانه ها مطرح شد که از نظر روحی و روانی اثر 
بدي روي این قهرمان کشورمان داشت.ملاقاسمی 
اظهار داشــت: باید بپذیریم که فاصله سوریان از 
نظر فنی و تجربه با سامان عبدولی بسیار زیاد است 
همانطور کــه عبدا... موحــد و امامعلی حبیبی در 
کشتی آزاد با نفر دومشان در آن زمان فاصله زیادي 
داشــتند. دارنده مدال نقره پیکارهاي کشتی آزاد 
1957 استانبول ترکیه، سوریان را در کشتی فرنگی 
یک استثنا دانست و یادآور شد: همین شکست ها و 
ناکامی ها سبب شد تا او یکبار دیگر خودش را پیدا 
کند و با درخشش و اعتماد به نفسی که از او دیدیم 
اگر در گروهی که برخی کارشناسان اعتقاد داشتند 
سخت تر از گروه ســوریان بود، حضور داشت با 
همین قدرت همــه حریفان را شکســت می داد.
ناظر کمیته ملی المپیک در تیم ملی کشــتی فرنگی 
ادامه داد: بعد از رقابت هاي گزینشی مغولستان در 
جلسه اي با حضور کادر فنی به این نتیجه رسیدیم 
که کسی از نظر تکنیکی و تاکتیکی حریف سوریان 
نمی شــود و تنها از نظر قدرت جسمانی با مشکل 
مواجه می شود که کادر فنی با تغییر شکل تمرینات 
و کم کردن برنامــه هاي تمرینــی از لحاظ روحی 
و روانــی روي او کار کردند که خوشــبختانه تأثیر 
بسیار خوبی روي این کشــتی گیر داشت.وي ادامه 
داد: ســوریان با گرفتن ســهمیه المپیک، روحیه و 
انگیزه مضاعفی به ســایر ملی پوشــان تزریق کرده 
اســت که امیدواریم تیم ملی کشتی فرنگی همچون 
المپیک لندن با دست پر از ریو بازگردد. آخرین مرحله 
رقابت هاي کشــتی گزینشــی المپیــک 2016 ریو 
روزهاي 18 تا 20 اردیبهشت در شهر استانبول ترکیه 
برگزار می شود که حمید سوریان روز جمعه با گرفتن 
ســهمیه وزن 59 کیلوگرم، تعداد سهمیه هاي کشتی 

فرنگی ایران را در المپیک ریو به عدد شش رساند.

دایره سرخ 

آخرین وضعیت تیم فوتبال پرسپولیس قبل از دیدار با گسترش فولاد 

روزِ بدِ امیر  حالِ امروزِ قرمزها 

با مطرح شدن برخى شایعات و گمانه زنى ها در فضاى 
مجازى نسبت به علت مرگ مهرداد اولادى، خبرگزارى 
میزان در تماس با سرپرســت دادسراى امور جنایى در 
این مورد از وى سئوال کرد که قاضى شهریارى فرضیه 
خودکشى مهاجم ملوان را کاملاً منتفى دانست. با اعلام 
خبر فوت مهرداد اولادى، شــایعات بسیارى پیرامون 
علت مرگ وى در فضاى مجازى منتشر شد. از جمله این 
شایعات برخى اینگونه مطرح کردند که مهرداد اولادى 
به علت خودکشــى جان خود را از دست داده است و 
یا در مورد دیگرى برخــى کانال هاى خبرى در فضاى 

مجازى با اعلام اینکه در زمان انتقال مرحوم اولادى به 
بیمارستان، دو خانم ناشناس وى را همراهى مى کرده اند 

از بازداشت هر دوى آنها خبر دادند.
در همین مورد خبرنگارمیزان ضمن تماسى که با قاضى 
شهریارى سرپرست دادسراى امور جنایى تهران داشت، 
شبهات عنوان شده در مورد مرگ مرحوم اولادى را با 
وى مطرح کرد که مصاحبه معاون دادســتان تهران در 
این مورد را در زیر مى خوانید: قاضى شهریارى دراین 
باره اظهارداشــت: فرضیه خودکشــى مهرداد اولادى 
کاملاً منتفى اســت. مقامات بیمارستان، ایست قلبى و 
تنفسى را علت فوت اعلام کرده اند ولى از نظر قانونى 
باید منتظر اعلام نظر پزشکى قانونى و مراجع قضائى و 
نتیجه آزمایشات در مورد علت فوت وى باشیم. وى در 
مورد اینکه دربرخى ســایت ها و فضاى مجازى اعلام 
شــده که هنگام انتقال مرحوم اولادى به بیمارســتان، 
دوخانم ناشناس همراه وى بوده اند واکنون دربازداشت 
هســتند،تصریح کرد: دراین رابطه هیچ دســتگیرى و 
بازداشتى نداشتیم. قاضى شهریارى در پایان از رسانه ها 
خواست به فرضیه ســازى ها و گمانه زنى هایى که در 

فضاى مجازى مطرح مى شود دامن نزنند.

کاروان اعزامى ایران به بازى هــاى المپیک ریو به نام 
کاروان «امام رضا (ع)» نامگذارى شــد. پس از بررسى 
نام هاى ارســالى هموطنان عزیز براى کاروان اعزامى 
کشــورمان به بازى هــاى المپیک ریو و به مناســبت 
همزمانــى برگزارى این بــازى ها با میلاد هشــتمین 
اختر تابناك امامت، هیئــت اجرایى کمیته ملى المپیک 
کاروان اعزامى کشورمان به المپیک ریو را «کاروان امام 

رضا(ع)» نامگذارى کرد.
دبیر کل کمیته ملى المپیک و سخنگوى هیئت اجرایى 
ضمن بیان ایــن مطلب ابراز داشــت: پــس از اعلام 
سراســرى از ســوى کمیته ملى المپیک در خصوص 
نامگذارى کاروان اعزامى کشورمان به بازى هاى المپیک 
ریو و اتمام مهلت تعیین شده،هیئت اجرایى به بررسى 

نام هاى پیشنهادى پرداخت.
 شــاهرخ شــهنازى ادامه داد: لذا با توجه به اینکه 24 
مرداد ماه سالروز میلاد با سعادت هشتمین اختر تابناك 
امامت حضرت امام على بن موسى الرضا علیه السلام 
مى باشــد و تقــارن و همزمانى این میــلاد فرخنده با 
برگزارى بازى هاى المپیک ریــو و علاقه مردم عزیز 
کشــورمان به اهل بیت (ع) خصوصاً امام رضا،کاروان 

اعزامى المپیکى کشورمان به بازى هاى المپیک ریو به نام 
«کاروان امام رضا (ع)» نامگذارى گردید.همچنین هیئت 
اجرایى تصویب کرد به مدال آوران المپیک پاداش هاى 

نقدى نیز اهدا شود.
در جلسه هیئت اجرایى کمیته ملى المپیک اعضا تصویب 
کردند که مدال آوران المپیک به ترتیب رنگ مدال طلا، 
نقره و برنز ده هزار، پنج هزار و ســه هزار دلار پاداش 
دریافت کنند. پاداش هــا در همان لحظه به مدال آوران 

اهدا مى شود.

سرپرست دادسراى امور جنایى تهران:

«مهرداد» خودکشى نکرده است 
کاروان ایران با نام «امام رضا (ع)» به المپیک مى رود

ورزش ایران در ریو زیرسایه امام هشتم(ع) است 

آ.اس. رم در تعقیب جوان 
اسپارتاپراگ

سران باشگاه جالوروســى براى تقویت خط حمله 
خودشــان در فصل آینــده به دنبــال مهاجم جوان 
چک تبار هســتند.بنابر گزارش رســانه هاى ایتالیا 
باشــگاه آ.اس. رم براى تقویت خط حمله خود در 
فصل آینده به دنبال پاتریک شیک مهاجم جوان تیم 
فوتبال اســپارتاپراگ اســت. بنابر گزارش روزنامه 
گازتا اســپورت ایتالیا، والتر ســباتینى مدیر باشگاه 
رم همچنان به دنبال اســتعدادهاى فوتبالى است. در 
این راســتا او به دنبال پاتریک شیک مهاجم 20 ساله 
تیم فوتبال اسپارتاپراگ است تا در فصل آینده او را 

به رم بیاورد.

واسکز: بازى در فینال لیگ قهرمانان 
اروپا رؤیایى است

مهاجم 24 ساله کهکشــانى ها رؤیاى بازى در فینال 
معتبرترین مسابقات فوتبال باشگاهى اروپا را دارد.
لوکاس واســکز که از ســال 2007 در باشگاه رئال 
مادرید حضور دارد و در سپتامبر 2015 اولین بازى 
رسمى اش را براى تیم اول کهکشــانى ها انجام داد، 
در 24 بازى که ایــن فصل براى رئــال انجام داده، 
چهار گل به ثمر رسانده اســت.وى درمورد راهیابى 
سفیدپوشــان مادریدى به فینال لیگ قهرمانان اروپا 
به روزنامه اسپانیایى «آس» چاپ مادرید گفت: بازى 
در فینال لیگ قهرمانان اروپا، رؤیاســت و اینکه این 
اتفاق در فصل اول حضورم در رئال مادرید مى افتد، 

فوق العاده است. 

 پویول: یک رئالى 
بهترین هم تیمى من بوده است

مدافع پیشین بارسلونا به ستایش از اسطوره رئال مادرید 
پرداخت و او را باهوش ترین بازیکنى دانســت که با 
او همبازى بوده است.کارلوس پویول در بارسلونا با 
بازیکنان بزرگى همبازى بوده است. بازیکنانى مانند 
لیونل مســى و رونالدینیو که از بهتریــن هاى تاریخ 
فوتبال جهان هســتند اما نکته جالب اینکه این مدافع 
سرشناس نه مســى و نه رونالدینیو را باهوش ترین 
بازیکنى نمى داند که با او همبازى بوده اند.پویول تأکید 
کرد که رائول گونزالس اسطوره باشگاه رئال مادرید 
باهوش ترین بازیکنى بوده که با او همبازى شده است. 
او گفت: چه در تیم ملى اســپانیا و چه در بارسلونا با 
بازیکنان بزرگ زیادى همبازى بودم اما باید تأکید کنم 
که رائول گونزالس باهوش ترین بازیکنى بوده است 

که با او همبازى بودم.

واکنش مانچینى
 به پیشنهاد پارى سن ژرمن

سرمربى اینتر به خبر علاقه پارى سن ژرمن به جذب 
او واکنش نشان داد. سرمربى ایتالیایى که در بازگشت 
به اینتر نتوانســته عملکرد خوبى از خود نشان دهد 
به خبر علاقه پارى ســن ژرمن به جذب او واکنش 
نشان داد. ســرمربى نرآتزوى گفت: چه مى گویید؟ 
پارى ســن ژرمن به دنبال من اســت؟ فکر مى کنم 
دارید با من شوخى مى کنید. سرمربى اینتر هستم و

 نمى خواهم از این تیم جدا شوم.

اظهار نظر جالب داویدز درباره مسى
ستاره پیشــین تیم ملى فوتبال هلند اظهار نظر جالبى 
را درباره مســى بر زبان آورد. هرچند لیونل مســى 
از روزهــاى اوج خود فاصله گرفته اســت اما ادگار 
داویدز درباره او گفت: بارسلونا با لیونل مسى همواره 
بهترین است. مســى حتى اگر یک پا هم داشته باشد، 
بازهم بهترین بازیکن جهان است و من هیچ بازیکن 
دیگرى را بهتر از او نمى دانم. امیدوارم که مسى قبل از 
رقابت هاى کوپا آمه ریکا به روزهاى اوج خود برگردد 

چراکه دیدن آرژانتین با وجود مسى دیدنى است.

پیگرینى دوست دارد بماند 
سرمربى شــیلیایى تیم فوتبال منچسترسیتى اعتراف 
کرد که بعد از ترك آبى پوشان شهر منچستر ترجیح 
مى دهد به دوران مربیگرى  خــود در فوتبال جزیره 
ادامــه دهد.مانوئل پیگرینى در پایــان فصل جارى 
باید ورزشــگاه اتحاد را ترك کند و سکان هدایت 
منچسترســیتى را به پپ گواردیولا بســپارد. گفته 
مى شــود که میلان یکى از تیم هایى است که علاقه 
فراوانى به این مرد شــیلیایى دارد و براى استخدام 
او در پایان فصل دســت به کار مى شود، اما سرمربى 
پیشــین رئال مادرید مى گوید تمایل دارد که دوران 

مربیگرى اش را در لیگ برتر انگلیس ادامه دهد.

دایره سرخ ترکیه به 
کشتى گیر نیجریه اى ویزا نداد

ترکیه به اونــى بوچى نیجریه اى براى شــرکت در 
بازى هــاى انتخابى المپیــک ریو ویــزا نداد.اونى 
بوچى در وزن 75 کیلوگرم زنان مســابقه مى دهد و 
در مسابقات مشــترك المنافع گلاسکو 2014، مدال 
برتر را کسب کرده اســت. فعلاً به اونى بوچى ویزا 
داده نشــده اســت و تصمیم نهایى درباره او امروز 

گرفته مى شود. 

13 بوکسور 
به اردوى تیم ملى دعوت شدند 

دور جدید تمرینات تیم ملــى بوکس با حضور 13 
بوکسور در سالن شماره 9 مجموعه ورزشى انقلاب 
آغاز شد. با اعلام کادر فنى تیم ملى بوکس دور جدید 
تمرینات این تیم پس از پنج روز استراحت ازدیروز 
با حضور 13 بوکسور پیگیرى شد.مشتزنان کشورمان 
از دیروز تا زمان اعزام به رقابت هاى جهانى کسب 
سهمیه المپیک به طور مداوم در اردو حضور خواهند 
داشت و روزى دو نوبت به تمرین مى پردازند.نکته 
جالب در این مرحله از اردو به چشم خوردن نام دو 

بوکسور تیم APB  در تیم آماتور است. 

تایم اوت

مربى تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره به شرایط حساس 
جدول لیگ برتر گفت: نباید از امتیــازات باقیمانده به 

راحتى بگذریم.
مصطفى قنبرپور که با مهر حرف مى زد در مورد آخرین 
وضعیت تیم فوتبال پرســپولیس پیش از دیدار مقابل 
گسترش فولاد در هفته بیســت و نهم لیگ برتر گفت: 
خوشبختانه شرایط خوبى داریم. این روزها با توجه به 
تعطیلاتى که داشتیم به مرور کارهاى تکنیکى و تاکتیکى 
پرداختیم و خودمــان را براى این بــازى آماده کردیم 
تا به مصاف گســترش فولاد برویــم. وى افزود: هنوز 
وضعیت محسن بنگر معلوم نیست که بتواند ما را دراین 
بازى همراهــى کند یا خیروبابــک حاتمى هم محروم
 است اما ســایر بازیکنان در شرایط آمادگى خوبى قرار 

دارند.
مربى تیم فوتبال پرسپولیس درمورد ضعف خط دفاعى 
قرمزپوشان و اینکه غیبت محسن بنگر مى تواند بر کیفیت 
عملکرد پرســپولیس تأثیر بگذارد، اظهار داشت: به هر 
حال ما یک تیم هستیم و در بازى برابر نفت هم دو گل 
بخاطر اینکه تیم در شرایط حمله بود، خوردیم. محسن 

بنگر بازیکن خوبى است که مى تواند به ما  خیلى کمک 
کند اما سایر بازیکنان براى این بازى آماده اند.

قنبرپور در مــورد حضور على کریمــى در تمرین تیم 
پرســپولیس تصریح کرد: على کریمى بازیکن بزرگ 
و یکى از مفاخر فوتبال ایران اســت کــه در تمرین ما 
حاضر شد و به بازیکنان انگیزه داد. من از ایشان تشکر 
مى کنم و امیدوارم حضور کریمــى انگیزه خوبى به ما 

بدهد.
وى در پایان با اشاره به شرایط حساس جدول در رابطه با 
دو رقیب جدى سرخپوشان براى کسب عنوان قهرمانى 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر در شرایط حساسى قرار 
داریم. ما باید آرامشمان را حفظ کنیم و نباید از امتیازات 
باقیمانده به راحتــى بگذریم. امیدوارم کــه بتوانیم با 
عملکردى خوب و قابل قبول دو بازى آتى  را با موفقیت 
پشت سر بگذاریم و با کسب عنوان قهرمانى دل هواداران 
را شــاد کنیم زیرا این هواداران در طول فصل ما را تنها 
نگذاشتند و در مسابقات زیادى ورزشگاه را پر کردند. 
باز هم تلاش مى کنیم با کســب عنوان قهرمانى دل آنها 

را شاد  کنیم.

امیر قلعه نویى برابر استقلال سخت ترین روز عمر خود 
را تجربه مى کند چــون نه راه پــس دارد و نه راه پیش، 
او اگر بازى را ببرد جام را از اســتقلال گرفته و اگر بازى 
را ببازد اعتبارش خدشه دار مى شــود. دیداراستقلال با 
تراکتورسازى در ورزشگاه آزادى، منهاى اینکه ممکن 
است فرهاد مجیدى را هم به ورزشــگاه بیاورد و تقابل 
هفت محبوب با ژنرال سکوها را رقم بزند، منهاى اینکه 
تقابل رحمتى با امیرقلعه نویى را به تصویر مى کشــد و 
تقابل امیر«خان» و پرویز«خان» را در پى دارد و باز بدون 
در نظر گرفتن اینکه تقابل و جنگ سکوها را که به صورت 
سنتى در تهران چالش دارد را قلم مى زند، یک نکته جالب 
براى امیر قلعه نویى دارد و آن نکته این است: امیر قلعه 
نویى در این دیدار نه راه پــس دارد و نه راه پیش، اگر در 
این دیدار بازى را ببرد، بازنده اســت و اگر بازى را ببازد 
هم بازنده اســت.اگر بازى را ببرد، امیرقلعه نویى رسماً 
جام قهرمانى اســتقلال را از این تیم گرفته است که این 
موجب دلخورى شدید  هواداران استقلال به ویژه پس 
از پیروزى منصوریان مقابل پرسپولیس و بالا رفتن امید 
آنها خواهد شد و اگر بازى را ببازد، هم در میان هواداران 

تراکتورسازى و هم در میان هواداران استقلال «سومین 
شکست پى در پى امیر قلعه نویى مقابل مظلومى خواهد 
بود» بى اعتبار مى شود.حتى مساوى کردن هم جام را از 
اســتقلال مى گیرد و به این ترتیب او در وضعیت آچمز 
قرار گرفته است. شاید این سخت ترین دیدار از جهت 
روحى و روانى براى امیر قلعه نویى باشد، شاید امیر قلعه 
نویى آرزو مى کرد تا الان یا استقلال قهرمان شده باشد یا 
قهرمانى را از دست داده باشــد اما حالا هوادار استقلال 
و تراکتور و حتى هواداران پرســپولیس ثانیــه به ثانیه
 این بازى را رصد مى کننــد و البته که آنها هم براى خود 
تعبیرهایى مبنى بر راه دادن امیر قلعه نویى به اســتقلال 
دارند که البته صحیح نیســت اما در میــان عوام وجود 
دارد. شــاید امیر قلعه نویى تاکنون این شــرایط را در 
تاریخ زندگى خودش تجربه نکرده باشد، او روزى را به
 یاد مى آورد که با مشــت گره کرده بازى با اســتقلال را 
برد و آن عکس از امیــر قلعه نویى هنوز هــم با همان 
مشت در حالت ایستاده دســت به دست مى شود و گه 
گاهى که کســى با او عناد دارد، عکســش را در فضاى 

مجازى رها مى کند.

تبعات دیداراستقلال - تراکتورسازى؛

فشــار بیش از اندازه دو باشگاه پرسپولیس و اســتقلال روى داوران 
و دامن زدن ایــن موارد توســط هوادارانــى که بازیکنــان را متهم
 مى کنند عواقب سنگینى براى مدیران، باشگاه ها و بازیکنان خواهد 

داشت.
باشــگاه اســتقلال و بهرام افشــارزاده که پیــش از ایــن معمولاً به 
داورى هــا ورود نمى کــرد بیانیه هایى علیــه داورهــا تنظیم کرد، 
حالا باشگاه پرسپولیس مى خواهد فیلمى مستند از اشتباهات داورى 
بسازد و در آن اشــتباهات داورى به ضرر پرســپولیس را به تصویر

  بکشد.
در دنیاى زیر پوستى مجازى هم غوغایى برپاست، رسانه هاى منتسب 
هم به شدت شــلوغ کرده اند، هر کدام از دو تیم فوق الذکر که امسال 
پس از سال ها به رقابت با یکدیگر رسیده اند و هر دو مدعى قهرمانى 
شده اند، مدعى هســتند که داورى ها به ضرر تیم خودشان بوده است. 
نکته اینجاســت که هر دو طرف با حذف کارشناسى هاى داورى که 
علیه تیم خودشان رخ داده فقط به کارشناس هایى که به سود تیمشان 

رأى داده، آمار ارائه مى کنند.
فشار به بالاترین حد رسیده است، مربیان مى روند تا عنان اختیار از کف 
بدهند، اردویى که آرام تر و محکم تر باشد و تمرکز بالاترى داشته باشد 

برنده است اما با این حال نمى توان از فشار بالایى که این روزها روى 
داورهایى که قرار است سوت بزنند عبور کرد.

پرسش اینجاســت که آیا ایجاد این فشــار براى عقب راندن داورها 

جهت ســوت زدن کار درستى اســت؟ داورى که این همه زیر فشار 
دو باشــگاه و هوادارانش باشد مى تواند درست ســوت بزند؟ به نظر 
مى رسد فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ باید به نوعى این فشار را از 
روى دوش داورها بردارند و اجازه ندهند که باشگاه ها تا این حد فشار 

را به اوج خود برسانند.
این کار نه منصفانه اســت و نه جوانمردانه. درســت هم نیســت که 
باشگاه ها با فشار سعى کنند در ســوت داور بدمند، این همان اتفاقى 
است که امروز با بیانیه ها و فیلم ها و کانال هاى مجازى در حال انجام 

است.
اتهام زدن، متهم به فســاد کردن، افترا براى کم کارى فلان بازیکن و 
راه دادن فلان مربى به فلان باشگاه بدترین مواردى است که از سوى 
طرفین منتشر مى شود و البته فرداى روزگار کمیسیون اصل 90 مجلس 
و ارگان هاى مشابه ممکن است تحت تأثیر این فشارها که امروز براى 
نتیجه گیرى گفته مى شوند، گزارشى تنظیم کند و اصل فوتبال را فاسد 

قلمداد کنند.
در واقع اینگونه وارد ماجرا شدن، هم داورها را بیشتر به اشتباه مى اندازد 
هم نمایى از فساد وجود نداشته را به بیرون از فوتبال القا مى کنند. شاید 

بهتر باشد که باشگاه ها آرام تر حرکت کنند.

سناریوى تازه باشگاه ها در روزهاى پایانى لیگ

سرخابى ها درتدارك حمله به تیم هاى داورى

مهدى تاج در مجمعى
فدراسیون فوتبال انتخ
ایمنا، مجمع ان
ب فوتبال
چهار
فوتبا
اعض
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دنیا فریب مى دهد، زیان مى رساند و تند مى گذرد. از این رو 
خدا دنیا را پاداش دوستان خود نپسندید، و آن را جایگاه کیفر 
دشــمنان خود قرار نداد، و همانا مردم دنیا چــون کاروانى 
باشــند که هنوز بارانداز نکرده کاروانســالار بانگ کوچ 

مولا على (ع)سر دهد تا بار بندند و برانند!

مدیر امور برق شهرستان شهرضا  اعلام کرد:

انجام اقدامات فرهنگى در راستاى بهینه سازى  مصرف برق

مجتبی باقی ، مدیر امور برق شهرستان شهرضا ، اعلام داشت: تعداد مشترکین جذب 
شده  در سال گذشته بیش ازدو هزار مشترك اســت. وى گفت : جذب اعتبارات 
یکســاله این اداره ، بالغ بر چهل و دو میلیارد ریال اســت که در جهت بهسازي و 
توسعه شبکه هاي برق شهري و روستایی و روشنایی شبکه هاي شهري و روستایی 

اختصاص یافته است.
باقی ، تاریخچه برق شهرضا را به 68 سال قبل دانست و گفت : اولین دیزل ژنراتور  
با قدرت 380 اسب بخار در سال 1326 راه اندازي و جهت تامین برق 200 مشترك 
مورد بهره برداري قرار گرفت و بعد از ســه ســال به دلیل تقاضاي زیاد و کمبود 

انرژي دومین ژنراتور با قدرت 320 اسب بخار وارد مدار شد.
وى هم اکنون، تعداد کل مشترکین این اداره را 76850 عدد اعلام داشت که از این 
تعداد 71020 مشترك شهرى و 5830 مشترك روستایى هستند که تعداد 67159 

مشترك  تکفاز و 7685 مشترك سه فاز و 2006 دیماندى هستند.
وى در ادامه تعداد مشترکین خانکى را 71 درصد ، عمومى 1 درصد ، کشاورزى 
6 درصد ، صنعتى 7 درصد و ســایر مصارف را 15 درصد نسبت به کل مشترکین 

اعلام داشت.
وى در ادامه افزود: توســعه و احداث شــبکه هاى فشــار ضعیف و متوسط 18 
کیلومتر، نصب و احداث ترانس جدید جهت تقویت شــبکه و رفع ضعف ولتاژ 
6 دستگاه، بهینه سازى شــبکه هاى فشار ضعیف و متوســط 22 کیلومتر، تبدیل 
شبکه هاى سیمى فرسوده به کابلى 12 کیلومتر، توســعه و بهینه سازى روشنایى 
معابر با اعتبارى بالغ بر 3000 میلیون ریال، تعویض پایه هاى فرسوده فشار ضعیف 
و متوسط 32 اصله، تعمیر شبکه هاى فشار متوسط به روش خط گرم 20 کیلومتر 
و سرویس پست فشار ضعیف هوایى و زمینى 220 دستگاه از پروژه هاى شاخص 

امور برق طى سال گذشته  مى باشد.
باقى، از دیگر فعالیت هاى انجام شده به نصب 2 دســتگاه ریکلوزر و 5 دستگاه 
سکســیونر موتور دار، جهت افزایش قابلیت اطمینان و بهبــود مانور فیدرهاى 
فشــار متوســط ، تعویض و تبدیل بیش از 5500 عدد لامپ ســوخته در سطح 
معابر شهرســتان، نصــب 400 دســتگاه ال اى دى در محلات جرم افشــار و 
منوچهر آباد ، نصب 1720 دســتگاه اسپیسرفشــار ضعیف جهت جلوگیرى از 
برخورد شــبکه هاى فشــار ضعیف در شهرســتان، اصلاح ضعف ولتاژ بیش از 
200 مشترك با احداث شــبکه و 300 مشــترك با اصلاح کابل و شبکه، نصب و 
راه اندازى سلول هاى خورشیدى در 3 هنرســتان و مسجد صدیقه طاهره اشاره 

کرد.

■  خدمات پس از فروش در شهرضا ارائه مى شود
مدیر برق شهرضا ارئه خدمات پس از فروش به مشترکان را از جمله خدمات این 
امور ذکر کرد و گفت خدمات پس از فروش اعــم از جابجایى کنتور، تغییر نام و 
تغییر تعرفه 910 مورد ، انجام آ مایشــات و تست 15826 کنتور تکفاز و سه فاز و 

دیماندى انجام شده است.
وى انجام اقدامات فرهنگى در راســتاى بهینه ســازى مصرف بــرق و اصلاح 
الگوى مصــرف را ازجملــه مهمترین وظایف ایــن اداره اعلام نمــود و گفت 
آموزش راهکارهــاى مدیرت مصــرف در بین کشــاوران  با همــکارى جهاد 
کشــاورزى، برگزارى مســابقات فرهنگى هنرى در رابطه بــا مدیریت مصرف 
برق در بیــن دانش آمــوزان و توزیــع 5000 بروشــور ویژه دانــش آموزان ، 
فرهنگ سازى استفاده از لامپ هاى کم مصرف و تعویض لامپ هاى پرمصرف 
در بین مشــترکین تجارى و  ارســال پیامک مدیریتى ، آمــوزش چهره به چهره 
مشــترکین پر مصرف خانگى، ممیزى انــرژى ادارات و ارگان هاى دولتى ، نیمه 
دولتى و خصوصى ، برگزارى  جشــن بابابرقى و آمــوزش مربیان در مدارس در 
خصوص راهکارهاى مدیریت مصرف ، از جمله اقدامات انجام شده در این زمینه 

است.
باقى از پروژهاى افتتاح شده در دهه فجر خبر داد و گفت: نصب ترانسفورماتور 
خیابان وصال، نصب ترانسفورماتور شهرك خمینى آباد ، شبکه روشنایى پادگان 
22 توپخانه از پروژهایى اســت که در ایام ا...دهه فجر بــا اعتبارى بالغ بر 2460 

میلیون ریال به بهره بردارى رسیده است.

روابط عمومی
 امور برق شهرستان شهرضا

مدیــر امور بــرق گلپایــگان، از جــذب بیــش از 30 میلیــارد ریــال از ردیف 
اعتبارات شهرستان و شــرکت توزیع برق اســتان اصفهان در ســال1394 براى 
اجــراى 28 طرح برقرســانى و بهینه ســازى شــبکه بــرق گلپایگان خبــر داد.
«شــاپورحدادى پور» افــزود: طرحهاي احداث شــبکه و نصب پســت جهت 
متقاضیان جدید، جابجایی پایه و رفع نقاط خطرساز، تعویض کنتورهاي معیوب، 
بهینه سازي شبکه و تعمیرات (جاري و سرمایه اي)، حوادث و اتفاقات، روشنایی 
مسکن مهر، نصب ترانس و احداث شبکه بلوك 62 مسکن مهر، نصب یکدستگاه 
ریکلوزر فیــدر 5 کنجدجان، تبدیل شــبکه به کابل خودنگهدار شــهرك الونداز 
طرح هــاى اجرا شــده در این مدت اســت.وى بهینه ســازي روشــنایی معابر، 
بهینه ســازي و رفع حریم شبکه و پســت وداغ محله خوشــاب، احداث شبکه و 
نصب ترانس رباط سرخ، تبدیل شبکه به کابل بنیاد گوگد، بهینه سازي و جابجایی 
شــبکه محله مهرآباد، نصب ترانس گلشــهر جنب شــعبه برق، احداث شــبکه ، 
نصب ترانــس و بهینه ســازي فشــار ضعیف روســتاي کلوچان، بهینه ســازي 
شبکه هاي فشار ضعیف ورزنه کوچه دماوند، خ فروردین ك19 و دم آسمان، احداث 
شبکه و نصب ترانس شهرك الوند، تبدیل شبکه به کابل خودنگهدار، بهینه سازي 
شبکه و پست محله رباط پیر علی، نصب ترانس و کابلکشی مصلی، احداث شبکه 

20 کیلوولت جهت رینگ و افزایش قابلیت اطمینان، نصب سکســیونرهاي موتور 
دار،25٪ هزینه اجراي روشنایی در بلوار امام رضا(ع)، 25٪ هزینه اجراي روشنایی 
در بلوار شهید مطهري، روشنایی ابتداي خ سید السادات، نصب یکدستگاه ریکلوزر 
فیدر 3 گلپایگان، نصب چراغ محدوده برق شهرستان،را از دیگر طرح ها عنوان کرد.
مدیر امور بــرق گلپایگان همچنیــن از جــذب مبلغ6940میلیــون ریال جهت 
تعمیرات وپروژه هاي اجرایــی در واحد بهره برداري این امــور خبر داد که مبلغ 
فوق جهــت تعمیرات ســاختمانهاي پست،پســتهاي زمینی،تعمیــرات خطوط 
هوایــی تعمیرات خطوط زمینی تعمیرات پســت هوایی ،شــاخه بــري درختان 
به روش خــط گرم،و....هزینــه گردیده اســت ،همچنین اداره بهــره برداري در 
ســال1394 جهت مصرف بهینه انرژي ومدیریت مصرف برق  اقدام به جایگزینی 
تعداد207مــورد چــراغ ال اي دي 50 وات بــا چراغهــاي 125وات و همچنین 
تعویض تعداد 455 دســتگاه چراغ 250 بــا چراغ 150وات گازي نموده اســت.
حدادي پور همچنین خلاصه اقدامات انجام شده در زمینه مدیریت مصرف برق را 
در سال1394 برگزاري همایش مدیریت مصرف ویژه بانوان شهرستان  گلپایگان  در 
اسفند ماه ،ارسال اطلاعیه جهت مصرف بهینه در ساعات اوج بار، ارسال اطلاعیه از 
طریق جراید و روزنامه ها ، برگزاري جشنواره ها و مسابقات ویژه دانش آموزان و ، 

ممیزي ساختمان مدارس ،چاپ و توزیع انواع بروشورهاي ارائه دهنده راهکارهاي 
بهینه سازي مصرف در خانه جهت توزیع در میز خدمات مشترکین ، نمایشگاهها ، 
راهپیمایی ها و مراکز تجمعات مردمی،جمع آوري لامپ هاي پرمصرف ( گازي و 
قلمی و سري ها) موجود در فضاي باز مغازه ها و تحویل 3 عدد لامپ کم مصرف 
جایگزین و رایگان ، کنتــرل تعداد لامپ هاي کم مصرف،اطلاع رســانی و جلب 
همکاري مشترکین صنعتی در طرح تعطیلات و تعمیرات تابستانی از طریق نصب 
بنر در مناطق صنعتی و چاپ آگهی در مطبوعات محلی و نامه به هیئت امنا صنعتی  

عنوان نمود.
مدیر امور برق شهرستان گلپایگان از عملکرد ورزشــی این امور نیز ابراز رضایت 
کرده  وعنوان کــرد: در دهه فجر ســال 94  این امور اقدام به برگزاري مســابقات 
والیبال،فوتســال،وتنیس با عنــوان جام دهه فجــر انقلاب اســلامى بین نواحى 
غرب اســتان نمود که در ورزش والیبال مقام ســوم را در بین کلیه شهرســتانهاي 
نواحی غرب اســتان کســب نمود.»حدادى پور»اظهار کرد: در ایــن مدت، تعداد 
یک هزارو 216 مشــترك جدید به مشــترکین برق شهرســتان گلپایگان افزوده 
شــده و تعداد مشــترکین این شهرســتان به 49 هزار و 739 مشــترك رســیده 

است.

         خلاصه عملکرد امور برق شهرستان گلپایگان در سال1394


